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President George W. Bush April 23, 2003
The White House
1600 Permsylvania AvenueN'W

Washington, DC 20500
Dear President Bush,

On April 3, 2003, I found an intruder (biker type- wearing a head bandama_ leather Jacket, and chains attached to his belt) n
the basement of the apartment complex where I am presently staying n Los Angeles. After seeng me, he bolted through the
front door of the building and disappeared. I filed a police report. I am makmg this ncidernt a matter of record with a number
of government agencies and the news media because this appears to be yet another surveillance of me.

Since retiring as the Senior Special Agent in Charge of the FBI Los Angeles Division in 1979, T have publicly exposed
pedophulia, murder, chid kidnapping, and other nefarious crinminal activity on the part of ndividuaks both in and out of
government circles; much of which has been covered up or ignored by those responsble for mvestigating these allegations.

In the past, there have been attempts to frame me for alleged criminal activity, individuals have been ‘phanted’ on me and
there have been attempts on my life. More recently, I bave been the target of a disinformation/smear campaign spearheaded
by an FBI informant. In addition, I bave been the victim of periodic surveillances, flegal entries nto my home and vehick,
and ilegal telephone taps (I bave proof))

My most noted mvestigations, which | am sure are the reasons for this harassment, inclsde documentation that the FBI
furnished the ingredients for the bomb in the February 1993 World Trade Certer bombing (NY Times Oct. 28, 1993), a
cover-up in the Oklahoma City bombmg in April 1995 ( at least eleven other persons involved besides Tim Mc Veigh and
Terry Nichols), and most recently, documentation that the FBI had advance knowledge of the 9- 11 terrorist attacks and
failed to take approprate preventative action.

I compiled a 24-page report concerning the FBI's pre-knowledge of the 9-11 attacks inJanuary of 2003 and I distrbuted
to more than 200 members of the Legiskative and Executive Branches of the U.S. govermment (nchuding U.S Attorney
Gereral John Asheroft and Secretary of State Colin Powell) and Mr. Lee Hamilton, co-chair of the recently formed 9-11
Presidential Committee to investigate the attacks. I told Mr. Hamilton that my source, Mr. Michael Riconosciuto, possessed
mportart, critical, and timely information about terrorist activity in the United States and that he shoukd be debriefed
mmedaately. Thus far, Mr, Riconosciuto has not been interviewed and I have been ignored.

['am making the April 3, 2003 surveilance ncident a matter of record as I bave no intention of becoming another ‘victim’
such as Bill Coby (former CIA Director) or Dan Casolaro (journalist. ) Both men were murdered in spite of the ‘official’
reports that state otherwise. [ have 50 years of trainng and experience and [ am fully capablke of taking counter measures.
These measures nchude identifying and exposing individuals in the satanic cult drug network operating within the Urited
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States, with ties to top level officals- ncluding politicans, judges, w enforcement, U.S. intelligence agents, and kading
professional business men and wormen.

If anything happens to me, my farmly, or my close associates- ncludmg my attorney (former Nebraska State Semator, John
DeCamp), Susan Ford, or other mdividuals within my mformational network, the names of the leaders of the cult/drug
network and additonal nformation concernimg their activities will be released to the public.

Regarding Mr. Colby, he did not drown and he did not commit suide-he was murdered, shot n the head.

S?Zeéely% f z

Ted. L. Gunderson
Enclosed s twenty-four page Gunderson report dated Jamuary 7, 2003.

c.c. Secretary of State Colin Powel
Attorney General John Ashcroft
Mr. Lee Hamilton, Co-Chair President’s Comemttes on 9-11
U.S. Attorney’s Office, Wash. DC
Crommal Division, U.S. Departrent of Justice
CIA, Wash. DC
FBI Headquarters, Wash DC
DEA, Wash DC
Senator George Allen
Semator Patrick Leahey
Senator Harry Reed
Senator Barbara Boxer
Semator Dianne Fenstein
Senator John Ensign
FBI Los Angeles
FBI Dallas
FBI Memphis
Los Angeles Police Dept.
Las Vegas Police Dept.
Los Angeles County Sheriff's Office
The Associated Press
LA Tires
NY Tmes
Washmgton Post
Washmngton Times
Insight Magazine
American Free Press, Wash DC
Memphs Commercial Appeal
Dallas Mormng News
Newsmax com
AFPN.org
RumorMillNews.com

Wednesday, Apit 23, 2003 Armerics Oniine: Page: 2

(‘D



THE WHITE HOUSE
WASHINGTON

May 30, 2003

Mr. Ted L. Gunderson

Senior Special Agent in Charge (Retired)
Post Office Box 18000-259

Las Vegas, Nevada 89114

Dear Mr. Gunderson:

On behalf of President Bush, thank you for contacting the Whité House. We have sent your
message to the appropriate Federal agency that can best address your concerns. After they review
your case, they will respond directly to you as promptly as possible.

Sincerely,

Desiree Thompson
Special Assistant to the President
and Director of Presidential Correspondence

Exsvpir— O %)



. Ted L. Gunderson
Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License # 12878
PO Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Home: (702) 791-5195 * Fax: (702) 696-1004
www.tedgunderson.com

August 29, 2003

Dear President Bush:

Piease refer to my letter to you April 23, 2003 (attached). This ietter informed you that | was the
victim of surveillance on April 3, 2003. | aiso furnished you a copy of my intelligence report on
terrorism that indicates the FBI had advance information about 9-11 and failed to take appropriate
action. 1 am writing this letter because { learned on August 23, 2003 that | was the victim of a
surreptitious entry into my apartment sometime between July 8, 2003, when | ieft Los Angeles,
and August 23, 2003, when | returned.

There was no forced entry, my files, a tape recorder and cellular phone were stolen. As was the
case with the April 3, 2003 surveiltance, | have made the break-in entry a matter of record with
the Los Angeles police.

Was the break-in and burglary committed under the auspices of the USA PATRIOT Act? Am |
targeted and labeled as a terrorist, because | dare to highlight the incompetence and/or possible
cover-up of the terrorist movement by the U.S. Attorney General, FBI, CIA and others?

| have encliosed my August 29, 2003 letter to U.S. Attorney General John Asheroft and a updated
copy of my 9-11 terrorist report.

ﬁbpzc;%l/sub iﬁedM

Ted L. Gunderson
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Ted L. Gunderson
Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License # 12878
PO Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Home: (702) 791-5195 * Fax: (702) 696-1004
www.tedgunderson.com

OPEN LETTER TO U.S. ATTORNEY GENERAL JOHN ASHCROFT

August 28, 2003

Dear Attorney General Ashcroft:

On August 19, 2003 you announced that repealing the USA PATRIOT Act, which you claim boosts law
enforcement's ability to investigate terrorism, would endanger Americans. You stated, “to abandon this
tool would disconnect the dots, risk American lives, sacrifice liberty and reject September 11's lessons.”
You announced a national campaign to defend the act and your pian to visit more than a dozen cities, but
you would not hold public forums. Your speeches will be choreographed tightly before law enforcement
officials only. You are quoted as stating, “If we knew then what we know now, we would have passed the
Patriot Act six months prior to September 11™._for Congress to have done less would have been a
failure of government's basic responsibility...to preserve life and liberty.”

As a retired Senior Special Agent in Charge of the FBI's Memphis, Dallas and Los Angeles divisions, | am
compelled to distribute the enclosed January 7, 2003 report that contains information fumished to me by
Mr. Michae!l Riconasciuto on January 3, 4 and 5, 2003. This report was sent to your office on January 28,
2003. | am now distributing it to the Chiefs of Police, Sheriffs, city councils and the news media in the
cities that have been or will be visited by you in the next few days, according to your published schedule.
Attached to this report is my ADDENDUM dated August 29, 2003, with several itemized exhibits.

In January 2003, | furnished this report to 155 senators and members of Congress, every committee on
the hill, Mr. Lee Hamilton, cochairman of the President's 9-11 committee and numerous members of the
executive branch of the United States (U.S.) government. President Bush was furnished a copy last April.

To summarize, in January 2001, eight months prior to 9-11, Mr. Michael Riconosciuto, who has been a
U.S. intelligence agent for years, developed information about imminent terrorist attacks against the
United States. On March 20, 2001 he furnished FBI Special Agent (SA) Keith Cutri of the FBI's Williams-
port, PA Resident Agency the identity of an individual in Patterson, NJ who:

a) Was coordinating forthcoming terrorist attacks on the United States.

b} Had information on the movement of Soviet-made shoulder-fired missiles into

the United States.

¢) Was coordinating forthcoming skyjackings.

d) Was coordinating bombings and espionage.

e} Knew the identities of “sleepers” in the United States and overseas.

Mr. Riconosciuto also furnished information that 6 planes were to be hifacked by 30 terrorists, and
the targets, other than those hit on September 11, 2001, were the Capitol Building, the Statue of
Liberty and the White House. He also furnished information about a false identification ring in
Montreal, Canada and New Jersey, and advised that he could furnish the true names and false
identities of the 30 terrorists who had been chosen for actions inside the United States, if he and
his contacts were given immunity. (Redactions beginning on page 2 of the enclosed January 7, 2003
report are for protection of Mr. Riconosciuto’s confidential source and his allies. You have a copy of the
uncensored report.)

©



Ted L. Gunderson

Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License # 12878
PO Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Home: (702) 791-5195 * Fax: (702) 696-1004

www.tedgunderson.com

OPEN LETTER TO U.S. ATTORNEY GENERAL JOHN ASHCROFT

August 28, 2003

Dear Attorney General Ashcroft:

On August 19, 2003 you announced that repealing the USA PATRIOT Act, which you claim boosts law
enforcement’s ability to investigate terrorism, would endanger Americans. You stated, “to abandon this
tool would disconnect the dots, risk American lives, sacrifice liberty and reject September 11's lessons.”
You announced a national campaign to defend the act and your plan to visit more than a dozen cities, but
you would not hold public forums. Your speeches will be choreographed tightly before law enforcement
officials only. You are quoted as stating, “If we knew then what we know now, we would have passed the
Patriot Act six months prior to September 11™__for Congress to have done less would have been a
failure of government's basic responsibility... to preserve iife and liberty.”

As a retired Senior Special Agent in Charge of the FBI's Memphis, Dallas and Los Angeles divisions, | am
compelled to distribute the enclosed January 7, 2003 report that contains information furnished to me by
Mr. Michael Riconosciuto on January 3, 4 and 5 2003. This report was sent to your office on January 28,
2003. 1 am now distributing it to the Chiefs of Police, Sheriffs, city councils and the news media in the
cities that have been or will be visited by you in the next few days, according to your published schedule.
Attached to this report is my ADDENDUM dated August 29, 2003, with several itemized exhibits.

In January 2003, | furnished this report to 155 senators and members of Congress, every commitiee on
the hill, Mr. Lee Hamilton, cochairman of the President's 9-11 committee and numerous members of the
executive branch of the United States (U.S.) government. President Bush was furnished a copy last April.

To summarize, in January 2001, eight months prior to 9-11, Mr. Michael Riconosciuto, who has been a
U.S. intelligence agent for years, developed information about imminent terrorist attacks against the
United States. On March 20, 2001 he fumished FBI Special Agent (SA) Keith Cutri of the FBI's Williams-
port, PA Resident Agency the identity of an individual in Patterson, NJ who:

a) Was coordinating forthcoming terrorist attacks on the United States.

b) Had information on the movement of Soviet-made shoulder-fired missiles into

the United States.

c¢) Was coordinating forthcoming skyjackings.

d) Was coordinating bombings and espionage.

e) Knew the identities of “sleepers” in the United States and overseas.

Mr. Riconosciuto also furnished information that 6 planes were to be hijacked by 30 terrorists, and
the targets, other than those hit on September 11, 2001, were the Capitol Building, the Statue of
Liberty and the White House. He also furnished information about a false identification ring in
Montreal, Canada and New Jersey, and advised that he could furnish the true names and false
identities of the 30 terrorists who had been chosen for actions inside the United States, if he and
his contacts were given immunity. (Redactions beginning on page 2 of the enclosed January 7, 2003
report are for protection of Mr. Riconosciuto's confidential source and his allies. You have a copy of the
uncensored report.)
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! would like to point out, sir:

s The FBI not only knew in advance of the car bombing of the World Trade Center in
February 1993, they furnished the ingredients for the bomb (The New York Times,
October 28, 1993},

« An inside investigator informed me that at least 11 other individuals, besides McVeigh
and Nichols, were involved in the Oklahoma City bombing; and

. Re%arding 9-11, | have been told by a credible source that New York City firemen on the
76" and 84™ floors radioed their commanders and reported that bombs were going off
prior to the collapse of the World Trade Center towers. | have photographs available
proving that the towers were imploded. These photographs are from NBC News' live
television video footage (30 frames per second, with each frame numbered and broken
down) the morning of September 11, 2001. They are available upon your request.

As a result of 9-11, we now have Homeland Security and the USA PATRIOT Act. The U.S. Department of
Justice, Homeland Security and who knows how many other alphabet agencies will be able to “legally”
keep track of all credit card records, bank fransactions, car rental receipts, gun purchases, passport
applications, magazine subscriptions, medical prescriptions, academic grades, bank deposits, trips
everyone books, events we attend, drivers licenses, bridge toll records, judicial and divorce records,
rental car records, telephone records, internet traffic and complaints by nosy neighbors to the FBI. It has
been publicly announced that one in every 10 Americans are expected to become informants for the U.S.
government. The Pentagon has developed an urban surveiliance system that can track, record and
analyze the movement of every vehicle in a “foreign” city. And what about searches of our neighbors’ and
our property without a search warrant? And randomly tapping our phones and seizing our property?

Initially, when quizzed, representatives of your department denied that USA PATRIOT Act |l had been
authored by the U.S. Department of Justice. Thanks to a loyal American within your ranks, the 87-page
document was “"leaked.” Although it has not been presented to Congress, if passed, anti-war activists
could be jailed without due process. This is in direct conflict with the First Amendment of the Constitution.

Sir, | was trained as a FBI agent in anti-terrorism and counter-espionage matters. Therefore, | am well
qualified to declare: There is no way our intelligence community did not have advanced informa-
tion about 9-11. Do we need legislation that encumbers and restricts the freedom of law-abiding citizens
or do we need more effective, efficient and honest law enforcement? Those who allowed 9-11 to occur
should be identified, arrested and prosecuted for treason.

You claim the USA PATRIOT Act will preserve our liberty and freedom? Instead of preserving our
freedoms, this legislation has been implemented to destroying them. In my opinion, the inappropriately
named USA PATRIOT Act was devised to circumvent the U.S. Constitution and Bill of Rights. It is touted
as legislation to protect our unalienable and constitutional rights; on the contrary, it is a giant step toward
a police state.

Speaking of a police state, | can document that the FBI has attempted to “frame” me on a drug
operation, and they have “planted” an informant, Stewart Webb, on me. | have copies of his letter and his
video statements that he is an FBI informant! Since | disseminated my January 7, 2003 report in Wash-
ington D.C., | have been under surveillance and burglarized in my Los Angeles apartment. | made a
police report, concerning the April 3, 2003 surveillance, and reported the incident to President Bush by
letter, April 24, 2003. (This letter and today's letter to President Bush reporting the burglary are in the
enclosed January 7, 2003 report ADDENDUM.)

Upon returning from a trip on August 23, 2003, | documented the break-in and burglary. The building is
secured by keys that are only issued to the tenants. The apartment burglary was surreptitious, a tactic
used by the government for decades. There was no physical evidence of a break-in: my files, new tape
recorder and new celiular phone were stolen. | am filing a police report concerning this.

Was the break-in and burglary committed under the auspices of the USA PATRIOT Act? Am | targeted
and labeled a terrorist by the U.S. Department of Justice, FBI, CIA and others because of my investi-
gations of the Oklahoma City bombing and 9-117
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| applaud the 165 communities nationwide and over 16,000,000 people in 26 states who have passed
resolutions condemning the USA PATRIOT Act. | encourage other communities to follow these examples.
In your lecture tour you are only addressing law enforcement. Why aren’t you addressing the public in the
165 communities?

As you know, every U.S. government employee who enters on duty, every soldier and military who
volunteers to serve, every federal judge, every U.S. Cabinet member, and also, of course, the President
of the United States, are sworn to uphold the Constitution of the U.S. Public servants who defend and
support the USA PATRIOT Act are in direct conflict with the Constitution and in violation of their
oath of office which states that they must “protect and defend the Constitution against all
enemies foreign and domestic.” The USA PATRIOT Act is a tool being used by those who wish to
eliminate our freedoms and are the enemies of our country.

This letter and the enclosures shall be posted on my website today. Soon, my network and | shait release
a public protest petition urging America’s public to demand that each member of Congress immediately
repeal the so-called USA PATRIOT Act or resign before July 4, 2004, due to their viclation of their oath of
office.

My network and | are establishing a nonpartisan organization, TAKE BACK AMERICA, NOWIII We are
seeking volunteers throughout the United States to further expose the corruption in our country.
Those interested in assisting us should email to takebackamericanow@tedgunderson.com.

Respectfully submitted,

Il L e dracs

Ted L. Gunderson

cc All of America's city police chiefs, city councils, county sheriffs, county supervisors, and media (local,
state and national), plus the 3,000+ murder victims’ families.
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OPEN LETTER TO TOM RIDGE, HOMELAND SECURITY
October 13, 2003

TO: Tom Ridge, Secretary of Homeland Security

RE: 1) Your October 8 “town hall-style meeting” In St. Louls and announcement that you are speaking in
7 states, as you tour the nation “seeking Americans' ideas and concerns while defending the
Bush administration’s response to terrorism;”

2) Why Attorney General John Ashcroft, Congress and President Bush violated the U.S. Constitu-
tion, by improperly imposing the inappropriately named, USA PATRIOT Act upon our nation.

3) My enclosed August 29 2003 letter to Mr. Ashcroft informing him that | have documented proof
that the FBI was given a 6-month prior warning of 30 ferrorists, not 20, and offered thelr names,
plus their; a) false ID names, b) New .Jersey coordinator's name, ¢) flight tralning, d) Canadian
location where they were receiving their faise ID, and e) six, not four, scheduled terrorist targets;

4) My request that you Investigate the FBI's and Department of Justice’s refusal to investigate and
arrest the FBI supaervisors and thelr agents responsible for aliowing the murders of over 3,000
Innocent victims; and

5) Qur creation of TAKE BACK AMERICA NOWI], as a constitutional, non-partisan and non-sectarian
organization to demand that Congress rescind the USA PATRIOT Act by February 2 (Ground Hog
Day), 2004, or face rejection and recalls by irate voters on ballots, during the next election.

Dear Secretary Ridge:

Your military, congressional, and Pennsylvania govemnorship accomplishments and leadership are impressive, but
why would you, an aftorney who has taken the oath of office on at least 10 occasions to “protect and defend the
Constitution against all enemies, foreign and domestic,” as a soldier and public servant, defend the unconsti-
tutional USA PATRIOT Act that is in violation of five of the 10 Bill of Rights? U.S. Rep. Ron Paul (R-TX) reports
that approximately 30 of the 435 members of Congress read the bill before voting, during the six weeks of anthrax
attacks and hysteria, after 9-11. My first 8-11 terrorism report was furnished to you in January 2003. It contains
documentation that the FBI had advanced knowledge six months prior to the 9-11 atlacks and failed to conduct
the appropriate investigation. My source, Michael Riconoscuito, a U.S. intelligence agent for decades, is credible.

My background and credentials, as the head of the FBI's second largest office, Los Angeles, are covered in my
resume’ in Exhibit “B.” According to last Thursday's Associated Press story, while in St. Louis, you announced
that in the next few days you plan to visit Miami, San Diego, Houston, Seattie, Rochester, NY and Lexington, KY.
I'm sure that Mr. Ashcroft and you are aware that the small city of Arcata, CA's city council's spark of opposition to
the so-called Patriot Act that ignited nearly 200 cities, counties, and severai states to vote their opposition to it.

Mr. Riconoscuito says the anthrax letters were tied to the terrorists’ attacks. | am forwarding the foilowing exhibits:

“A” . My August 29, 2003 letter to U.S. Attorney General Ashcroft, It was shocking to learn that the FBI was
wamed 6 months before the terrorists attacked; yet the FBI refused to meet with several Muslims risking their
lives to help protect thousands of Americans’ certain deaths. Due to the FBI's cover-up, we created TAKE
BACK AMERICA NOW!! over Labor Day weekend, as a non-partisan organization to expose the FBI’s 6-
month 9-11 advance knowledge. It seems interesting that six weeks later you are traveling the nation
under the auspices of the “non-partisan™ Councii for Excellence in Government. When was it created?

(\2)



France, Germany, England, Israel, India, and Russia have publicly acknowledged that they warned the Bush
administration about the 9-11 atiacks in advance. Why ignored by the FBI and CIA? It is apparent that United
Nations officials were aware, which explains why the UN refused to support the invasion of Afghanistan and Iraq!

“B" — A copy of my new 45-page 9-11 report that | sent to Mr. Ashcroft, President Bush, and others. Note
my addendum exhibits to the enclosed report furnished to you in January. U.S. Senator George Allen (R-VA) has
been putting the FBI's “feet o the fire,” because for a year and a half, the FBI refused to acknowledge that FBI
agent Keith Cutri met with Mr. Riconoscuito on March 20, 2001. Exhibits “I" and “K" offer proof of stonewalling.

agr . TAKE BACK AMERICA NOW'S letter addressed to Van Fair's management, authors, an a
regarding Saudi Arabia, the Bin Ladens, Bughes and Anthrax. Vanity Fair's Oclober 2003 issue features two
“Special Reports” on its cover, “The Bushes and the Bin Ladens" and “Missing Cluas Inside the Anthrax
investigation.” The following are excerpts from Vanily Fair's shocking and well-documented exposeé:

* «THE WAR AT HOME: SAVING THE SAUDIS” begins on page 162: “Just days after 9/11, weaithy
Saudi Arabians, including members of the bin Laden family, were whisked out of the U.S. on private jets. No one
will admit to clearing the flights, and the passengers weren't questioned. Did the Bush family's long relationship
with the Saudis help make it happen? On the moming of September 13, 2001... Two days earlier, terrorists had
hijacked four airliners and carried out the worst atrocity in American history. Fifteen of the 19 hijackers had been
from Saudi Arabta.’ Author Craig Unger has done an impeccable job of reporting the evidence. He quotes retired
Tampa Police Department officer Dan Grossi, because one of the officers on duty at the police station had phon-
ed and asked, * ‘(I | was interested in escorting these (Saudi) students from Tampa to Lexington, Kentucky.' ”
{Mr. Secretary, cauld this be the primary reason that you are speaking in Miami and Lexington, instead of
at the state capitals of Florida and Kentucky?)

* ..Nevertheless, at 1:30 or 2 P.M. on the 13™ Dan Grossi received his phone call. He was told the
Saudis would be delivered to Raytheon Airport Services, a private’ hanger at Tampa International Airport.”
(Raytheon is a CIA controlled company.)

*...Three private planes viclated the ban that day, and In each case a pair of jet fighters quickly forced the aircraft
down. As far as private planes were concemed, America was grounded. ‘1 was lold it would take White House approval,’ says
Grossi. Then one of the pilots armived. ‘Here's your plane,’ he told Grossi. ‘Whenever you're ready 1o go.’ ...

“The repatriation of the Saudis is far more than just a case of wealthy Arabs being granted special status by the
\White House under extraordinary conditions. For one thing, in the two years since September 11, a number of highly piaced
Saudts, including both bin Ladens and members of the royal family, have come under fire for their alleged roles in financing
terrorism. F ou sand relatives of the victims of 9-11 h filed 3 $1 billi jvil suit in Waghinaton, D.C. i

ouse of Sa = bin Ladens. and hundreds of others with wrongful death, conspiracy, and racketeering for having conts

buted tens of millions of dollars to charities that were al-Qaeda fronts. Newsweek has reported that Prince Bandar's wife,
perhaps unwittingly, sent thousands of dollars to charities that ended up funding the hijackers. In addition, F.B.l. documents
marked ‘Secret indicate that two members of the bin Laden family, which has repesaiedly distanced itsetf from Osama bin
Laden, were under investigation by the bureau for suspected association with an Islamic charity designated as a terrorist
support group. ... (M. Riconoscuito's Muslim allles exposing their former Afghanistan network’s CIA jeaders.)

“And after the 2000 election, Bandar flew off in his Alrbus jet to go hunting in Spain with former president Bush,
General Norman Sciwarzkopf, and [Bush’s] former national-security adviser Brent Scowcroft. ...*

The articie ends with: * "What happened on September 11 was a horific crime,’ says John Martin, the former Justice
Department officlal. “f was an act of war. And the answer is no, there is not any way to go about investigating i
(And one wonders why President Bush opposed creation of a congressional investigation of 9-11.}

« yNVESTIGATION: THE MESSAGE IN THE ANTHRAX" begins on page 180 of Vanity Fair. This 10-
page exposé's is asimportant {o read, study and understand, as its BANDAR BUSH story and Exhibit “C."

Since Mr. Riconoscuito kmows a areat deal more about the anthrax aftacks and attackers, but the FBI,
Congress and you refuse to authorize an in-depth interview with him, this vital documentary helps expose some of
the anthrax issues_being covered up. For example, Don Foster's story features this infroduction:

“After fingering Joe Klein for Primary Colors and helping snare the alleged Attanta Olympic bomb-
er, the author, a professor of English at Vassar, was asked to analyze the 2001 anthrax letters. Frustrated
with...F.B.I's anthrax task force, he unsealed his investigation of a most intriguing and disturbing suspect.

«_..On February 19, 1999, (William C. Patrick [ll) briefed two dozen officers at Maxwell Air Force Base,
in Montgomery, Akabama, on his recent visits to Dugway (UT). ‘The principles of biological warfare that we discov-
ered 35 to 40 years ago have not changed.' Patrick held up a sealed vial containing eight grams of highly refined
powder. ...'Look how easily that powder flows... It is composed of three to five microns, the particle size that gets



down into your lungs and causes the infection.’... {Masons created the Mormon Church, after Captain Morgan
wrote a book exposing the Masons’ darkest secrets, and a national anti-Masonic political party emerged!)

“An untrained eye could not diffarentiate it from the anthrax Patrick had produced in 1959.

“In April 1999, Patrick told Fox News that in two years there will be an attack with a sophisticated agent manufactured
overseas. His prediction was not far off the mark.... (| have many Mormon friends, and they deserve to know the truth!)

« «As | analyzed the {anthrax} letters, | did aee some red flags — or, rather, red-white-and-blue ones....” (CIA?)

“That ‘PENACILIN' was the offender's way of saying, 'Don't start thinking I'm an American scientist.’ ...

« . .Steven J. Hatfill, a farmer USAMRID virologist and a protégé of Bill Patrick’s....Home cooking: For a 1998 article
in Insight magazine. ..Hatfill shows how a terrorist could concoct piague in a kitchen. .. Hatfill had been in apartheid Rhodesla
and witnessed the worst outbreak of anthrax ever recorded....[n 1999, Hatfill was fired by USAMRIID. He was then hired at
...8.ALC., a contractor for the Department of Defense and the C.l.A., but he deparied S.A.1.C. in March 2002, after he took a
polygraph concetning the anthrax matier that he says he passed. Hatfill at the time was building a mobile germ lab... When the
F.B.I. wanted to confiscate the mobile lab to test it for anthrax spores, the army resisted, moving the trailer to Ft. Bragg, (NC),
where it was used {o train Special Forces....The courses were taught by Steve Hatfill and Bill Patrick, In (3/02), as the F.B.L
continued to investigate, Hatfili moved on to a $150,00 ear fob in Louisiana e e De f
Justice. That same month, from Louisiana, came a fresh batch of hoax anthrax letters.... The lettars were then put into a zero
file without their language being examined by a trained professional....Searching Hatfill's refrigerator, agents found a canister
of B, Iraq's favored anthrax simulant,...Parker... (L)ook at {the) chemical method of infection—nothing... produces what biolog-
jcal warfare does...' " (Thank God patriots like Don Foster work for the feds, but refuse to compromiae truth/justicel)

In January this year, | notified GOPers and Democrats, including U.S. Sen. Patrick Leahy and former congressman
Lee Hamilton, that Mr. Riconoscuito also had secrets about the anthrax letters and that Muslims are being manip-
ulated. Nearly all anthrax letters to Congress were sent to Democrats opposing the Patriot Act, prior to passage.
Is it a coincide at as soon as the act was passed etters were discontinued?

«p” — TAKE BACK AMERICA NOW'S (TBAN) proof that the Patriot Act viclates five of the 10 Bill of Rights.

AKE BACK AMERICA NOW'S second newsletter off: BAN" a action, with goals fo
ucate honest law enfo ant officials liticians, the pubii edia, f m'_I and friends.

“F _ TAKE BACK AMERICA NOW'S analysis of motives for the FBI's bugging of the Philadeiphia mayor's
office, after the Clty Councll voted 13 to 3 for a resolution opposing the USA PATRIOT Act . The following
are a few excerpts from this document: “Since the FBI was exposed on October 8, 2003 at a press conference
held by Philadelphia Mayor John F. Street, a Democrat, due to the FBI's unconstitutional bugging of his office,
what could be the motive? Since Philadelphia was the largest city in the nation to vote its oppesition to the Patriot
Act, when the City Council voted on May 30, 2003, did the FBI decide fo spy on Mayor Street and the city's 13
courageous Patriot Act opponents? Sir, this is a violation of the First Amendment, our right to freedom of speechl!

*Since the Phitadelphia City Council's resolution is so well written, here are a majority of its finest declarations opposing

unconstitutional jJaws and creeping, [millions of Americans say gailoping,] fascism:

e '..Philadelphia recognizes that a threat to any...person's Constitutional rights is a threat (o the rights of all...

« ‘(T)he Declaration of Independence...which was written in Philadeiphia, holds that all people are created equal and are
endowed with the inalienable rights of life, liberly, and the pursuit of happiness...

s ‘(T)he (U.5.} Constitution guarantees all persons living in the United States certain fundamental rights includ- ing freedom
of religion, speech, assembly and privacy; protection from unreasonable searches and seizures; due process and equal
pratection; and access lo counsel, presumption of innocence and a fair, speedy public trial...(See analysis: Exhibit “D.")

« ‘(A) great crime against humanity occurred on September 11, 2001, resulting in new federal laws. . .including the USA
Patrict Act signed by President George W. Bush on Oclober 26, 2001...(U.S. Rep. Ron Paul [R-TX] reports it was voted
on late one night, before Congress received coples of it.

e ‘(Tihe USA Patriot Act...weakens, coniradicts and undaermines the basic constitutional rights outlined above. The Act, a
342-page document, was hastily enacted in six weeks without public hearings, or a Congressional "mark-up™. ..

e ‘(E)xamples of the Patriot Act’s threat {0 these fundamental rights include... (See Exhibit “A™) .

s ‘'Department of Justice interpretations of the Patrict Acl and Executive Orders appear to impact n selective racial and
redigious groups including residents of other nations.... (Like World War II: Why were Japanese, but not Germans,...7)

e ‘(O)n May 30, 2002 this City Council...vigorously opposed federal policy giving local and state law enforcement agencies
the authority to investigate the citizenship and residency status of any person uniess required by court order, or statute. ..

s ‘{(The City Council commended the leadership of the city’s Police Depariment for protecting the privacy rights of non-
citizens in our city by implementing (a policy) requiring all police personnel o “preserve the confidentiality of all infor-
mation regarding law abiding immigrants to the maximum extent permitted by law’...

+« '(Tihe City Council of Philadelphia reaffirms its support of the United States govemment in its campaign against global
terrorism, but also reaffirms that any efforts to end temorism not be waged at the expense of the fundamental civil



liberties of the people... (The U.$. Constitution was written for all people, not just the majorityf)

¢ ‘(L)ocal law enforcement...are ultimately responsible for upholding the solemn oath they have taken to preserve, protect
and defend the Constitutions of the United States and the Commanwealth of Pennsylvania. ..

s 'FINALLY RESOLVED, that the Council calls on our United States Representatives and Senators to
monitor the implementation of the Act and Executive Orders cited herein and actively work for the
repeal of the Act or those sections of the Act including Executive Orders that violate fundamental
rights and liberties as stated in the United States Constitution and its Amendments.’ "

Without a federal court order, did the FBI unconstitutionally spy and use surveillance devices, because Mayor
Street's Republican opponent is locked in a bitter battle with him for the second time in four years, and the elec-
tion is only four weeks away? Now that the FBI has acknowledged placing the bugs in his office, are they going to
claim that they were "legal” listening devices, due to the Patriot Act? Since the FBI has admitted agents plant-
od the illegal bugs. hagsn't the press in Philadelphia reported the probable link be the C

Council's anti-Patriot Act resolution and the bugs in the mayor's office? Is this the real reason for the bugs?

On Ocfober 8, 2003 another amazing FBI occurrence fook place. It was reported in the Los Angefes Times' same
edition. Its Wire Service reported that: “Larry Mefford, a 24-year FBI veteran who became executive assistant
director for counterterrorism and counterintelligence In July will leave at the end of the month... Mefford
is the third person in the last 18 months to hold the counterterror position, which FBI Director Robert S.
Mueller lll created to oversee tarrorism and intelligence investigations.”

Nommally, FBI agents that are promoted to new positions of high responsibility spend years in that position. For
three top agents to quit within 18 months makes one suspect that the agents are unhappy with their new job
assignments, constant violations of the Bill of Rights, or their boss, FB! Director Mueller. Was Mr. Mefford the FBI
adminisirator who ordered the bugs to be placed in Mayor Street's office, or was he ordered to do it by his super-
ior, FBI Director Mueller? Did Mr. Mefford, or one of his accomplices that knew about the illegal eavesdropping
devices, become upset with the FBI's anti-Constitution tactics and secretly notify Mayor Street that he was being
spied upon? Hopefully Mr. Mefford will report what really happened, by holding a press ¢onference soon or by
writing a book. .

Is Mr. Mefford going to be the FBI's “fall guy” for the FBI's illegal break-in of the mayor's office IN YOUR HOME
STATE? This crime calis for a congressional investigation of the FBI, but due to the way Congress refused to
expose the truth about the FBI's crimes and cover-ups at: Ruby Ridge, D, the 1993 bombing of the World Trade
Center, Waco, Oklahoma City, and the 9-11 attacks, can we expect Congress to have any backbone today?

Or could it be that Mr. Mefford is the NEW FBI's “fall guy” for covering up the FB! contact with Mr. Riconoscuito on
March 20, 20017 In my enclosed 9-11 report, you will note that Exhibits “I" and “K” are letters written on FBI
letterhead by Larry A. Mefford, Assistant Director, Counterterrorism Division. Both are addressed fo U.S.
Senator George Allen (R-VA) and dated December 12, 2002 and May 22, 2003, respectively. Since the FBI, for a
year and a half, ignored Sen. Allen’s requests for the date the FBI met with Mr. Riconascuito in March 2001, will
Mr. Mefford become the “fall guy” for the FBI's avoidance of Senator Alien’s tough 9-11 questions and fatest bugs?

Since you are responsible for investigating and preventing terrorism in America, | am respectfully requesting that
ou_investigate Mr. Mefford's and FBI Direcior Mueller's handling of the investigati f agents in their agen
who refus investigate Mr. Riconoscuito’s March 20, 2001 report to the FBL that if properly investigated. it

may have prevented 9-11. Please advice what you pian to do concerning the possibility that FBI agents were
accomplices to the murders of over 3,000 on 9-11 and several may have committed treason. If so, do you agree
that they should be arrested, prosecuted and if found guilty, imprisoned? Do you agree that these crimes cali for a
congressional investigation of the FBI and one by your organization? Sir, is fascism, as symbolized by several
swastika flags on the walls of Skull and Bones, a secret society at Yale University, on the horizon in America?

For wall-documented proof of these enclosed statements, see my website: www.tedgunderson.com.

T

cc Attorney General Ashcroft, FB! Director Mueller, President Bush, local, state and national law enforcement,
firemen, elected officials and media in the seven cities that you are touring, plus many others nationwide!!!
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Ted L. Gunderson

FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License # 12878
PO Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Fax: (702) 696-1004

www.tedgunderson.com

To: To Whom It May Concern
From: Ted L. Gunderson
Date: October 20, 2003

RE: The Fallout from 9-11 Terrorism Report

AFFIDAVIT

I, Ted L. Gunderson, the Affiant herein, being over the age of majority, and having first hand
knowledge of the facts and events over the past few months, primarily from April 3, 2003, until
October 19, 2003, concerning covert surveillance of myself and my friends, and breaking and
entering of my house and motor vehicle, and the stealing, taking and carrying away of tangible
personal property in addition to making overt and covert threats against my life and the life of
my daughter and a client. AFFIANT does hereby state that this Affidavit contains the true facts
as AFFIANT knows and understands them to be, and that this Affidavit is true, correct and
complete to the best of my knowledge, information and belief. (Resumé attached as Exhibit A) I
was the Former head of the FBI’s Los Angeles office.

OVERVIEW

a. The AFFIANT has been the recipient of surreptitious entries into his Las Vegas, Nevada and
Los Angeles dwelling and also his motor vehicle.

b. AFFIANT has also been placed under surveillance for years by possibly government, groups
and individuals. The surveillance is performed by individuals in vehicles or in helicopters or in
fixed wing helicopters or on foot.

c. AFFIANT has received threatening telephone calls, threatening not only himself but also his
daughter. AFFIANT’s telephone has been tapped continuously for many years.

d. Based upon knowledge, information and belief, AFFIANT states AFFIANT’s TV in his home
in Las Vegas is used as a surveillance device with both audio and video capabilities.

e. There exists an active Federal Government Disinformation Program that was instituted for the

purpose of discrediting AFFIANT and others who report the truth about government and the
Satanic Movement in America.
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f. There have been several invasions of AFFIANT’s home computer by unidentified sources
through the telephone lines.

g. Most recently AFFIANT has learned from informed sources that there is a contract on his and
his daughter’s lives. According to these informed sources, the independent contractor is a
Satanist that is a member of a Satanic cult known as Bohemian Grove (aka Coven) located in
Washington, D. C. This Satanic cult wishes AFFIANT dead, because AFFIANT has evidence of
their Satanic ritual abuse and the cults’ involvement with the 9-11 attack, including the FBI's
foreknowledge of the 9-11 terrorist attack and the fact that the FBI did nothing to prevent the
attack.

h. AFFIANT has also written strong critical letters to the United States Attorney General John
Ashcroft, and Home Security Director Tom Ridge regarding the fact that the FBI had
foreknowledge 6 months in advance of the 9-11 terrorists’ attacks.

i. One of AFFIANT’s clients from Los Angeles has also been the recipient of harassment both in
Los Angeles and in his travels to New York City within the past four weeks.

FACTS
§ 1: INTRUDER(S)

1. On April 3, 2003, AFFIANT chased an intruder from the basement of his daughter’s dwelling
in an eight-plex where AFFIANT resides while AFFIANT is in Los Angeles (see attached letter
to President Bush dated April 23, 2003, Exhibit B). This eight-plex has locked, self-closing
doors to the outside, so the intruder gained entrance via professional burglary techniques.

§ 2: SURREPTITIOUS ENTRY

2. On July 9, 2003, AFFIANT left his dwelling in Los Angeles and returned August 23, 2003.
During this interval the dwelling was vacant, however, when AFFIANT returned on August 23,
2003, AFFIANT discovered the dwelling had been surreptitiously entered by a professional
burglar leaving no marks of forced entry on the doors. Many of AFFIANT’s files had been
stolen along with his cell phone and tape recorder. Also AFFIANT’s unopened vitamins were
taken and several other things were not arranged as AFFIANT had left them on July 9, 2003.
(See letter to President Bush dated August 29, 2003, Exhibit C).

3. AFFIANT’s home and motor vehicle have also been entered many times for the past several
years, each time leaving acknowledgements of their entry, On one occasion the intruder left a
penny on his bed at night while AFFIANT was sleeping in it. For several years one to three
times every two to three weeks, an intruder or intruder(s) have unlocked AFFIANT’s motor
vehicle at night and switched on the directional turn signal. This also happened brazenly in broad
daylight on many occasions. Further, for example, on two occasions on October 14, 2003, an
intruder or intruders again unlocked his motor vehicle and left AFFIANT s direction signal on
while parked in a parking lot during the time that AFFIANT was in a store with another person
who is a witness to this event. This exact scenario occurred in Philadelphia, Pennsylvania and

_ (e
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Washington, D.C. in January, 2003, at the time AFFIANT was distributing his 9-11 Terrorist
Report (Exhibit D) to the United States Congress and members of the Executive branch of the
Government. This is known to be a warning of more severe things to happen if one does not stop
their current tnvestigative activities.

§ 3: ANONYMOUS TELEPHONE CALLS

4. On August 28, 2003, 9:47 p.m. AFFIANT answered the telephone in his Los Angeles
dwelling and a female said, “Whoever this is, you just gotta [sic] know there is no way to get
away with it.” She immediately hung up.

5. On September 19, 2003, 11:41 p.m. A garbled message was left on AFFIANT’s daughter’s
voice mail in which none of the words could be clearly understood except for his daughter’s
name. There were chanting sounds for two seconds, then his daughter’s name was spoken
clearly, then more chanting sounds for two seconds, and then the voice mail message ended
abruptly. AFFIANT retained a copy of the recording as incontrovertible evidence of this
material fact.

6. On October 3, 2003, 1:02 a.m. a message was left on AFFIANT’s daughter’s voice mail in
which there was only a buzzing sound for two seconds (similar to the sound an electric chain saw
makes).

7. On October 8, 2003, 7:39 p.m. a message was left on AFFIANT s daughter’s voice mail in
which a person was breathing on the line. The breathing lasted for exactly 13 seconds, then
stopped. The caller hung up immediately thereafter without speaking. AFFIANT retained a
copy of the recording as incontrovertible evidence of this material fact.

8. On October 8, 2003, 7:41 p.m. a message was left on AFFIANT’s daughter’s voice mail in
which a person was breathing on the line for exactly 18 seconds. AFFIANT retained a copy of
the recording as incontrovertible evidence of this material fact.

9. On October 17, 2003, four telephone calls were made to AFFIANT’s daughter’s voice mail.
- In each instance an unknown person was on the line, but there was no voice communication;
however, there was background noise behind each telephone call. These four telephone calls
were as follows: 10:05 a.m., one second duration, 10:06 a.m., 34 seconds duration, 12:13 p.m.,
three seconds duration and 3:16 p.m. for 13 seconds duration. AFFIANT has retained a
recording of each telephone call.

10. On October 20, 2003, 4:06 p.m. a message was left on AFFIANT’s daughter’s voice mail in
which a person chanted words that were in English, but were strung together in such a way as to
be incoherent. Based upon knowledge, information and belief, AFFIANT believes that this
message contained a string of command words that are for the purpose of activating a victim of
mind control. Based upon information furnished by an informed source, this is a Satanic signal.
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§ 4: SURVEILLANCES

11. For years AFFIANT has been aware of periodic surveillances of AFFIANT. On two
separate occasions in the early 1980s, AFFIANT noticed a fixed, nonmoving surveillance on
AFFIANT. The subjects were parked several houses away from AFFIANT’s residence.
AFFIANT put on his gun, entered his motor vehicle and chased the individuals out of the
neighborhood. Thereafter the fixed surveillances stopped and AFFIANT became the recipient of
periodic moving surveillances. The frequency of the surveillances have increased dramatically
since the time that AFFIANT documented the facts regarding the FBI’s six month prior
knowledge about the 9-11 attacks and their link to Satanic Cults.

12. On October 15, 2003, 5:15 p.m. it has been observed by several people close to AFFIANT
that there is an active and ongoing covert surveillance operation being executed upon his
dwelling in Los Angeles. On this date AFFIANT saw a young white male wearing sunglasses
sitting in a new motor vehicle a few doors away and AFFIANT became suspicious, so AFFIANT
checked out the motor vehicle and learned it was a rental, confirming in his own mind that this
may have been part of the surveillance operation.

13. On October 17, 2003, at 2:45 p.m. AFFIANT observed a man in his early twenties walking
a brown Dauchund dog back and forth in front of AFFIANT’s dwelling. The man’s behavior
was suspicious, because he was not allowing the dog to do its business, but instead was staring at
AFFIANT and the two people who were accompanying AFFIANT. The man walked slowly
down the sidewalk away from the trio, constantly observing the trio by turning his head and
looking back over his shoulder, until he finally reached the corner a half a block away,
whereupon he turned the corner abruptly, looking back and moving out of eyesight. AFFIANT
and his two companions walked to AFFIANT’s motor vehicle and got in, then AFFIANT drove
around the corner and parked down the block, waiting to see if the man would return. The man
returned almost immediately to AFFIANT’s block and while he was walking past AFFIANT s
dwelling, the man continued looking around, as if looking for someone or something that he had
lost. He did not notice that AFFIANT and his associates were watching him. This behavior was
so patently suspicious that AFFIANT decided to approach the man and then took a photo of the
man and the dog, asking the man where he was from. The man stated that he was from Mexico
City. After capturing several photographs of the man and his dog, AFFIANT entered his motor
vehicle and drove off.

14. On October 17, 2003, at around 2:45 p.m. AFFIANT observed a white Ford Windstar van,
California license plate 3UWAS98, parked down the street from AFFIANT’s dwelling. An hour
later the van was still there and AFFIANT became suspicious and then went to question the man,
who was sitting in the driver’s seat eating. The man protested when AFFIANT took his photo.
When AFFIANT’s associate requested a business card from the man, the man gave him a Los
Angeles City Department of Transportation business card that did not have the man’s name
printed upon it. The man wrote “Arturo De Las Alas” on the front of the card. AtS:15 p.m. the
van was still parked in the same location. NOTE: The operative’s name “Alas” could have
double meaning. When one looks up the word “alas” in the dictionary, it means “regrettably”,
which could be a pun statement made by the operative, describing his feelings at being caught in
the act of surveilling. This is a known Satanist practice. Alas maintained that he has been using
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his personal SUV as a traffic counter for the past two years. When his photo identification was
requested by the associate, he gave the associate his L.A. City photo card. When asked why his
[.D. was blank, Alas stated “The City uses a Social Security Number”. He told the associate that
all employees’ L.D.s are their Social Security Numbers. This is suspicious.

15. On October 18, 2003, AFFIANT and an associate went to a market for the purpose of
shopping. While at the market, AFFIANT noticed that he was being followed and photographed
by the surveillor. AFFIANT later took photos of the photographer. The photographer was not
aware that AFFIANT took his photograph.

16. On October 19, 2003, AFFIANT and two associates went to an appointment at a restaurant.
AFFIANT and the two associates (a trio) arrived early and while the trio was waiting, AFFIANT
noticed that the trio was being photographed. AFFIANT took photos of the photographer. The
photographer was not aware that AFFIANT took his photograph. A little while later, AFFIANT
was speaking to one of the managers at the produce market near the restaurant, when he became
aware that he was being photographed again while talking with the manager. AFFIANT
followed the photographer and took his photographer, unbeknownst to the photographer.

17. AFFIANT has concluded based upon knowledge, information and belief that AFFIANT has
incontrovertible evidence proving that AFFIANT is being followed, surveilled and that a homing
device has been placed in his motor vehicle (AFFIANT discovered with electronic equipment the
homing device located on the right rear area of his motor vehicle). AFFIANT decided not to
remove it, since it will only be immediately replaced by a duplicate homing device. The homing
device is located in an area on the motor vehicle where it cannot be photographed. Using this
technology, the Government can keep track of AFFIANT's motor vehicle any place in the world
through the satellite surveillance system(s).

18. Based upon knowledge, information and belief AFFIANT states that every time AFFIANT
is staying in his Los Angeles dwelling, AFFIANT observes helicopters surveilling him and his
associates. The occurrences are from once daily up to three times a day. AFFIANT has
observed a helicopter when AFFIANT and associates were meeting in a park nearby, and when
he was at the local market, and more often over the dwelling. On one occasion the helicopter
flew so low that it set off motor vehicle alarms in the neighborhood.

§ 5: TELEPHONE TAPS AND TV MONITORING

19. AFFIANT has concluded based upon knowledge, information and belief that AFFIANT has
incontrovertible evidence proving that his telephone line in Los Angeles and his phone lines in
Las Vegas are tapped. AFFIANT also has incontrovertible evidence proving that in his Las
Vegas home AFFIANT’s TV is being used as a surveillance device with audio and video
capabilities, and this surveillance device is accessed via his cable TV connection. AFFIANT has
concluded that only the Federal Government would be capable of this since the tap is located at
the telephone company’s switching station.
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§ 6: GOVERNMENT DISINFORMATION PROGRAM

20. AFFIANT has concluded based upon knowledge, information and belief that the
Government is using informants to discredit him. AFFIANT has incontrovertible evidence that
Stu Webb is a paid confidential informant for the FBI. (He admitted this in a letter he wrote to
the Las Vegas Police Department and during a commercial video interview.) Webb and others,
including Barbara Hartwell and Jackie McGauley, are actively spreading false, misleading,
derogatory, slanderous and libelous statements about AFFIANT on the Internet and on several
radio talk shows. Webb refuses to stop making slanderous statements and he confronted
AFFIANT in person, as he boasted, "I will destroy you in the Patriot Movement”. AFFIANT
has a copy of both items as evidence. On the video Webb boasts that he has an FBI symbol
number. A symbol number is a method the FBI uses. This technique is used to protect
informants by replacing their names with numbers for investi gative reports. AFFIANT is aware
of this method from his 27 1/2 years with the FBI. Webb and others, acting in concert, were
responsible for the cancellation of AFFIANT s speaking engagements on September 27, 2003.
(See September 27, 2003 Memo attached) (See Exhibit “E™)

21. It should be noted that AFFIANT has a friend who has a website. This website has
information regarding AFFIANT s experiences. This website has a page for “links”. When you
access this page, the first two links go to AFFIANTs radio show interviews with former CIA
Special Agent Chip Tatum, but the other three links direct the reader to audio and video
pornographic website links.

22. Scapolamine, according to former CIA assassin USAF Lt. Col Tatum can be placed into a
drink, on a cigarette or puffed into the lungs by a passetby Once under the influence, the victim
will have no recall of anything he has done. When asked about the drug Chip stated that he has
used Scapolamine on several people and the influence can last for 30 minutes to 30 hours or 30
days. The victim is like a zombie and will do anything he is ordered to do, including violate the
victim’s moral code. Although the drug is not named in Jack DeCamp’s book The Franklin

Coverup: Child Abuse, Satanism, and Murder in Nebraska (& Nationwide) He quotes two CIA

Agents, one by name, who used a mind control drug to later blackmail victims.
§ 7. TAMPERING WITH NEW APPLE G-5 COMPUTER

22. On October 12, 2003. An associate working with AFFIANT was composing a letter for
Homeland Security Secretary Tom Ridge, on AFFIANT’s computer (Exhibit F). This associate
was revising the letter regarding AFFIANT s exposés of the FBI’s foreknowledge of the 9-11
attacks. The associate printed out a draft and went to get AFFIANT’s revisions but when he
returned with AFFIANT’s revisions, he noticed that 32 rather important words were missing
from the text; they had been deleted electronically via remote operation. The deleted words are
in bold italics as noted in Exhibit “G”. Below is the paragraph where the 32 deletions occurred.

“Since you are responsible for investigating and preventing terrorism in America, I am
respectfully requesting that you investigate Mr. Mefford’s and FBI Director Mueller’s
handling of the investigation of agents in their agency who refused to investigate Mr.
Riconoscuito’s March 20, 2001 report to the FBI, that if properly investigated, [it] may
have prevented 9-11. Please correspond with me and let me know what you plan to do
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about the fact that it is possible that some FBI agents accomplices to the murders of over
3,000 on 9-11 and several may have committed treason. If so, do you agree that they
should be arrested, prosecuted and if found guilty, imprisoned? Do you agree that these

c r c [ jgation e our

organization?”

NOTE: The first deletion is 13 words in sequence and the second deletion is 19 words in
sequence. Both numbers are Satanic symbols as shown in Exhibit “G”.

23. On October 12, 2003, AFFIANT's word processor, stated to AFFIANT that pages 21 to 25
(attached as Exhibit “H”) of a document that he was working on had been electronically
tampered with. The word processor was preparing a list of eleven persons who had been
murdered and the numbers 2 through 10 had been changed to the number “1”; the eleventh
murdered victims named remained unchanged, reflecting the number “11”. The computer screen
listed the numbers correctly before and after the document was printed. With 9 numbers
changed to a one, ironically they signified 9-11 (an obvious subliminal message).

24. On October 12, 2003, as AFFIANT’s word processor was again working on the Apple G-5
computer composing a document, the first three in a list were numbered correctly; however, on
the following page, the next three were numbered “3” on the computer screen, instead of
sequentially. Three names were each incorrectly numbered as “3”, which has significance to
witches (3,3,3). Despite many attempts, the word processor stated he was completely unable to
correct these incorrect numbers. It was as though someone else was controlling the computer.
When the word processor ran another copy of the document, it printed correctly reflecting the
numbers sequentiaily.

§ 8: MURDER CONTRACT ISSUED AGAINST AFFIANT’S LIFE

25. On October 13, 2003. AFFIANT was told by a knowledgeable source that there is a contract
on his daughter’s life and also one on his own life, because of the Riconoscuito Terrorism Report
(See Exhibit “H"), AFFIANT’s attached letters to U.S. Attorney General Ashcroft (8/29/03
Exhibit “I”’) and Secretary Ridge (10/13/03 Exhibit “J”") and his investigations exposing the
Satanic Movement in America plus CIA mind control projects. AFFIANT’s daughter normally
lives in the dwelling in Los Angeles, but is currently traveling outside the state. The
Ashcroft/Ridge letters and the Report have been distributed widely throughout the United States.
AFFIANT’s informed source told him that there is a “hit” that has been contracted against
AFFIANT in order to take his life, by the major Satanists’ cult(s) in the United States, whose
members control all of the major Federal Government regulatory agencies.

26. On October 15,2003, 10:15 a.m. As AFFIANT was standing in his Los Angeles living room
speaking to an ally, a shot suddenly shattered a lite of glass in the window that AFFIANT was
standing near. AFFIANT’s companions and AFFIANT were unable to locate a buliet, so
AFFIANT has concluded that it may have been a dart or perhaps an air gun pellet so there would
be no solid evidence of a possible attempt on his life. Since the shot was 14 inches above the
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floor level it seemed to be a warning shot. AFFIANT called the LAPD and two uniformed
officers arrived to take a report. Photos enclosed as Exhibit “K”.

27. AFFIANT cannot be certain if Paragraph 22 above was an attempt to scare him so as to
cause AFFIANT to drive from Los Angeles to Phoenix, Arizona, his next speaking engagement
location, where, according to an informed source, person or persons unknown have entered into a
conspiracy, the objective being to assassinate AFFIANT. AFFIANT does not know if Paragraph
26 above was merely a harassment exercise or a warning or an actual attempt to kill him by the
conspirators. AFFIANT believes it was a scare tactic to induce him to go to Phoenix, where he
believes an assassin and his three associates were waiting to kill him. Individually, each event
appears seemingly “harmless”, but when viewed in concert, with the facts of the Ashcroft and
Ridge letters and AFFIANT’s 9-11 Terrorism Report, the situation becomes a grave and serious
matter demanding attention.

28. Periodically, on at least six occasions, beginning August 23 until October 20, 2003, a
perfumed odor (like incense) has been sprayed in such a manner that the aroma would permeate
my Los Angeles dwelling. Based on knowledge, information and belief, AFFIANT states that
the substance is a mind-altering substance whose affect creates temporary disorientation,
Further, AFFIANT believes that this is an attempt to prevent him from exposing the Satanic
Movement, both inside and outside the Government.

§ 9: AFFIANT’S CLIENT UNDER SURVEILLANCE

29. AFFIANT has a client who recently has asked AFFIANT for help in inspecting a Satanists’
cult located on the East Coast. AFFIANT's client prepared a report about a young lady in her
early 20’s who is trapped in a Satanic cult run by her father. Her father is also a pedophile. Her
father rapes her often and forces her into prostitution. The clients fictionalized version of this
lady’s plight has been sold by AFFIANT, as he tries to educate the public and suck donations to
rescue the girl (See Exhibit “L”) AFFIANT upon learning that murder contracts were placed on
his daughter’s and his own life called his client and notified him that the rescue was called off as
a result he was not going to risk his daughter’s life for anyone.

30. This same client made hotel reservations at a hotel in New York City, but when he armrived at
the hotel in New York he learned that his hotel reservation had been cancelled. He did not
cancel it. AFFIANT has concluded based upon knowledge, information and belief that the
Government is acting with Satanists and they are solely responsible for this cancellation, since
the Government has access to all airline reservations through the United States Government
because of the USA PATRIOT ACT.

31. AFFIANT has concluded based upon knowledge, information and belief that while in New
York, his client was being surveilled and warned. AFFIANTs client was awakened at 2:30 a.m.
and heard the doorknob of his room turn just as an intruder(s) was exiting his room. He then
heard the nearby sounds of chanting at a low volume and realized that someone had turned on
the radio in his room, whereupon he turned up the volume on the radio, only to discover that the
tuner was tuned to an open frequency and he was only able to hear the sound of a station playing
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opera. AFFIANT has concluded based upon knowledge, information and belief that this was a
warning since his client had never turned on the radio at all during his stay in that room.

32. On one occasion several months ago, this same client fell asleep in his living room on his
living room couch. When he awakened in the morning, his shoes had been moved from where
he had put them next to the couch to the other side of the room, a distance of 15 to 20 feet.

33. Affiant went to a LAPD substation and reported to a detective most of the October 3, 2003
incident. Then AFFIANT called the police department in the smail town where the young tady
lives and told the sergeant about everything without naming names.

34. In September, 2003, on another occasion, this same client returned to his dwelling from an
extended business trip and noticed that the papers on his desk had been turned upside down and
the bedding on his bed had been disturbed and was disheveled. Some of his pages regarding the
young lady’s plight were on the floor.

Comments:

A. The government intelligence community has a number of techniques used to surreptitiously
acquire a target and terminate him (a euphemism for assassination). Below are examples:

a. Cigarette holder with white tube that appears to be a cigarette. This device shoots
poison darts that feels like a bug bite into the target.

b. Glass knife. The assassin gets close to the target and sticks the knife in the victim.
No one would notice the knife. It can get past conventional metal weapon detectors.
Such a knife could be small enough to be held up a sleeve out of sight.

c. Dropping liquid or powdered poison into a drink or food when the target is not
looking, causing a heart attack or other fatal medical condition.

d. Using a poison-tipped needle in the palm of the hand, the assassin slaps the target on
the shoulder or back in a gesture of endearment or camaraderie.

e. Small caliber gun (22 caliber), its barrel covered with a baby bottle nipple (acting as a
silencer). The assassin places the gun in the mastoid area and fires. The bullet, not
being very powerful, enters the head and ricochets inside the skull, in a manner that
shreds the brain and stops the involuntary muscle control center, resulting in death.

B. It should be noted that AFFIANT has furnished the above information (Paragraph 1 through
34) to the Los Angeles Police Department,

C. NOTE: Due to the threats on his life, the surveillance, the monitoring and telephone taps,
and the threats to friends, AFFIANT has decided that AFFIANT will no longer make public
appearances; however, AFFIANT will continue his video and audio exposés.

Gunderson’s Affidavit
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Ted L. Gunderson
FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License No. 12878
P.O. Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Fax: (702) 696-1004

www.tedgunderson.com
Detective Barron November 14, 2003

Los Angeles Police Dept.
150 N. Los Angeles Street
Los Angeles, California 90012

Dear Detective Barron:

Enclosed please find copies of my two affidavits dated October 20, 2003, and
November 4, 2003. I hand delivered to you a copy of the October 20, 2003, Affidavit on
October 22, 2003.

Please review page 3 of the October 20, 2003, Affidavit. 1 am certain you will recall
that I visited with you at the Hollywood precinct on October 4, 2003, after I received the
third threatening telephone call. At that time you said you would place a trap on my
Los Angeles telephone (323-651-0895). Thereafter, I received seven (7) more
threatening telephone calls on that line.

Since I talked with you I have learned that there is a “contract” on my life. The
first attempt was made on October 15, 2003, at approximately 10:15 a.m., when the
window at my apartment (444 N. Sierra Bonita, Apt. 14 ) was shot out . I have a photo
as evidence of this act.

A second attempt was made on October 24, 2003. See page 1 of the November 4,
2003 Affidavit for details.

I have left several telephone messages on your voice-mail with no response, which
gives rise to this letter. I am now therefore, making the following requests:

1. Please forward me the results of the trap on (323) 651-0895 so that I can
identify those who are attempting to kill me.

2. I'would appreciate it if the Los Angeles Police Dept. would conduct an
investigation before rather than after my assassination.

I am currently residing in Las Vegas. My home telephone number is (702) 791-
5195.

I 'am looking forward to hearing from you soon. Please call if you have questions.

Sincerely,

cc:  Ruth Rose, Atty. Ted L. Gunderson
3460 Wilshire Blvd.
Los Angeles, CA 90010
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Ted L. Gunderson
FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License No. 12878

www.tedqunderson.com

Detective Barron December 29, 2003
Los Angeles Police Dept.

150 N. Los Angeles Street

Los Angeles, California 90012

Re: Telephone -Trag
Dear Detective Barron:

I do not understand why I have not heard from you regarding my multiple requests
via telephone and letter (dated November 14, 2003) for the information gleaned from the
telephone trap you placed on my Los Angeles telephone line (323-651-0895).

I am a former fellow law enforcement officer. Someone attempted to kill me on
October 15, 2003 and October 24, 2003. You are in possession of the information from the
telephone trap as to the identity of the person(s) responsible for the seven threatening
telephone calls made to me during October, 2003.

1. Are you conducting an investigation?

2. If so, why have you told me nothing?

3. If not, why not? Is there somethiﬁg you are not allowed to tell me?
4

. Are the people involved so prominent in political circles that you are not allowed

to implicate them?

If you do not wish to investigate this matter, please allow me the opportunity to
investigate for myself. I have that right.

I have been sequestered in my Las Vegés condo for several months now and my
daughter is constantly traveling. We must safeguard ourselves from these threats and
attempts. Neither my daughter or myself wish to live my entire life in this fashion.

The enclosed letter proves that this case is on-going. It was a threatening letter
received by me on November 26, 2003.

If you refuse to investigate and something happens to me and/or my daughter, my
heirs will be compélled to file a lawsuit against the City of Los Angeles that will make
headlines around the world, not to mention the millions of dollars when my family is the
prevailing party due to your negligence.

What disturbs me the most is that we are in the same fraternity, fellow law
enforcement officers. We should have a personal concern to protect each other.

If I do not receive a response to my request within 10 days of the receipt of this letter,
I will assume you have no interest in this matter, and I will pursue my legal remedies.

P.0O. Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Fax: (702) 696-1004



Please correspond to me at my home address or call me at the number below:

750 Royal Crest Cir., #258
Las Vegas, NV 89109
(702) 791-5195

Sincerely,

Ted L. Gunderson

P.O. Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Fax: (702) 696-1004



A NOTE FROM...

DETECTIVE PAT BARRON
HOLLYWOOD GANG IMPACT TEAM DETECTIVES

Ted L. Gunderson
PO Box 18000-259
Las Vegas, NV 89114

Mr. Gunderson:

I understand that your efforts to communicate with the Los Angeles Police Department (LAPD)
appear to have been frustrated. We will make every effort to accommodate you and address
those safety concerns that fall under the purview of the LAPD. I am sure that you understand the
resources of this office are limited to the local Los Angeles area.

' have received previous correspondence from you regarding your safety concerns. In my
review, other than annoying telephone calls, I only discovered one incident that could be
actionable by local law enforcement (LAPD). That incident is the “shots fired into an inhabited
dwelling” or “vandalism” to your daughter’s window. Normally, this type of investigation at the
local law enforcement level requires immediate on scene review. We were not notified of the
concern until months after the discovery. Additionally, no formal report of the annoying
telephone calls was ever completed. Despite the delay, and due to your status in the law
enforcement community, I contacted the Federal Bureau of Investigation Los Angeles Office
(FBILA) to make your concemns known. FBI LA referred me to FBI Las Vegas as that is your
residence location. FBI Las Vegas requested that all original documents be forwarded to them.

I assure you that the Los Angeles Police Department is concerned for the safety of our public.

To begin action in your case, we need a formal report made by yourself, or your daughter. If
your daughter wishes to file a crime report concerning the damage to her window, please contact
us so we can make arrangements to do an on scene investigation. Either one of you can make an
annoying/threatening calls report in person, or over the telephone. Feel free to call me at the
number below, or our STORM desk, at (213) 485-4328, to make that report. I currently have
none of the previous correspondence as the originals were forwarded to FBI Las Vegas.
Similarly, the original of the newest letter should be taken in to the local law enforcement agency
there in Las Vegas, or delivered to FBI Las Vegas.

Please feel free to contact me at (213) 485-6410. I hope I can help you address your safety
concerns.

Sincerely

I/(‘chu}aa (/oo

1ve/ 111 Pat Barron



TED L. GUNDERSON

Senior Special Agent in Charge (Ret.)
Federal Bureau of Investigation
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WTed L. GundersonW 1155 E, Twa}n Ave, Suite #1082591 Las Vegas, NV 891091

Detective Pat Barron February 6, 2004
1358 N. Wilcox Ave.
Los Angeles, California 90028 Re: Notice and Demand regarding
Telephone Trap (323-651-0895)
AND

Notice and Opportunity to Correct

Dear Detective Barron:

On October 4, 2003, I appeared at your station house in Hollywood, California and told
the desk sesgeant that I had received numerous threatening telephone @&lls. The sergeant
asked to hear the recordings and I played the recordings, one of which was a threat to my
daughter; whereupon hearing the recorded phone call that threatened my daughter, the
sergeant called you and stated to you that you also needed to hear the recordings.

After your telephone conversation with the desk sergeant you came out to the front
area of the station house, and at that time you introduced yourself as Detective Barron and
gave me your business card. At such time I introduced myself and we shook hands. The
desk sergeant by his silence during this introduction confirmed your identity.

You then listened to the same recording I had played for the desk sergeant. After
Listening to the tape recordings you said that you “would immediately place a trap on my
daughter’s telephone line”, or words to that effect. You also stated that you would conduct

an investigation.

After I returned to my daughter’s Los Angeles apartment, I received a telephone call
from someone at your station house and was told that a trap had been set on my daughter’s
phone line (323-651-0895).

On October 22, 2003, I filed another complaint, specifically, that my daughter’s living
room window had been shot out while I was standing in the living room about 4 feet away. 1
hand carried a copy of my affidavit dated October 21, 2003, and gave it to a detective in your
detective bureau in your police station. When the detective told me that you were not in, I
asked the detective to give the affidavit to you. I told the detective that you were conducting
an investigation, because that is what you had told me. (I have a witness who came with
me.) The affidavit dated October 21, 2003, described this incident and another incident as
well as my awareness of various surveillances that had been performed against me,

To that end I have written to you twice (11/14/03 and 12/29/03) so as to ascertain what
you had learned from your investigation to date.

When we spoke on January 14, 2004, via telephone, you told me several things that are
not consistent with the above facts. They are:

1. You told me I had not made a “formal complaint”, when in fact'I had, and further,
that this supposed failure on my part resulted in the fact that no investigation had
been started or conducted regarding the several attempts on my life and the threats
to my daughter’s life;

B Fax: (702) 696-1004 B www.tedgunderson.com B Voicemall: (310) 364-2280 m
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Detective Barron, Page 2

2. You stated in that phone conversation that you were NOT the detective that I met
on October 4, 2003 and that some other detective had introduced himself to me
impersonating you along with handing me YOUR business card. If in fact this is
true, then one of the personnel at the station house had willfully created a false
impression in my mind and had not corrected the deliberate misrepresentation.
The creation of a false impression is deceit, a euphemism for fraud. This person
needs to be ferreted out and prosecuted. In furtherance of this viewpoint if I don't
hear from you within 3 working days, allowing 3 calendar days for mailing (at the
end of business on February 10, 2004) I will proceed forward without notice to you
and file a formal complaint with the Los Angeles City Attorney, the Chief of Police -
for the City of Los Angeles, the Lcs Angeles Police Review Board, in addition to the
Internal Affairs Division of the LAPD so that the perpetrator can be caught and
prosecuted to the full extent of the law. Impersonating a police officer is wrong, and
you should be equally irate as I am. If you're not outraged, then there is something
wrong with this picture. If in fact this is a generally accepted practice of the LAPD,
Hollywood Division, then the creator of this new police policy needs to be identified
and a full-blown investigation needs to be forthcoming on the fraud and/or
conspiracy of the police officers who routinely engage in this practice. NOTE:
February 15, 2004 is your drop dead date to respond by way of answer.

3. You told ‘me in our telephone conversation (January 14, 2004) that because no
formal complaint had been filed, no trap had been set on my daughter’s line, even
though I received confirmation via telephone on October 4, 2003 that in fact a trap
had been set on that phone line. Again, if what you say is true, someone in the
police department is lying to me. And if in fact what you say is true, then one of the
personnel at the station house willfully created a false impression in my mind and
had not corrected the wrong. The creation of a false impressicn is deceit, a
euphemism for fraud. This person needs to be ferreted out and prosecuted, In
furtherance of this viewpoint if I don’t hear from you within 3 working days,
allowing 3 calendar days for mailing (at the end of business on February 10, 2004),
I will proceed forward without notice to you and file a formal complaint with the
Los Angeles City Attorney, the Chief of Police for the City of Los Angeles, the Los
Angeles Police Review Board in addition to the Internal Affairs Division of the
LAPD so that the perpetrator can be caught and prosecuted to the full extent of the
law. If in fact this is a generally accepted practice of LAPD, Hollywood Division
then the creator of this new police needs to be identified and a full-blown
investigation needs to be forthcoming on the fraud, and/or conspiracy of the police
officers who routinely engage in this practice. NOTE: February 15, 2004 is your
drop dead date to respond by way of answer. :

As you can plainly see from the facts stated at the beginning of this letter, one of two
things are going on here: Either 1) on October 4, 2003, T met you personally, you gave me
your card, and your station house set the trap on my daughter’s line OR 2) the whole
matter is a clear and patent fraud perpetrated by people within your station who took an
oath to “Serve and Protect” and these perpetrators need to be caught and prosecuted to the
full extent of the law.

This letter shall serve as a Notice and Demand Letter to you for production of evidence
I have previously asked for specifically: 1) Notice is given that you have repeatedly failed,

40



Detective Barron, Page 3

either by negligence or design, to deliver the data extracted from the telephone trap placed
on the telephone line identified as telephone number (323)-651-0895 by the LAPD on
October 4, 2003 and 2) Demand is again made upon you to produce information, data and
evidence relative to the telephone trap the LAPD placed on the above referenced phone
beginning October 4, 2003 and continuing forward.

The party served herein with this Notice and Demand Letter (hereinafter “you”) has
three (3) working days from receipt of this Notice and Demand Leiter (mailed via Certified
Mail) to respond, plus 3 additional calendar days if mailing, to this Notice and Demand
Letter (Certified Mail) and if you fail to respond on a point by point basis, true, correct and
complete in rebuttal to the facts herein accounted, under penalties of perjury, pursuant to
Title 28 UF8.C. §1746, it will be deemed that you have stipulated, agreed and voluntarily
concurred with the facts herein set forth in this Notice and Demand Letter (mailed via
Certified Mail). At such time these facts will then become the Ultimate Facts in any

controversy between me and you (Williams v. Pilot Life Ins. Co., 288 N.C. 338, 218 S.E.2d

368, 371).

If you elect not to respond true, correct and complete under penalty of perjury and said
response is not received by me before the end of business on February 15, 2004, it will be
deemed that you have created a default and said default will set forth the following as
Ultimate Facts , specifically — that on October 4, 2003: 1) you were indeed the detective that
I met personally, and 2) a trap was indeed set on my daughter’s telephore line, and 3) that
YOU and others were willing participant(s) in, “a scheme or artifice to defraud” (as defined
in 18 USC § 1346*) whose objective as the organizers and participants was to conceal,
delete, falsify, manufacture and withhold the information herein requested regarding the
phone trap, supra., and you have repeatedly declined to deliver to me this work product —
all of which memorializes your culpability.

This is your FINAL chance, administratively, to resoclve the flagitiousness that is
within your station house or division regarding this matter. I suggest you look at this letter
as being your Notice and Opportunity to correct the wrong(s). Please be advised I will I
seek all my legal rights and remedies under the law to correct the wrong(s) outlined herein.

I, Ted L. Gunderson, being a citizen of the United States, and over the age of majority;
am competent for testifying in the instant matter, having first-hand knowledge of the
following facts regarding Detective Pat Barron and to the best of my knowledge,
information and belief, state that the facts contained herein are true, correct and certain to
the best of my knowledge and I do affirm by telling the truth, under penalty of perjury
pursuant to Title 28 U.S.C. §1 746(1), in the matter regarding the events described herein,

Sincerely,

Ted L. Gunderson

*a scheme or artifice — to deprive another of the intangible right of honest services. See 18
USCS §1346

&
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Victim currently resides in Las Vegés, Nevada. His daughter Laurie Hearn,
lives in Hollywood on Sierra Bonita where he visits her. Victim is a retired
Special Agent-in-Charge from the FBI.

On several dates victim received telephone calls at his daughters residence.
See page 3 for victims account of the telephone calls and their content.
Victim believes that these calls were intended to intimidate him and threaten
the safety of his daughter. Victim is currently researching information on
satanic cults, and believes that his investigation may have stirred this action
against him.

The victim has other reports on file. These reports and additional
documentation have been supplied by the victim. In his documentation the
victim indicates that he has seen the effects of numerous surreptitious entries
of his daughters residence, and his vehicle. The victim also has concerns
that a contract for termination/assasination has been placed on his life. The
victim also indicates that high placed government officials, or entities may
be involved in this terrorozation.

The victim can be reached at (310) 364-2280.
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Washington, D.C. in January, 2003, at the time AFFIANT was distributing his 9-11 Terrorist
Report (Exhibit D) to the United States Congress and members of the Executive branch of the
Government. This is known to be a warning of more severe things to happen if one does not stop
their current investigative activities,

§ 3: ANONYMOUS TELEPHONE CALLS

4. On August 28, 2003, 9:47 p.m. AFFIANT answered the telephone in his Los Angeles
dwelling and a female said, “Whoever this is, you just gotta (sic] know there is no way to get
away with it.” She immediately hung up. -

5. On September 19, 2003, 11:41 p.m. A garbled message was left on AFFIANT's daughter’s
voice mail in which none of the words could be clearly understood except for his daughter’s
name. There were chanting sounds for two seconds, then his daughter’s name was spoken
clearly, then more chanting sounds for two seconds, and then the voice mail message ended
abruptly. AFFIANT retained a copy of the recording as incontrovertible evidence of this
material fact.

6. On October 3, 2003, 1:02 a.m. a message was left on AFFIANT s daughter’s voice mail in
which there was only a buzzing sound for two seconds (similar to the sound an electric chain saw
makes).

7. On October 8, 2003, 7:39 P-m. a message was left on AFFIANT s daughter’s voice mail in
‘which a person was breathing on the line. The breathing lasted for exactly 13 seconds, then
stopped. The caller hung up immediately thereafter without speaking. AFFIANT retained a
copy of the recording as incontrovertible evidence of this material fact.

8. On October 8, 2003, 7:41 p.m. a message was left on AFFIANT s daughter’s voice mail in
which a person was breathing on the line for exactly 18 seconds. AFFIANT retained a copy of
the recording as incontrovertible evidence of this material fact.

9. On October 17, 2003, four telephone calls were made to AFFIANT's daughter’s voice mail.

7 In each instance an unknown person was on the line, but there was no voice communication;
however, there was background noise behind each telephone call. These four telephone calls
were as follows: 10:05 a.m., one second duration, 10:06 a.m., 34 seconds duration, 12:13 p.m.,
three seconds duration and 3:16 p.m. for 13 seconds duration, AFFIANT has retained a
recording of each telephone call. '

10. On October 20, 2003, 4:06 p-m. a message was [eft on AFFIANT’s daughter’s voice mail in
which a person chanted words that were in English, but were strung together in such a way as to
be incoherent. Based upon knowledge, information and belief, AFFIANT believes that this
message contained a string of command words that are for the purpose of activating a victim of
mind control. Based upon information furnished by an informed source, this is a Satanic si gnal.

'ﬂﬂi; [y Shme PaW A4S PAGE
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Transcript of a message left on my voice mail by Detective Pat Barron, LAPD on June
22, 2004:

“Mr. Gunderson, this is Pat Barron, LAPD .... ah .... responding back to you regarding
your inquiry.

There .... never was a trap placed on the phone .. ..ah.... my number is 213- 972-2921
and .... there’s .... there’s.... I .... a .... I checked with SPC and verified that there never
was a trap .... placed on the phone ....ah .... If you have any questions please call me”



June 28, 2004

Captain Michael P. Downing
Hollywood Community Police Station
P.O. Box 30158

Los Angeles, California 90030

Reference: CF No. 04-0958: Your letter of May 5, 2004 - My letter of June 6, 2004
Detective Pat Barron, phone call lune 22, 2004

Dear Captain Downing,

On June 22, 2004 Detective Barron, LAPD, left a message on my voice mail (310-364-
2280) stating that a trap was never placed on telephone number (310) 651-0895.

I don’t understand: On October 4, 2003 Detective Barron told me personally he was
placing a trap on (310) 651-0895 which was confirmed by a phone call that night from an
individual who identified himself as an LAPD officer; on January 14, 2004, Detective
Barron telephonically advised that no trap was set; in your letter dated May 24, 2004, you
state “Your allegation that the officer failed to install a trap on you telephone line was
classified as unfounded, which means the investigation established that the alleged
misconduct did not occur.” From your letter I interpret that a trap, after all, was set on
the phone; now on June 22, 2004 Detective Barron says a trap was never set on (310)
651-0895.

I believe a trap was placed on the phone and the person or persons who made the
threatening phone calls were identified by you, I suspect these unnamed individuals are
affiliated with a covert U.S. Government Agency that is actively involved in attempts to
discredit, harass and destroy me and my reputation. 1 also suspect that you have been
told by persons within the government agency to quash the information concerning the
identity of the person or persons making the calls because they made the calls. If this is
true you now become part of the cover-up.

I have enclosed a sample of my research and my attempts to expose the evil elements that
exists in our society with the sanction of the FBI, CIA and other U.S. Government
agencies. It is only fair that you leamn my side of the story.

The video “Conspiracy of Silence” documents that children were flown to Washington
D.C. from the mid-west in the 1980s for sex orgies with congressmen and senators. My
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Finders report documents that the CIA was involved and according to my current sources
still is involved in an international child-kidnapping ring. I have filed formal complaints
with the FBI concerning this but they refuse to investigate it.

For additional information and more details, please review my web site at the following:

www. TedGunderson.com

Thank you for your attention to this matter,

Ted L. Gunderson
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Ted L. Gunderson
FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License No. 12878
P.O. Box 18000-259
Las Vegas, Nevada 89114
www.tedgunderson.com

Donald W. Vincent . December 29, 2003
Los Angeles City Attorney

200 N. Main St., 6t Floor

Los Angeles, CA 90012

RE: Telephone Trap

Dear Mr. Vincent:

I am the retired Senior Special Agent-in-Charge of the FBI Los Angeles Division.

Enclosed are my Affidavits dated 10/20/03 and 11/4/03 as well as a photo of the
window shattered on October 15, 20083, by an assailant while I was standing in the living
room of my Los Angeles apartment at 444 N. Sierra Bonita, Unit 14, Los Angeles (90036).

I am writing to respectfully request that you review item 3 page 3 of the 10/20/03
Affidavit. I consider the anonymous telephone calls and their content to be threatening on
my life and the life of my daughter, who also resides at the apartment in Los Angeles.

Also please review item 8 page 7 of the same Affidavit. Three reliable and
knowledgeable sources have advised me that as a result of my investigative work on the
9-11 terrorists’ attacks a cult out of Washington D.C. known as the Bohemian Grove has
targeted me for assassination and has purchased a “contract” for my life. Apparently from
the content of the threatening telephone-calls received on the telephone at the Los Angeles
apartment, my daughter is being targeted as well. .

Please review item 8 page 7 of the 10/20/03 Affidavit and 1 page 1 of the 11/4/03
Affidavit. The first attempt made on my life was October 15, 2003, and the second was
made on October 24, 2003. Thankfully, my daughter is in constant travel status, so she
appears to be relatively safe. In the meantime, I have returned to my condo in Las Vegas.

I contacted Detective Barron of the L.A.P.D., Hollywood Division, after receiving the
first three anonymous threatening telephone calls (August 28, September 29 and October
3, 2003). On or about October 3, 2008, Detective Barron placed a telephone trap on the Los
Angeles telephone line (323-651-0895). I received seven additional threatening telephone
calls while the trap was engaged, two on October 8, 2003, four on October 17 and one on
October 20, 2003.

Since the time the trap was activated, I have called and written to Detective Barron,
who was also furnished with a copy of my 10/20/03 Affidavit, but he has not responded.

I am requesting the following:

1. Isthe L.A.P.D. conducting an investigation into the threatening telephone calls
and the attempts on my life?

&
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2. What are the results of the trap that recorded the seven telephone calls from
October 8, October 17 and October 20, 20037

These telephone calls are not the garden variety harassment, but are actual threats
to my life and my daughters’ life. [ would appreciate an investigation before my death
rather than afterwards.

Because of my profession and the sensitive investigative matters in what I am and
have been involved, I am certain that you understand my concern and the seriousness of
this matter. Due to the attempt made through my I.os Angeles window as I stood in the
living room, and the apparent attempt at the fast food restaurant, you can understand my
desire to locate the parties responsible.

I am particularly concerned for my daughter’s safety, as she has had no experience in
matters of this type. :

I have also enclosed a threatening letter I received on November 26, 2003. The
threats are on-going.

I look forward to your assistance in this matter and to hearing from you in the
immediate future.

Please respond to my home address:

750 Royal Crest Circle, #258
Las Vegas, NV 89109

If you have any questions, please call me at (702) 791-5195. Thank you.

Sincerely,

bag forb

L. Gunderson

U VAncEaT (AS MEUSR REs@afd o THd
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Ted L. Gunderson
FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License No. 12878
P.O. Box 18000-259
Las Vegas, Nevada 89114

www.tedgqunderson.com

Mas. Ellen Knowlton December 29, 2003
FBI Special Agent-in-Charge
700 W. Charleston Blvd.

Las Vegas, NV 89104 :
RE: Telephone Trap

Dear Ms. Knowlton:

Prior to my interview at the Postal Inspector’s office on December 2, 2003, by Special
Agents Herb Laskow and Timothy Malcolm and Postal Inspector Nolan Caldwell, your agents
and Mr. Caldwell contacted Detective Barron of the L.A.P.D. by telephone to verify and attain
information from an L.A.P.D. telephone trap that had been placed on my daughter's telephone
line in Los Angeles (323-651-0895) by Detective Barron. I was sitting in the waiting area
when your agents and Mr. Caldwell made this call.

To reiterate for the purposes of clarification, from August 28, 2003, to October 3, 2003
while staying at my daughter’s apartment in Los Angeles, I received three threatening
telephone calls on the above telephone. As a result I contacted Detective Barron of the
L.A.P.D., who placed a trap on my daughter’s telephone line. Thereafter, I received an
additional seven threatening telephone calls, two on October 8, 2003, four on October 17,
2003, and one on October 20, 2003. I went to Detective Barron on October 3, 2003, and he
placed the trap on that telephone line the same day. I know that the trap has the information
concerning the identity of the caller(s), specifically, the telephone(s) from which calls were
made. :

I have reason to believe that the persoﬁ(s) who made the threatening telephone calls to
myself and my daughter are the same people who made the attempts on my life on October
16, 2003, and October 24, 2003. By the way, I have recordings of all ten telephone calls.

I am writing to you to ask you to provide me with all of the information gleaned from the
telephone trap (323-651-0895), including the name of the person(s) who made those
threatening telephone calls. I know that it used to be the policy of the FBI to notify people
who had been targeted for assassination. I assume the FBI still has that policy.

Please send the information to my address above, or call me at (7025 791-5195.
Thank you.

Sincerely,

i d St

Ted L. Gunderson
T wfUGe RECEVES A RESponsE To TR LETICR
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Ted L. Gunderson
FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License No. 12878
P.O. Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Fax: (702) 696-1004

www.tedqunderson.com

To: Whom it May Concern
From: Ted L. Gunderson
Date: November 4, 2003

RE: More Fallout from 9-11 Terrorism Report

AFFIDAVIT
ADDENDUM No. 1

I, Ted L. Gunderson, the Affiant herein, being over the age of majority, and having
first-hand knowledge of the facts and events described herein, continuing from
October 19, 2003 until even date herewith, concerning covert surveillance of Affiant
and Affiant’s friends, harassment(s) in the form of telephone calls, and overt/covert
threats against Affiant life, and lastly, attempts on Affiant life. Affiant does hereby
state that this Affidavit contains the true facts as Affiant knows and understands
them to be, and that this affidavit is true, correct and complete to the best of Affiant’s
knowledge, information and belief.

FACTS

1. On October 24, 2003, at approximately 4:15 p.m. Affiant was having lunch with
friends, (a man and his wife) at a fast food restaurant in Los Angeles. Affiant and
his friends frequented this fast food restaurant and were sitting next to a large
picture window to guard Affiant’s vehicle as they usually did. While eating,
Affiant noticed a white male in his late 20’s early 30’s, approximately 5'9” tall, 150
lbs. clean shaven with a rugged complexion, wearing a medium blue denim shirt,
dark blue denim work pants with a black belt that held a waist level “tool pouch”,.
The man was wearing dark patent leather shoes. He was walking with a
pronounced swagger in a southerly direction, beginning at the north line of the
restaurant property, and he proceeded across the parking lot, directly toward
Affiant. As the man passed immediately outside the window where Affiant was
seated, he stared directly, carefully and challengingly at Affiant. The man
entered the restaurant and did not order food, but went quickly to the men’s

Gunderson Affidavit Addendum 1 1 r “l‘.@



restroom at the back of the restaurant. Affiant looked at the couple with whom
he was dining and said: “That man’s trouble” and described him as “evil”. One of
the couple with whom Affiant was dining stated that he was “a killer”. (These
statements were made at the time because the man’s conduct was very obviously
the conduct of a brawler or street fighter.)

a. Affiant and his friends wanted to leave the restaurant, and Affiant wanted to
visit the restroom as he usually does after eating, but because the man had not
exited the restroom, Affiant decided to wait. Affiant wanted to scrutinize the
man, because of Affiant’s suspicions.

b. Affiant became suspicious when after 20 minutes the man had not come out of
the restroom but by this time Affiant and the couple had finished their meal.
Affiant and his friends waited for another 15 minutes, (Affiant hoping to get
another opportunity to scrutinize the man), yet still the man did not come out of
the restroom. Because of the suspicious conduct of the man, Affiant decided not
to use the restroom on this occasion, but to simply leave the restaurant and go
about his business,

c. Affiant and his friends began to leave the restaurant, when suddenly the man
came out of the restroom, walked by Affiant as he was walking out the door and
stopped to ask Affiant “What time is it? Affiant told the man that it was “twenty
to five”. (See Item 2.a. on page 4 of this Affidavit for a probable explanation of
this question asked by the man) Because of the timing of the man exiting the
restroom at the precise moment Affiant and his friends were leaving the
restaurant, Affiant believes there was a “spotter” inside the restaurant dining
area who informed the man via radio contact of Affiant’s intent to leave the
restaurant,

d. The man walked out of the restaurant in front of Affiant and his friends. As
Affiant and his friends went toward Affiant’s vehicle, the man went north, looking
back over his shoulder to see Affiant and his friends. When he noticed that the
Affiant and his friends were watching him from the parking lot, he immediately
changed direction by 180 degrees and walked in a southerly direction passing by
the front of Affiant’s vehicle on his way to the corner. He then walked across the
street in an easterly direction, and upon reaching the other side of the street he
then turned north and walked directly to a new black Lincoln stretch imousine.
The Affiant and his friends lost sight of the man for 15-25 seconds as he was
hidden from view by the limousine. Affiant and his friends got into Affiant's
vehicle and waited to see what the man would do next,

e. After 15-25 seconds, Affiant and his friends noticed the man was across the
street walking south towards the intersection he had just crossed. Affiant and his
friends realized that this was a typical operation for MK-Ultra/Monarch Mind
Control Program assassinations and that the limousine had been a command post
and that the man was probably there to assassinate Affiant.

f. Affiant pulled out of the restaurant’s parking lot and drove across the street and
into a driveway, driving past the man, who looked over his shoulder and was
terrified as if he believed Affiant would run over him. When Affiant turned north
in that parking lot away from the man and drove toward the location where the
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limousine had parked, Affiant saw that it was gone, whereupon Affiant quickly
pulled out of the parking lot and saw the limousine heading north. Affiant took
pursuit. The limousine driver attempted to lose Affiant when he waited until a
traffic signal light turned red as he turned left. Affiant ran the red light anyway
so as not to lose him.

g. Affiant fell back several vehicles behind the limousine in order to avoid
detection. About 15 minutes into the pursuit the limousine turned into a 5-star
hotel where Affiant stopped his vehicle in a location where he could not be seen,
exited his vehicle and hid behind a wall and photographed the limousine’s
occupants as they exited. Affiant photographed four attractive young females,
two adult males and two young boys (around 12 and 14 years old) as they exited
the imousine. Affiant noticed that the women glanced at him many times.

h. Affiant will be adding the information contained herein onto his website:
- www.tedgunderson.com. This information will include the photographs taken by
Affiant.

i. Affiant has information from a “knowledgeable source” that when a “hit” is
made or attempted by Satanists, the assassin is to return and rendezvous with
the Satanic headman, so Affiant and his friends waited in the lobby of the hotel.
Affiant was hoping to photograph the assassin as well.

j. While Affiant and his friends were waiting in the lobby of the hotel where the
people had exited the limousine, when a white male, approximately 45 years old,
6°0” tall, about 195 lbs., with gray-white hair, dressed in a dark suit, exited the
elevator from an upper floor and walked (having the demeanor of a government
trained enforcement officer like the Secret Service) to an area in front of the
Affiant and his friends, where he turned himself toward the outside entrance, and
stood as if waiting for someone to arrive. He surreptitiously out of the corner of
his eye made eye contact with Affiant multiple times as he appeared to
peripherally watch the Affiant and his friends for about ten minutes, then moved
just out of sight of the Affiant and his friends and sat down, continuing to wait.

k. After a time, Affiant and his friends decided to wait outdoors, and moved
quickly to an exit in an attempt to elude the apparently trained enforcement
officer. As they waited outside, Affiant saw that several attempts were made to
photograph him. One attempt was successful, but as Affiant pursued the
photographer up the steps and across the street, the photographer eluded Affiant |
in a crowd of people.

1. At that time, Affiant realized that his surveillance of the limousine and his
stakeout for the assassin had been discovered, so the Affiant and his friends
departed. Affiant also believes that the headman had warned off the assassin not
to come back to the hotel but to go to an alternative location (Plan “B”).

2. On October 25, 2003, at approximately 12:30 a.m., after arriving home from the
above surveillance, Affiant and his friends returned to Affiant's Los Angeles
apartment. Affiant immediately noticed a man standing across the street, watching
the Affiant and his friends as they walked to Affiant’s apartment,
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a. As Affiant walked up the steps to his apartment building, the man shouted
from across the street “What time is it” Affiant did not reply. A second
individual across the street (standing in the shadows behind the first individual)
said: “12:30”. (As gleaned from MK.-Ultra/Monarch Mind Control Program
survivors, a request ostensibly for the time is actually a verification or
confirmation made by MK-Ultra/Monarch Mind Control Program victims. A
mind-controlled victim while under programming is expected to receive voice
verification from the “target” so that the programmed victim’s handler can be
certain the mind-controlled victim, in this case a spotter, has indeed spotted the
target. After the verification, the assignment ends and the programmed victim
(in this instance the first individual or spotter) returns to the handler, who was
probably the second individual standing in the shadows behind the first
individual in this instance. The “handler” is controls the programmed vietim).

b. The Affiant and his friends went up the stairs and peered out a window that
faced the direction toward the front of the apartment. The Affiant and his friends
looked out the window and watched as two vehicles suddenly pulled up. One
pulled into the driveway across the street This was the escape vehicle for the
spotter. In an effort at distraction, a second man ran to the second car that was
idling in the middle of the street and started a loud conversation with the driver.
The spotter jumped quickly into the first car as it waited in the driveway. This
car backed up into the street. As the first car started to pull away, the second
man yelled “hey, wait for me”, took a backpack from the second car, ran to the
first car and jumped into the back seat. Both cars departed.

3. On October 26, 2003, at approximately 3:00 p.m. Affiant and his friends loaded
Affiant’s vehicle and left Los Angeles. At approximately 5:00 p.m. while Affiant was
still on the road to Las Vegas, Affiant'’s roommate received a telephone call at
Affiant’s home from an individual who identified himself as a friend of Affiant’s and
stated he needed to speak to Affiant immediately due to an emergency. This
individual wanted Affiant’s cell phone number and wanted to know Affiant’s location.
The roommate told him Affiant was “on the East Coast”. Affiant has irrefutable
evidence (a recorded conversation) that this individual is an FBI informant. It is
clear that the influential Satanic element within the Government wants to know
Affiant’s whereabouts at all times. This incident is suspicious not only because this
individual is an FBI informant, but because there was never a follow up phone call
from this person. NOTE: The influential Satanic element within Government has
the capability to locate individuals through their car phones.

4. On October 26, 2003, at approximately 8:30 p.m., Affiant received a telephone call
from his second son who lives in Philadelphia, Pennsylvania. Affiant’s son told
Affiant that recently he has seen the same man surveiling him on a number of
occasions in the neighborhood where he resides. One such occasion occurred at 5:30
a.m. on a Saturday when no one else was about. This man was standing in the
parking lot under a street lamp for no apparent reason, doing nothing but loitering.
Affiant believes this is a further attempt to intimidate and threaten Affiant via his
family.

5. On October 27, 2003, at 11:15 a.m. Affiant and an associate were returning to his
apartment. As they stepped off the elevator on the fifth floor where his apartment is
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located, Affiant heard a noise in the fire stairwell that is near Affiant’s apartment
door. When Affiant opened the stairwell door, Affiant and his associate heard
footsteps abruptly stop. Affiant and his associate pretended to exit the stairwell,
then patiently stood listening. At that time they heard more footsteps of a retreating
individual several floors down. Affiant and his associate descended the stairwell,
opening each exit door on every floor 80 as to look down each hallway corridor in the
hope of finding the person or persons who were spying on them. This continued, until
they came upon the Emergency Exit door at ground level that was not securely
closed. This door leads directly to the parking area. Affiant believes the fleeing
individual either left by this door and fled the building and its grounds or
disappeared into an apartment by one of the four exits because he lives inside this
building.

NOTE 1: Based upon knowledge, information and belief: Affiant believes that a
“plant” has an apartment in his 40-unit apartment complex, because on one occasion
Affiant threw trash down the refuse chute, then immediately realized he had thrown
something away that he had wanted to keep. Affiant changed from his robe into a
shirt and pants and five minutes later went down to retrieve the garbage bag, but
found that it was gone. It is apparent Affiant is being monitored through government
video and audio technigques as mentioned in Affiant’s October 20, 20038 Affidavit,
specifically: 1) via secret microphones hidden in his apartment andfor 2)via a
telephone tap.

NOTE 2: Affiant discovered and documented an illegal telephone tap on his office
telephone in Los Angeles in 1982 and sued GTE. Affiant was confident the
Government was involved in this but he had to settle out of court for $6,000 because
he could not financially afford a lengthy lawsuit. At the time Affiant was exposing a
large-scale drug operation that involved the conveyance of drugs into the country
from Vietnam in plastic bags in the body cavities of the dead Gls during the Vietnam
War (Time Magazine, 1/1/73). One of Affiant’s friends who was inquiring into the
phone tap at the time on behalf of Affiant died of a “heart attack” during his
investigation,

NOTE 3: Affiant is in possession of many video tapes. Recently, Affiant’s roommate
had to go to the doctor and was gone for several hours, leaving Affiant’s apartment
unoccupied. Affiant returned from Los Angeles to Las Vegas and noted that at least
a dozen of his video tapes are missing. These tapes are concerning Bill Clinton,
methods of subliminal messages by cults, the exposure of Stu Webb as an FBI
informant, and nefarious black ops operations. Based upon knowledge, information
and belief: Because surreptitious entries have been made on many occasions in the
past where Affiant was the target, Affiant believes that these tapes were stolen by
unidentified Satanic cult government agents via surreptitious entry.

It is clear to Affiant that the influential Satanic element within the Government
18 conducting an ongoing intimidation and threatening program in order to silence or
scare off Affiant. Affiant has been advised by knowledgeable sources that the Satanic
element within the Government has plans to assassinate Affiant because of his
knowledge regarding the Cover-up of the 9-11 Terrorism attack. Affiant believes that
the method of attempted assassination will be via poison dart or needle in an attempt
to make the assassination appear to be a heart attack or natural death. For example,

Gunderson Affidavit Addendum 1 5 (u@



Affiant is aware of a poison chemical used by the Government that induces a heart
attack with death resulting within 30 seconds. This chemical cannot be traced. It is
used regularly by the CIA.

Affiant believes that these elements do not want it generally known that they
are linked to certain Satanic cults in Washington D.C that have infiltrated our
government and have used their power through blackmail with sex and drugs to
enslave those they have taken an oath to protect. (See former Nebraska State
Senator John De Camp’s book entitled The Franklin Coverup: Child Abuse,
Satanism, and Murder in Nebraska.)

The foundation of the law, commerce and the entire justice system is firmly
established upon telling the truth [e.g., “I solemnly swear to tell the truth, the whole
truth ...”]. In furtherance of that legal maxim Affiant solemnly does state that; I
declare under penalty of perjury that the foregoing is true and correct while also
being certain and complete to the best of Affiant’s knowledge - under penalty of
perjury pursuant to Title 28 U.S.C. § 1746.

Further Affiant sayeth naught

Ted L. Gunderson

Witnesses

Before the Witnesses below, appeared the above Party(g), being known, and did
subscribe the signature on the ﬁ%’L day of the /f —(g%‘—— month of the year
of the Christ, Two Thousand and Three A.D.

/ﬁl@\v . Witness , Witness
v/
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Ted L., Gunderson
FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)*
California License No. 12878
P.O. Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Fax: (702) 696-1004

www.tedgunderson.com

To: Whom it May Concern
From: Ted L. Gunderson
Date: November 24, 2003

RE: More Fallout from 9-11 Terrorism Repo'rt

AFFIDAVIT
ADDENDUM No. 2

I, Ted L. Gunderson, the Affiant herein, being over the age of majority, and having first-

" hand knowledge of the facts and events described herein, continuing from October 19, 2003
until even date herewith, concerning covert surveillance of Affiant and Affiant’s friends,
harassment(s) in the form of telephone calls, and overt/covert threats against Affiant life,
and lastly, attempts on Affiant life. Affiant does hereby state that this Affidavit contains
the true facts as Affiant knows and understands them to be, and that this affidavit is true,
correct and complete to the best of Affiant’s knowledge, information and belief.

FACTS

1. On November 6, 2003, Affiant and two friends drove to a drugstore in order to pick up
Prescriptions that had been filled. C e

a. One of Affiant’s friends remained 'in Affiant’s vehicle while Affiant and his other
friend entered the store,

b. While Affiant was in the store, a man on an old blue motor scooter {a Vespa)
drove into the parking lot and, parked next to Affiant’s vehicle.

¢. The driver was a white male, approximately 21 to 25 years of age, around 6 feet
tall with brown hair, and approximately 150 pounds.

d. The driver noticed Affiant’s friend who had remained in Affiant’s vehicle and the
Vespa driver took off his helmet, and then he dilly-dallied around with his Vespa
wasting approximately 5 minutes.

e. Then he suddenly went into the store, and within 15 seconds exited the store
and returned to his Vespa without having made a purchase in the store.

Gunderson Affidavit Addendum 2, Page 1 .
. 4B



f. Immediately thereafter, Affiant and hig male friend came out of the store and
got into Affiant’s vehicle. Affiant noticed the:Vespa driver loitering in the
vicinity.

g. The Vespa driver put on his helmet with such speed he failed to fasten the chin
strap, and started his scooter Just-as Affiant pulled out of his parking space.

h. As Affiant was leaving the parking area, he noticed the Vespa driver pursuing
him and pulled his vehicle over to the side so the Vespa driver could pass him.

i, The Vespa driver slowly pulled his Véspa up to the exit/entrance to the parking
area, then pulled hastily out into traffic barely missing an on coming car that
almost hit him. Affiant then took pursuit.

j. As the Vespa driver was racing down the street, he tried t keep Ijace with
Affiant’s vehicle that was behind him. )

k. Affiant noticed that the Vespa driver had his eyes fixed on his rearview mirror,
watching Affiant as Affiant drove behind. At one point the Vespa driver nearly
hit a car coming out from a driveway, and further down the road he almost ran a
red light because of his fixed attention on his rear view mirror. NOTE: Affiant
was confident that the Vespa driver was surveiling Affiant, so Affiant stayed
very closely behind the Vespa driver. < |

stopped as the Vespa driver continued surveillance of Afﬁant.w_hjle driving in
front of Affiant. It was obvious to Affiant that the Vespa driver had deliberately

m. When the light changed to green, the scooter suddenly shot across the
intersection and Affiant pursued.

n. Affiant put on his right turn indicator showing that he was going to turn into a
parking lot, and the Vespa driver without warning darted across four lanes of
traffic almost colliding with a car as he traversed to the far left lane. The Vespa
driver looked back over his shoulder presnmably to see if Affiant was pursuing
him. )

0. As Affiant pulled into the parking area, the Vespa driver turned left at the light.
Affiant could see the Vespa driver still looking back over his right shoulder as
the scooter started the left turn. During the left turn the Vespa driver verified
that Affiant had turned into the parking area by looking again, this time over
his left shoulder. .

2. On November 11, 2003, at 10:00 a.m. Affiant went to a —meeting accompénied by two
friends. Affiant talked with his associate for approximately 20 minutes outside the
associate’s dwelling, and then made plans to meet the associate and others at a nearby
bank.

a. Affiant departed from his parking spot in front of his, associate’s dwelling, drove
a half a block and turned Ieft. Ag Affiant turned left he noticed a white female
half a block away on the right side of the street. The white female was
approximately 55 years of age, approximately 5 feet 2 inches, 200 pounds, black
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hair, a round puffy face and ruddy complexion. This white female was staring at
Affiant as she stood next to a brown Ford van. The white female immediately
got into the Ford van (NV license 448-FRH) as Affiant approached the Ford van.
After Affiant drove past the Ford van immediately the woman pulled out of her
parking spot and followed Affiant for four blocks until she reached a well-
traveled arterial street in Las Vegas. Affiant drove east on said street with the
Ford van following closely behind, then the Affiant turned on his direction signal
to indicate Affiant's intent to make a left turn. Affiant turned left into a parking
lot and the Ford van passed Affiant on his right and proceeded down the road.

NOTE # 1. On other occasions in the past when Affiant met his associate at his
associate’s dwelling, and then drove awa , Affiant noticed other vehicles parked in
the same location as the Ford van. They often followed when Affiant turned left on
that block as Affiant was departing his associate’s residential area. In each of the
prior instances, the occupants have followed Affiant out of his associate’s
neighborhood.

NOTE # 2: The meeting on November 11, 2003, with this business associate of
Affiant’s was arranged by a telephone call made by Affiant's associate to Affiant's
home telephone the prior day. Before arriving at Affiant’s associate’s home at 10:00
a.m. on November 11, 2003, Affiant did not see a surveillance vehicle following him
from Affiant’s home to his associates home. What appeared to be a surveillance was
only initiated shortly after 10:00 a.m. (the meéting time) on November 11, 2003, and
waa obviously arranged as a direct and proximate result of the telephone call from
Affiant’s associate to Affiant. This act of surveillance provides further evidence to
Affiant’s belief that Affiant’s telephone is illegally tapped.

b. Affiant drove to the bank and noticed that the brown van did not turn with him,
but continued on. Affiant parked his vehicle and went into the bank where he
planned to meet his associate and others. .

c. Affiant's two friends remained outside in Affiant’s parked vehicle.

d. At that time Affiant’s friends noticed that a white Astro van (NV license plate
088 RFX) parked next to Affiant’s vehicle and a white male, 5 feet Tinches tall
with strawberry blond hair, approximately 35 years old, and about 180 pounds,
went into the building where Affiant was meeting his associate and others.

e. When ten minutes had passed; Affiant’s friends went into the building where
they saw Affiart. Affiant’s associates were seated at a cubicle nearby. As
Affiant’s friends sat down to wait for Affiant, the white male immediately exited
the building and departed.

f.  Affiant and his two friends then departed.

3. On November 12, 2003, a notice was placed in Affiant’s condominium complex that the
elevator in Affiant’s complex would not be in operation from noon until 3:00 p.m. the
following day, November 13, 2003. This fact was discussed at length by Affiant and
friends in Affiant’s condominium on the evening of November 12, 2003. It was decided
that Affiant and two of his friends would leave the building at approximately 11:45 a.m.
the following day to run their errands, specifically that they needed to go first to a
particular discount store at noon. They discussed the other places they planned to visit
the following day, but the final decision was to stop at the discount store first.
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4. Shortly before noon on November 13, 2003, Affiant and his friends left Affiant’s
condominium and went to the discount store as planned. There was no surveillance on
them as they left Affiant’s condominium or during the trip to the discount store,

a.

They arrived at the discount store at approximately 12:10 p.m. and Affiant and
his friends immediately noticed their entrance into the parking lot was observed

by a white male, 5 feet 9 inches, 160 pounds approximately aged 20 to 25, black

hair, short beard and mustache, wearing mirrored sunglasses, a blue and white
printed bandanna covering his head, and wearing a gray’sweatshirt and jeans.

An armored vehicle pulled up in front of the door to the discount store, and after
Affiant parked his vehicle, Affiant deliberately took a circuttous route rather
than a more conventional direct route around the armored vehicle to the door of

the discount store in order to watch the white male’s reaction. After a moment, -

Affiant noted that the white male from his post beside the front entrance of the
store watched Affiant exit hia.vehicle, walk circuitously around the armored
vehicle, and enter the discount store. Affiant concluded from this activity that
the white male was a “spotter” involved in a surveillance of Affiant.

Affiant and his friends entered the discount store. Affiant's friends shopped
while Affiant observed the “spotter” through the front window as the “spotter”
continued to. loiter beside the front entrance to the discount store, fervently
watching the entrance. The “spotter” could not observe Affiant who was
watching the “spotter” through a window from Affiant’s position inside the
discount store. .-

At approximately 12:30 p.m. an .cbese white female with blond hair,
approximately 50 years of age, exited the discount store and walked past the
“spotter” as she was going to her car (a gray late model-Buick, NV license plate
910-MAB) that was parked in the parking lot directly across from the front door
of the discount store where the “spotter” was standing.

This woman motioned to the “spotter” (to come over to her). The spotter then
walked about fifty feet east across the parking lot to her car. The woman said
something to the “spotter” in conversation, who nodded his head repeatedly
indicating he understood clearly what she said. The spotter, then returned back
to his position beside the front entrance to the discount store and waited.

After a moment the “spotter” left his post near the front entrance, walked
around to the side of the building and sat down on the grass next to two
individuals who appeared to be homeless. One. was Caucasian and the other
was African American. After a few moments of talking with these two
individuals, the “spotter” returned to the front of the discount gtore where he
then spoke to two teen-age Mexican males who were standing beside their
bicycles. '

After a brief discussion, the two Mexicans entered the discount store, walked
through the aisles quickly, spending only two minutes in the discount store, then
departed without purchasing, anything. The Mexicans observed Affiant in his
position by the front window and then exited the store,
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i. Immediately upon leaving the discount store, the Mexicans spoke to the
“spotter”, then rode away on their bicycles westerly until they were out of sight
around a building that was located on the other .side of the discount store in
which Affiant was shopping. The “spotter” tHen followed on foot pursuing the
Mexicans. .

J.  As the “spotter” was leaving the discount store’s parking lot area, he looked back
over his shoulder apparently to see if anyone was following him. .

k. Affiant and his friends had completed their shopping and exited the discount
store parking lot at approximately 12:45 p.m.

1. As Affiant was driving out of the discount store’s parking lot, he noticed the
“spotter” coming toward him on a bicycle from the westerly direction where the
“spotter” had disappeared. The “spotter” was now carrying a red backpack on
his back and was not wearing his sunglasses. The fact that he was on a bicycle,
not wearing his sunglasses and carrying a backpack indicated to Affiant that the
“spotter” had tried to change his appearance.,

m. Affiant turned his vehicle around and followed the “spotter” back to the discount
store, where the “spotter” parked his bicycle against the building and entered
the discount store from the south. Affiant parked his vehicle in a space directly
in front of the discount store’s entrance approximately twenty feet from the door
with camera ready to photograph the “spotter”. The “spotter” did not notice
Affiant and probably assumed Affiant had left the area In his car.

n. After approximately 8 minutes, the “spotter” céune out of the discount store and
Affiant took his picture several times. (See website tedgunderson.com for
photos.)

o. Affiant followed the “spotter” across a busy intersection ' to a drugstore
(Walgreens) a half a block away. The “spotter” entered the drugstore and
Affiant and one of his friends followed him inside.

p. The “spotter” did not purchase anything but walked aimlessly through the store
seemingly’ to waste time, whereupon the “spotter” exited Walgreens after
approximately five minutes. The “spotter” noticed Affiant’s other friend who had
remained in Affiant’s vehicle observing him. The “spotter” then walked rapidly
toward his bicycle s6 he could take flight to escape Affiant’s surveillance of him,

q. The “sp'otter” quickly got onto his bicycle and rode away, taking routes that
could be taken only by a bicycle, but not by Affiant’s car. Affiant discontinued
his surveillance of the “spotter”.

r. Affiant believes that the “spotter” entered Walgreens merely to verify if Affiant
was following him, and when the “spotter” realized Affiant had followed the
“spotter” and was had been surveiling the “spotter”, the “spotter” left the
drugstore immediately. -

s. Affiant returned to the discount store and questioned the two homeless men,
who stated that they had seen the “spotter” around but did not know him. The
Caucasion stated he had seen the “spotter” on Boulder Highway, 8 miles away,
and stated that the “spotter” had asked him where the Social Security office was
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located. The African American stated he did not know the “spotter”, but had
seen him around.

Affiant believes that the surveillance at the discount ‘store accurring on November
13, 2003, occurred after Affiant verbally made plans, that morning, to go to the
diseount store discussing this plan in his condominium with his friends and Affiant
believes that the fact that the “spotter” turned up at the discount store is evidence
that Affiant is being monitored via audiofvideo devices from within his
condominium by person or persons unknown but whom are related to the federal
government and/or satanic cults from Washington, D.C.,

NOTE: Affiant has learned that CNN revealed in 1999 that the government has
manufactured an “air pistol” and an “air rifle” that are capable of killing a person by
using only the force of compressed air, which leaves no evidence. More research
pending. ‘

NOTE: Another reliable primary source has confirmed the “hit” that was placed on
Affiant by a high-level satanic cult group in Washington, D.C.

The foundation of the law, commerce and the entire justice system is firmly
established upon telling the truth fe.g., “I solemnly swear to tell the truth, the whole
truth ...”]. In furtherance of that legal maxim Affiant solemnly does state that: I declare
under penalty of perjury that the foregoing is true and correct while also being certain and
complete to the best of Affiant’s knowledge - under penalty of perjury pursuant to Title 28
US.C. §1746. :

This Affidavit executed this twenty-fourth day of November, 2003.

Ted L. Gunderson

Witnesses

Before the Witnesses below, appeared the above Party(s), being known, and did subscribe
the signature on the twenty-fourth day of the eleventh month of the year of the Christ, Two
Thousand and Three A.D.

ol e il ..
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Ted L. Gunderson
FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License No. 12878
P.O. Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Fax: (702) 696-1004

www.tedgunderson.com

To: Whom it May Concern
From: Ted L. Gunderson
Date: December 9, 2003

RE: More Fallout from 9-11 Terrorism Report

AFFIDAVIT
ADDENDUM No. 3

I, Ted L. Gunderson, the Affiant herein, being over the age of majority, and having firgt.
. 2003 until even date herewith, concerning covert surveillance of Affiant and Affiant’s
friends, harassment(s) in the form of telephone calls, and overt/covert threats against
Affiant life, and lastly, attempts on Affiant life. Affiant does hereby state that this
Affidavit contains the true facts as Affiant knows and understands them to be, and that
this affidavit is true, correct and complete to the best of Affiant’s knowledge, information

1. On November 26, 20083, at around 4:00 p.m. Afﬁant'retﬁeved his mail from his
maitbox in Las Vegas, An associate accompanied him, In Affiant’s mailbox was a
letter from Dr. Richard Reed, 911 Shogoboom Way, Rutland, Vermont (05701-04268).

“Dear Mr. Gunderson,
We hear you've been poking around in business to make our
Steve Cooley look bad. If you value what little of a life vou have
chasing your imaginary conspiracies, you stupid old man, you'll
steer far and wide of this business unless you want dn enema of
boiling lead serviced to you arse. You're a little too old to be
running about like you're Fox bloody Moulder on the telly, That
18 fiction; this is real life, In real life the heroes are those who
fight the imperial cunts like the US and the UK, thoge whose
greatest weapon is the heart. AFFIANT suggest you engage in a
more leisurely pastime like paying a visit to that Jack
Kavorikian fellow. AFFIANT hear he has an excellent cure for
life. :

Anau’r euog ydyw'r gwir!

Gelynglas”



2. On November 26, 2003, Affiant was a guest on the radio talk show “Talk at 10:00”,
WFOB, 1430 A.M. of Fostoria, Ohio. When Affiant talked about the 9-11 cover-up, the
show went off the air and all that was heard was static.

a. This happened two times during the show, the first lasting three minutes,
the second time lasting seven minutes. The host of the show told Affiant he
could hear Affiant on the telephone and even though there were no technical
problems transmitter or any of the equipment, only static was heard on the
air. This had never occurred before on this station.,

b. Affiant talked to the radio talk show host on December 22, 2003, who advised
Affiant that this problem has not recurred since November 26, 2003.

c. The show during which Affiant was the guest was the onlj; time in the
history of the station when the station had the problem.

d. If the Iluminati and New World Order satanists continue with this
harassment, they will make a “poster boy” out of Affiant.

3. On December 1, 2003, at around 5:00 p.m., Affiant and two friends went to the
substation for the Las Vegas Metropolitan Police to report Affiant’s four handguns as
stolen. When they returned to Affiant’a truck, which was parked in front of the
substation, Affiant immediately noticed that the windshield wipers had been engaged.
The windshield wiper stick is located on the opposite side of the steering column from
the directional signal stick.

4. On December 2, 2003, Affiant called the Postal Inspector’s office at (702) 796-5272 and
described the threatening letter to Donald Obritach, who then asked Affiant to bring
the letter described in Item 1 above (see attached) and the contents into the Postal
Inspector’s office. Affiant immediately took the threatening letter to the Postal
Inspector’s office at 101 Convention Center drive, Suite 1050 in Las Vegas, Nevada.

a. When Affiant arrived at the Postal Inspector's Office, he was greeted by Don
Obritsch, who informed someone behind the locked door of Affiant’s arrival.

b. Latel:, FBI Agents Herb Laskow and Timothy Malcolm along with Nolan
Caldwell, the Postal Inspector, interviewed Affiant for approximately one hour.

¢. The interview covered the threatening letter as well as the cases described in
the attached letter dated 12/09/03 written by Affiant to Ms. Ellen Knowlton,
FBI Special Agent-in-Charge in Las Vegas, Nevada.

The foundation of the law, commerce and the entire justice system is firmly
established upon telling the truth (e.g., “I solemnly swear to tell the truth, the whole
truth ...”]. In furtherance of that legal maxim Affiant solemnly does state that: I declare
under penalty of perjury that the foregoing is true and correct while also being certain
and complete to the best of my knowledge - under penalty of perjury pursuant to Title 28
US.C. § 1746. . :

This Affidavit executed this ninth day of December, 2003.

2l e dtiem

Ted L. Gunderson
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you value what little of a life you have chasing your imaginary conspiracies, you stupid
old man, you’ll steer far and wide of this business unless you want an enema of boiling

is the heart. I suggest You engage in a more leisurely pastime like paying a visit to that
Jack Kavorkian fellow. [ hear he has an excellent cure for life,
Anau’r evog ydyw'r gwir!
Gelynglas
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Ted L. Gunderson
FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License No. 12878
P.O. Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Fax: (702) 696-1004

www.tedgunderson.com

To: Whom it May Concern

From: Ted L. Gunderson

= - Date: February 19, 2004

RE: More Fallout from 9-11 Terrorism Report

AFFIDAVIT
ADDENDUM No. 4

I, Ted L. Gunderson, the Affiant herein, being over the age of majority, and having first-
hand knowledge of the facts and events described herein, continuing from October 19, 2003

1. On January 28, 2004, Affiant entered his Los Angeles apartment and discovered two
newspaper cutouts. Both cutouts had been taken from the September 14, 2003, edition
of the Sacramento Bee.

a. The first cutout was found in an ashtray on Affiant’s desk where it would be
certain to be found immediately. It had been torn from the “Funeral Notices”
section of the newspaper and simply states “Funeral Notices” (a veiled threat);
(See Exhibit A)

b. The second cutout was found on top of the television. This cutout was a
description of a documentary to be shown. The documentary was specifically
about the extermination of the Jews. Affiant’s daughter has converted to
Judaism. On the opposite side of this second cutout was an ad for a movie
playing at a local cinema. The movie was entitled “The Order” (as in New
World Order). (Exhibit A)

c. It isobvious to Affiant that these cutouts were obvious veiled threats on
Affiant’s life and the life of his daughter.

2. Affiant also discovered that Affiant’s keys that had been left in the Los Angeles
apartment had been relocated from their original location. Affiant had gone to Los
Angeles for the purpose of removing certain items from the apartment and as a result
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was searching through the bedroom closet for just such a purpose. The keys had been
hidden in the bedroom closet.

3. On February 8, 2004, Affiant got into his truck with an associate. Affiant immediately
noted the penny that had been deliberately placed onto Affiant’s seat on the driver's
side of the truck. Affiant believes that this is a subtle reminder from the satanists
informing Affiant that the satanists can get into Affiant’s truck at any time. Affiant
believes this is a subtle threat in that the satanists are informing Affiant by this
method that the satanists can “get at” Affiant anytime they want,

4. Affiant continues to receive telephone calls from persons who refuse to identify
themselves, but simply breathe heavily into the telephone.

5. Affiant continues to notice that Affiant is being surveilled in the course of Affiant’s
daily business affairs.

The foundation of the law, commerce and the entire justice system is firmly
established upon telling the truth [e.g., “I solemnly swear to tell the truth, the whole
truth...”). In furtherance of that legal maxim Affiant solemnly does state that: I declare
under penalty of perjury that the foregoing is true and correct while also being certain and
complete to the best of my knowledge - under penalty of perjury pursuant to Title 28
US.C. § 1746.

This Affidavit executed this nineteenth day of February, 2004.

2t L Sden

" Ted L. Gunderson
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Ted L. Gunderson
FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California Licenge No. 12878
P.O. Box 18000-259
Las Vegas, Nevada 89114

www.tedgunderson.com

Ms. Ellen Knowlton ) December 9, 2003
FBI Special Agent-in-Charge :

700 W. Charleston Blvd,

Las Vegas, NV 89104

RE: My interview with FBI Agents
Herb Laskow and Timothy
on Dece 2, 2003

Dear Ma. Knowlton:

The letter was a complete surprise to me, | do not know “Dy. Richard Reed”. I have no
idea why his letter was directed to me specifically. I have no explanation concerning its
threatening contents other than it appears to be a clear and patent threat against my life.

Fur her, its contents appear to contain a sublimina) message that are routinely used by satanic
cults and their splinter groups. ‘ '

The return address reads:

“Dr. Richard Reed
911 Shogoboom Way
Rutland, vT -
056701

04268

research and dispersa] of that truth.

The attached letter from “Dy. Reed”, may be related to the current “contract” or “hit” on
my ife arranged by the Washington D.C. cult — 4 satanic coven being an assembly of witches
and warlocks — known ag Bohemian Grove. This group is part of the Muminati-based takeover
of the U.S. Government, and according to my knowledgeable and credible sources (three of

£
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I C C

My investigation gelled when, on January 3, 4th and 5en 20031 interviewed Michae]
Rivonosciuto. Michael has been a U.S. intelligence agent for decades, and we have been
fri:nds since the early 19805, Michael told me at that meeting that in Japuary 2001 he
les rned that imminent terrorist attacks would oceur in the United States in the near future
by a terrorist group known ag “the Base” (translated from the words — a] Queda). Michae]
informed me that he was interviewed in March, 2001 by FBI Agent Keith Cutri. Michae]
stz ted he furnished FBI Agent Cutri the following information:

1. The identification of an indixfidual who is the ringleader working in New
Jersey (unidentified herein to eliminate damage or complications to future
official investigations). Michael told Agent Cutri that this leader:

a. was coordinating forthcoming terrorist attacks on the United States.

b. had information on the movement of 37 Soviet-made shoulder-fired
- surface-to-air missileg smuggled into the United States. -

¢. was coordinating severa] forthcoming skyjackings.
d. was coordinating many bombings and espionage activities,

e. knew the identities of many “sleepers” in the United States and overseas
along with their real némea,.code names and fictitious names,

. dJersey, and could furnish the exact false IDe of 30 terrorists who had been
chosen for actions inside the United States, .

3. The information that the 37 Soviet-made missiles were being handled through
Thabet Aviation in Quebec City, Canada, which also brokered old but
serviceable aircraft (Swearingtons, DC-9s, 7478 and high-performance
military) to be used in drug-running and future terrorist attacks in so-called
“40-minute” war scenario by using aircraft as flying “missiles”.

contacts, he would provide specific information where said training wags taking
place and the identities of the students taking the training,

5. The information that there were 30 terrorists with plans to hi-jack six
airplanes.- In addition to the three targetas attacked during 9-11, other targets
were the Capitol Building, the Statue of Liberty and the White House.

On September 13, 2001, two days after the 9.11 attacks, Michael stateg that Special

Agent Cutri returned to re-interview him accompanied by an unidentified FB] Agent. Agent

%)
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1. wanted to know why Riconos.ciuto was “botl}ering" the FBI and wasting ita
time,

accused Riconosciuto of seeking publicity.

accused Riconosciuto of being “anti-FBI” and “anti-governmqnt;".
called Ric'qnosciuto a “conspiracy theorist”,

called Riconosciuto a “know-it-all”,

called Ricondsciuto a “hoaxer” and threatened him with Prosecution.

stated that he discontinued inquiry into the information Riconosciuto gave in
March because information Riconosciuto gave Mr, Cyrtri concerning a FB]
staff member at FCI Coleman was untrue,

+

FBI RESPONSE — RICONOSC CRED

NS S e w N

ani actions are characteristic of a cover-up.
IV, PO (0] FB] - CI C 1B

I can affirm that Michael DOES have credibility and for decades has been a very
credible, reliable, loyal U.S. Intelligence agent! His many contributions to our country as an
ag:nt are too numerous to state in detail, but I worked with him on several projects, so I can
tell you about some of them. Michael and I were responasible for the conviction and
incarceration of five contract killers during the 1980s, including assassin Bill Mentzer, a
former CIA satanic cult “hit man” who is serving life in prison in California. Michae] and I
were also responsible for furnishing the U S, made surface to ajr missiles to the Afghanistan
rehels. These missiles helped defeat the Russians in Afghanistan in the 1980s.

Michael is in prison at the Federal Medical Center in Ayer, Massachusetts because he
da “ed to testify. to Congress concerning a corrupt situation within our justice system (the
P OMIS Software developed by Bill and N ancy Hamilton; see the encloged Terroriam
Report for an explanation of PROMIS Software). Michael was warned not to testify to
Congress (violating federa) witness tampering statutes) and when he did testify he was set
up and framed. Witnesses, including a U 8. Attorney, suborned Perjury and perpetrated

é
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“fraud on the court” by lying under oath during Michael’s trial, and-because of this fraud

pe ‘petrated by the U.S., Michael is serving a 30-year sentence for operating an alleged
ilegal drug enterprise (first and only conviction). We all know from the newspaper stories of
convicted murderers who have been given sentences of seven years or less.

V. TERRORISM HIGHLIGHTS — 9-11 AND OKLAHOMA CITY

1. immediately after the 9-11 attacks, the government removed the rubble from the
World Trade Center (WTC) (the rubble was evidence) and destroyed it; (Painfu]
Questions by, Eric Hufschmid). -

a. Government “experts” claim that the WTC towers collapsed as a result of the
fired caused by the airplanes. There is no proof for or against this claim
because the Government destroyed the evidence.

2. This was a repeat of the government's willful destruction of evidence in the 1995
Oklahoma City bombing when rubble and debris were also removed and buried in
a private land fill under a 24-hour guard. Members of tHe McVeigh investigative
team who interviewed me for 4.5 hours told me that they were allowed to tour the
OK City Murrah Building prior to the rubkle being hauled away, but they were
not allowed by the U.S. Marshall to take any soil samples. This sample-taking
process is critical since the soil would have identified foreign material and agents
from the bombs that would have leaq to and identified its manufacturer,

a. An inside investigator informed me that there were 11 other individuals
involved in the OK City bombing besides Timothy McVeigh and Larry
Nichols.

b. According to an article written by the editor of “Firehouse” Magazine
(Sept. 1995) four unexploded conventional bombs were removed from the

c. On April 19, 1995, the morning of the QK City bombing, Oklahoma city TV
channels KFOR TV (Channel 4, NBC affiliate), KOCO TV (Channel 5, ABC

affiliate), KWTV (Channel 9, CBS affiliate) and KOKH (Channel 25, Fox

TV by Governor Frank Keating, who stated that there were two
unexploded devices in the rubble, He stated that a sophisticated group
had to have placed the bombs there, :

d. Early U.S. Department of Justice TV news releases reported a second
unexploded sophisticated explosion device was found in the wreckage. (I
have a copy of the TV news broadcast).

C
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e. According to the early TV broadcasts, BAFT confirmed that a fourth bomb
was set to go off inside the building which delayed the rescue attempt for
five hours. Later BATF was quoted on TV through a news release that
there was only “one bomb” — the car bomb. (I have a copy of the TV news

. broadeast). Co

f. TV Channel 4 reported that an unexploded mﬂitary bomb was found in the
rubble. (I have a copy of the TV news broadcast).

g- TV.Channel 4 interviewed bomb expert Dr. Randell Heather who stated,
“We will learn the source of the bombs after they are dismantled.” (I have

h. Other bomb experts who have been interviewed and believe there was
more than one bomb are General Benton Partin, Mike Smith, Robert Frias,
Alvin Nurberg and Kenneth Gow. )

L The May 1, 1995 issues of Newsweek and Tme Magazine reported that
explosive devices blew the building outward (not in),

J.  The truth is that the car bomb was not a fertilizer bomb, but a barometric

was a U.S, Government project and at the time of the bombing only ten
scientists, all of whom worked for the U.S, Government, knew how to
develop it. The barometric bomb used in the OK City bombing was

3. President Bush ordered a “]imitgd” surgical investigation of 9-11. Since more
than 3,000 people were murdered what reason does President Bugh have for
demanding a “limited” investigation? (Painful Questions by Eric Hufschmid)
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of bombs probably detonated inside the Towers)

I was told by my confidential NYPD sources that fire fighters op the upper floors
who did not survive radiced to their commander that the steel was not melting
and also that bombs were detonating. New York City firemen are now under a
Gag Order. (This report which I know to be true and accurate definitely proves
bombs detonated inside the Towers) .

10. I have colored photographs of one of the 9-11 Towers as it collapsed. These

11.

12.

photographs were taken from an NBC TV news broadcast. The pliotos are from
still frames of video tape running at 30 frames per second. They show explosives
on the upper floors of the Tower_ seconds before the Tower collapsed. (These

photos are enclosed with my Terrorism Report.)

I am in possession of a copy of the artwork of 5 front cover page design used on g
CD placed on the Internet in July 2001 for an album to be released in November

2001. This Texas rap group's name is “Coup”. The July 2001 artwork is a nearly
exact match of photos of the Towers collapsing on September 11, 2001 and shows
one of the musicians pushing the button of g detonator as the Twin Towers

explode. The other musician in the photo is orchestrating this detonation with
batons, or wands. On the edge of the photo are the two words “Party Musie”, but

14. Also on Septeinber 26, 2001 CBS announced American Airlines stock traded 60

times above nermal on September 10, 2001
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15. When the FAA grounded all airplanes after 9-11, why were members of the
Osama bin Laden family who were residing in Boston, Massachusetts and
Washington, D.C., secretly flown out of the United States? (“Tampa Tribune”,
October 2001) : Co

16. Tom Kennedy, a senior member of FEMA, when jnterviewed by CBS news anchor
Dan Rather on October 28, 2001, announced that FEMA representatives were
among the first at the scene. They arrived in New York City on “Monday
evening”, BEFQO Al . Since the 9-11 attacks did not
occur until Tuesday morning, what was FEMA doj g there the night before to
investigate something that did not happen till the next day?

17. Chicago, Illinois, FBI agents Robert Wright and John Vincent when interviewed
on ABC TV on December 12, 2002, stated they were told by their FBI superiors
prior to 9-11 that they could not initiate criminal investigation against al Queda
groups, even though they had details concerning criminal activity by al Queda
members. Former Assistant U.S. Attorney Mark Flessner, who was assigned to
the case, confirmed that the Department of Justice and FBI officials refused to
allow a criminal investigation of al Queda, even though the FBI Chicago office
poszessed evidence of criminal violations,

18. In 2001 prior to 9-11 FBI superiors in the FBI Minneapolis Division and FBI
Headquarters refused to approve a search warrant prepared and advocated by
FBI Agent Coleen Rowley of the FBI Minneapolis Division concerning al-Queda
terrorist Zacarias Moussaoui. Moussaoui is believed by the FBI to be the 20t
terrorist involved in the 9-11 attacks, (numerous newspaper reports)

19. In 2001 prior to 9-11 FBI Agent Keith Williams of the Phoenix Division was
ignored by his superiors when he prepared a memo highlighting the fact that
Middle Eagt men were taking flight training lessons to learn how to fly aircraft,
but were not interested in learning how to land or take off. Agent Keith Williamg’

. recommendation for an investigation was denied by his superiors. {numerous
newspaper reports) ) '

20. According to the October 28, 1993, issue of the New York Times FBI informant,
Emad A. Salen, along with CIA-trained Ahmed Yousef, a Middle East terrorist
group and others were responsible for the car-bombing of the World Trade Center
on February 26, 1993. Salen was told by the terrorists to assemble the car bomb.
Salen planned to use a dummy bomb; however, his FBI superiors commanded him
to use a real bomb. The FBI not only knew in advance of the 1993 car bombing of
the World Trade Center, they furnished the ingredients for the bomb. (The New
York Times article is included in the enclosed Terrorism Report.) It was clearly
stated in this article that the FBI provided the car bomb. Has the Congressional
Oversight Committee investigated this? If not, why not?

21. Lastly, what is the connection between fourteen American and English biologists
mysterious dying since the 9-11 attacks, especially Englishman David Kelley?
Kelley was an expert on weapons of mass destruction who recently died while
taking a stroll. Kelley had information about the fabricated reports that weapons
of mass destruction were hidden in Iraq, which was the excuse that Tony Blair
and George Bush used to invade Iraq. Three of the fourteen micro-biologists (Don
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Wiley of Mississippi, Brent Que-of Miamj Florida, and David Kelley’s good friend,
Vladimir Pasechnik, a Soviet defector), died mysteriously in the same month,
November of 2001, (“American Free Press”, 8/18/03)

VI P D TERRORIS

I relate the World Trade Center car bombing, February 26, 1993, the Oklahoma City
Miurrah Building bombing, April 19, 1995, and the 9-11 attacks on September 11, 2001, to o
ple.n created by Lyman Lemnitzer, Chairman of the Joint Chiefs of Staff during the Jack
Kennedy presidency in the early 1960s; code word for the Plan was Operation Northwoods.
It .:alled for terrorists acts by CIA agents againat American citizens residing primarily in

de:lassified. :
VII. THE TRUTH BEHIND THE FINAN CING OF THE TERRQRIST MOVEMENT.

The truth behind the Terrorist Movement: In 1997 Zbigniew Brzezinski, National
Se urity Administrator for former President Jimmy Carter wrote in hig book Grand Chess

Brzezinski’s remarks were printed in France in the French magazine “Le Nouvelle
Ot sevator”, but when the story was translated into English in the 1.8, version, Brzezinski'a

Taliban and then to al Queda. The US, gave the money to the Islamics in order to weaken
Russia’s and China’s positions in Central and South Asia. :

Based on my research through Operation Cyclone (code name), the U.S, gave aid to the
Afrhan rebels fighting the Soviet Unijon 1) to re-establish the heroin drug trade and, 2) to
prevent Ruseia and China from establishing'a foothold in any probable future oil supplies.
This was accomplished through the Silk Road Strategy Act (SRS) passed by the United
States Congress on March 19, 1999. This act called for the militarization of the Euro-Asian
Corridor (Central and South Asia) by the U.S. and NATO.

This was also accomplished througl.1 the GUUAM Agreement that was adopted by the
U.3. and NATO in April, 1999 under the auspices of 1J.S. policy goals. SRS and GUUAM
were passed and adopted within a month of each other with the result that Centra] and

So 1th Asia came under the domination of NATO.
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. ER1I TIGATIONS AND RE a

1. Another case | exposed concerns a covert CIA internationa] child kidnapping ring
operating out of Washington, D.C. Through the Years [ have furnished the FBI
with documentation on humerous occasions about this kidnapping ring. This
criminal enterprise ig commonly Known as “The Finders”. T am enclosing a copy

a. CIA Agent Craig Spence 8pecialized in setting up for blackmail Prominent
politicians and dignitaries. (Washington Times, 6/30/89) Paul Bonacci, a
participant in the Franklin Cover-up, was a contact of Spence and wag
involved in his activities. Spence died myateriously shortly after he was
identified as a CIA agent, '

b. In 1982 the FBI refused to investigate the kidnapping of -12-year-old West
Des Moines, Iowa, newspaper boy, Johnny Gosch who was kidnapped by
the Franklin group J Can't C ome by Noreen Gosch).
Why? Were there too many high-level politiciang and satanists involved?



Kr owlton, Page 10

exidted under the preschoo] and exited outside the building through a trap
door located in the next building, placed into automobiles and prostituted
in the local community. .

b. The children claimed they were witness to naked adults wearing robes,
chanting and holding candles. The children said they were witness to
human sacrifices and animal sacrifices. They also claimed they were flown
to the mountains where similar activity took place,

c. The'authorities looked for the tunnels in 1987, but they found none,

f. Ray Buckey, a teacher at the preschool and grandson. of the owner, and his
grandmother were tried. The grandmother was acquitted and Buckey had
a hung jury. There was a second trial and a second hung jury in Buckey’s

g. The victimized children identified the son of one of the most prominent
politicians in Los Angeles, as well ag professional football and baseball
players and famous actors,

h. The testimony of the children and evidence found at the preschool was

ignored. The site where the human and animal sacrifices occurred was
also disregarded. :

5. The TV documentary “The Men Who Killed Kennedy” by Englishman producer
Nigel Turner documents that Lee Harvey Oswald was not the lone assassin of
John F. Kennedy,

a. After President Kennedy's body was taken to the hospital, pictures of the
Kennedy limousine taken while the limousine was in the parking lot of the
hospital showed one bullet struck the windshield an(| another hit the top of
the stainless stee] windshield of the vehicle. (This evidence was omitted

{ o
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from the Warren Report) This limousine was later dismantled and
destroyed.

b. There was an exit bullet hole in President Kennedy's body six inches below
- the shoulder line. (This evidence was omitted from the Warren Report)

c. All of the above are documented in a video produced by Bob Fletcher called
“They’re Going to Kill All of Us”.

6. There were more bullet holes in the wall and th-e door (eleven) found after the
assassination of Robert F. Kennedy than Sirhan Sirhan's gun could hold,

7. Moré than 100 witnesses saw a misasile strike TWA 800 off Long Island, New York
on July 17, 1996. The government claimed the airplane crashed because there

in fuel tanks as a result of special techniques employed by airplane
manufacturers, 2) in the remote chance that such an electrical short would occur,
the airplane would not crash, but would still be able to fly.

a. There were three airline crews while in flight who witnessed the explosion.
These three separate crews were in‘the air at the time of the explosion; in
fact, one of the crews actually saw the missile that struck TWA 800,

b. The pilot who radioed the description of the missile and the subsequent
explosion was contacted by the CIA. He was advised that if he wanted to
stay healthy he should forget what he saw. (Source: A confidential

informant.)

8. Aretired BATF agent advised one of my sources that the four BATF agents killed
in the WACO incident died from head wounds, indicating that they were shot by a
sniper or snipers. All four had been bedyguards for former President Bill Clinton
(Documentary: “Clinton’s Rise to Power” by Jeremiah Films)

9. CIA Director.Bill Colby did not drown. He was shot in the head. A note was
placed in his nostril that stated “f... you”. (Confidential source.) -

A B FBLTO “ DISCREDIT

1. In 1983 the FBI and DEA attempted to “frame” me on a drug investigation
through one of their informants, Pam Fawsett, Later, she furnished me with a
signed confession. For her “work” Pam Fawsett was given $2,000 by the FB]
Modesto, California Resident Agency. At the time of her confession I asked her
why she was confessing to me. She told me, “I woke up the other morning and
realized vou were the only honest son-of-a-bitch I have talked to in six months”,

The last time I saw Pam she told me that there was a “contract” on her,

a. I am in possession of the original hand-written note made by an agent prior
to one of Pam'’s telephone calls. This note sets forth questions Pam was to
ask during the telephone calls she made to me and a criminal defendant.

A copy of this note was forwarded to FBI Headquarters by me with my
complaint, that the FBI was attempting to set me up and frame me.
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Kloberg, diverted campaign contributions to his own bank account. | provided
Kloberg’s bank account number to the U.S. Attorney who forwarded it to the FBI,
but they refused to interview me and conduct an investigation. I was told later by
a credible source that Kloberg was an FBI informant who wag assigned to me in

order to sabotage my campaign.

3. Stewart Webb, an FBI informant, ig presently engaged on the Internet and radio
in a disinformation smear campaign against me. I have j video tape interview of
Webb where he admits that he is an FB] informant 23 minutes into the tape. I
also have a copy of a letter he wrote to the Las Vegas Metropolitan Police

a. Because Art Bell's allegations were unfounded and untrue, WWCR’s
attorney and my attorney called for g Summary Judgment,

i. Two days before the Summary Judgment Ora] Arguments that were to
be held before the Jjudge, Kurt Billings and his wife submitted
Affidavits to the court which stated that [ told them I had pictures of
Art Bell having sex with minors and animals, and that the pictures
were hidden in caves in Colorado, and had been later hidden in New
Mexico by me. Billings and his wife stated that during that
conversation [ told Billings that I wag Jjoking,

)
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ii. The day before the oral arguments “Ghost Wolf” (true name unknown),

strangers.)

ifi. During the oral arguments, the judge said she was suspicious of the
Affidavits, but she had no other choice but to set a t¥ial date,

iv. Thereafter, I receive a telephone call from my attorney who asked me

¢. On December 2, 2003, 1 reéeived a telephone call from a friend who told me
that Art Bell, who is now a weekend guest host on “Coast to Coast”

November 30, 2008, relates directly to an Iluminati/satanie attempt to
discredit me because of my 9-11 Riconosciuto report which clearly
documents by Certified Mail and postal date stamp that Michael knew in
advance about 9. 11 and furnished this information to the FBI six months
prior to 9-11, '

d. During the various court proceedings in 1998, Art Bell’s attorney appeared
on the national TV Show “Good Morning America”, Art Bell appeared on
numerous TV tabloid shows and articles were written about my alleged
false statements that I accused Bell of molesting children in People
Magazine and Us Magazine.

e. In my opinion Mr. Bell is a disinformatic.m specialist probably involved
with the Muminati who lied about me in an effort to destroy my reputation
and credibility. '

f It is also apparent that the mainstream media is controlled by the
Muminati; thus, in my opinion, Mr. Bell is himself an Illuminati or hag
Iluminati contacts in order to be able to receive the extensive publicity he
received in 1998,
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of :he entire world. Rothschild turned to a manuscript and read the 25 goals of the carefully
prupared plan of action. Among the goals was the following:

1. The 8t goal: _
* corrupt the youth through sex, drugs and all forms of vice
2. The 9 goal: o
* seize property by.any means
3. The 12tk goal:

* control public administrations by electing their own people and 'placing their agents as
advisors and administrators

4. The 13t goal:
* control all outlets of public information

a) Congressman Callaway (Texas) announced before Congress on February 9, 1917,
that in 1915 the J.P. Morgan Interests bought 25 of America’s leading newspapers
and inserted their own editors in order to control the print media (U.S.
Congressional Record, 2/9/ 17, pgs. 2947-2948).

5. The 14 goal (applicable to current terrorism situation)

* Rothschild stated: “By executing the criminals and lunatics after they have carried out
our preconceived ‘reign of terror,’ we can make ourselves appear as the saviors of the
oppressed, and the champions of the workers.” (emphasis mine) o

6. The 20t goal was the ultimate control of the world.

7. The 23~ goal “the New Order”; members of the New World Government would be
appointed by the dictator.

8. The 24th goal was as follows:

a) “The importance of capturing the interest of youth was en'xphasized with the
admonition that: Our agenturs should ; trate into all classes, and levels of

society and government, for the purpose of fooling, bemusing, and corrupting the

younger members of society by teaching them theories and principles we know to
be false.”

XL INFILTRATION BY THE ILLUMANTI

Michael and I are a team. Michael 1) is an innocent man wrongfully convicted and
2) received a sentence for 30 years for a “first offense” (he has been incarcerated since 1991).
I have repeatedly had atteripts made on my life. These facts in themselves are clear and
convincing evidence that Michael and [ - along with our colleagues, including former
Nebraska State Senator John DeCamp, Noreen Gosch, Sue Ford and others — are exposing
corruption and crime committed by officials and politicians who do not want to be exposed to
public view. -

I believe this letter along with the enclosed documentation on some of the examples of
casies ] am disclosing will provide you with information designed to enlighten you concerning
the: behind-the-scenes activities of the Illuminati (satanists) and their apparent infiltration
into the upper-level management of the FBI and other agencies including the CIA and the
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¢ the military and armed forces (Army, Navy, Coast Guard, Airforce, Marines,

Special Ops)
® many law enforcement agencies (police, sheriffs, U.S, Mazrshals, courts,
prisons) ’

¢ educatior (daycare centers and Preschools, kindergartens and grammar
schools, high schools, colleges and um‘veraitie_s, grad schools, night achools,
continuing education schools, technical schools, ete.) (McMartin Preschool is
one example) :

¢ medical and psychological associations (AMA, APA, ADA, AHA, dental,
hospitals and institutions, health care, insurance, convaleacent homes, menta]
institutions, ete.) *

® Waste management
® communication (Internet and e-mail, telephone, fax, telegraph, mail)

® transportation and travel ‘(airlihes, trains, automobiles and roads/highways,
and all fue] sources)

* religion _
® science and research
* utilities (electricity, gas/oil)

¢ entertainment (the movie business, TV, plays, music business, amusement
parks and casinos)

* media (préss, TV, radio) NO’I‘E: According to the February 9, 1917 U.S.

* publications (anything in print; publishers will not publish or market certain
types of material) .

* and most of the big corporations in operation in America.

Satanists contro] and dominate the commercial system in America, If you review my
web site and others you will gee evidence of this statement: www.tedgunderson.com
wvfw.educate-yourselﬂorg, edusalila.com (go to CIA politics-black budgeats), exopolitics.com, ,
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NO IC

The country began with a Constitution. When the South walked out, Congress did not
scliedule its next legislative meeting of the Republic. Under the Precepts of the law, the
Republic then ceased to exist. A Republic is ruled by the people; a Democracy is ruled by one
ruer. Because the United States was a Republic, the Constitution for the United States
coild only be amended by 4 two-thirds majority vote of the states. Abraham Lincoln created

(be ginning with Amendment XIID). The Lincoln Doctrine became the new “Constitution”,
ani we all became “equal” at that time, equal to the African slaves who became “citizens”
under thie new “Constitution”. All American Citizens of the United States lost their

The Hluminati had been planning this coup from the establishment of the statute of
1776 (Pawns in the Game by William Guy Carr). George Washington was a Free Mason,
ani Free Masonry is an offshoot of the lluminati, One thing should be remembered,
however: You can fool some of the people some of the time, but you cannot féol all of the
people all of the time. The truth will always be the truth. One can attempt to alter the
trith, but the truth always remains the truth. There will always be truth-seekers.

mﬂwﬂgﬂg

I wish to emphasize that I love my country, I am non-violent, I am not a terrorist, I am
no; anti-FBI and I am not anti-government. ] ‘proudly served in the FBI for more than 27
ye:rs and realize that there are thousands of loyal, honest and dedicated citizens in all
branches of the government, including the FBI, the CIA and other intelligence agencies.
Hcwever, it is apparent that upper level management in the FBI and CI4 and other
infelligence agencies are under the control of the Mluminati (satanists). I have taken it upon
myself, along with a handful of reliable, faithful frue patriots to expose them. (We are not
do nestic terrorists as the FBI claims.) I have repeatedly attempted to furnish the
information contained in this letter to the FBI for appropriate investigation (the Finders, the
Franklin Cover-up and other matters), but I have been ignored and disregarded. My
inferview with Special Agents Malcolm and Laskow has provided me an opportunity to once
ag iin call these corrupt and criminal matters to the attention of the FBI.

Pursuant to information I have received, the National Crime Information Center
(N CIC) records for the year 2000 show that 83 children disappear every hour in America

formerly out of Washington, D.C., now operating out of a church in Wichita, Kansasg, is
involved in the wholesale kidnapping of our children off the streets of America. This is a
na:ional crisis! Again, I DEMAND that the FBI investigate the kidnapping and
international trafficking of our children by the well-established element that has infiltrated
ou: society at every level. Please don’t ask “Who does Gunderson think he 187" T'll teil you
wtolam. Iam a Citizen who loves his country, is very concerned about the well-being of

¥e
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ch:ldren and others and I insist that responsible government agencies fulfill their duty and
ob.igation to protect and serve the publie.

XIV, ARE YOU A PAWN?

You, Ms. Knowlton, the Director, other SACs and Assistant Directors are in the upper
level management of the FBL I urge you tp research the information contained in this

XV. GOOD VS, EVIL -

The situation we dre faced with today has a long and well-documented i':istory ~ almost
frcm the beginning of time. We are fighting a spiritual war — Good vs. Evil. The essence of
this war is illustrated in Ephesians 6:12: “For we wrestle not against flesh and blood, but
agiinst principalities, against powers, against the rulers of the darkneas of this world,

ag iinst spiritual wickedness in high places.”

Sincerely,

cc:  Nolan Caldwell Ted L. Gunderson
Postal Inspector -
101 Convention Ctr, Dr., Ste. 1050.
Las Vegas, NV 89109

Erclosures:
1. Copy of Dr. Richard Reed’s letter (11/22/083)
2. The Finders Report
3. Terrorism Report (9-1 1) which includes:
* photos of WTC explosions 9-11
e Coup album artwork, July 2001
* 1993 New York Times article, WTC
bombing .
* 1915 takeover of press
4. Four Affidavits {dated 10/20/03, 11/4/03,
11/24/03 and 12/9/03
Photo of shot out window
Article called “FBI Easy on Errant Managers”

oo
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Ted L. Gunderson
FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License No, 12878
P.0. Box 18000-259
Las Vegas, Nevada 89114

www.tedgunderson.com

Ms. Ellen Knowlton ' December 21, 2003
FBI Special Agent-in-Charge .

700 W. Charleston Blvd.

Las Vegas, NV 89104

RE: Correction of Name
Spelled Incorrectly in

Previo us Letter Dated December 9, 2003

Dear Ms. Knowlton:

I. A~ t” I Info sed to Inf; e FBI of e ivities,

. informants go they cannot be identified when information is attributed to them
in an FBI investigative report. 2) In the second video tape, which is the same
interview, this statement of Stewart Webb’s has been deleted, I obtained the
video in which Webb admits he is an informant in September 2002,
Approximately, ten days after receiving it I made copies and mailed them to
several of my associates, Thereafter I received a phone call from one of the
recipients who advised that the admission by Webb (wherein he states that he is

a. My roommate who is an invalid occupjes our condo 24 hours a day, except
when she leaves to 8o to an appointment with her doctor. On October 3,
2002, I drove my roommate to g doctor's appointment. We were absent from
my condo for approximately three hours. This was the only interval when
our condo was not occupied, and therefore was the only opportunity for the
video tapes to be switched.

&
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b. Another interesting aspect of this incident is: How did someone, probably the

FBI, know that I was in Possession of the first video tape that contained

that have been planted in my condo. It appears that someone has illegally
invaded my. privacy, burglarized my condo and is aware of everything that
occurs in the privacy of my home. (Obviously, the FBI is doing this and does
not mind that the FBI is in violation of my rights for privacy pursuant to the
Constitution.) :

. Several yvears ago Webb came to me and stated that he needed g place to stay

for “four days”. I took him in and he lived with me and my roommate for the

. Later when Iwason a trip, Webb climbed four floors up the outdoor patio

balcony using the railings and assaulted a guest in my home. Later | learned
that he had been charged with pointing a gun at two innocent individuals who
he suspected were following him in an automobile. As a result of the above

committed three felonies, It is apparent that the charges were reduced,
because of Webb’s status as an FBI informant.

. Since the time of these occurrences Webh has been on radio talk shows and the

internet making outlandish charges against me; for example, stating that [
was kicked out of the FBI for practicing satanic ceremonies in the Los Angeles
Federal Building. Webb apparently has now been given the assignment by you
(the FBI) of destroying my reputation and credibility. He does not have a job,
yet he has a lavish web site, One wonders how he has financed his web site
and other expenses. ’

H. Mail. I have noticed that some of my mail has been steamed open. As far as I'm

concerned, you can help yourself. | have nothing to hide. My life is an open book,

I A Telephone “Trap” on My Home Telephone Line. In 1996 I checked into a motel

"in Austin, Texas, using a friend’s name and credit card in order to keep my
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in the parking lot and op the street at the site for Answer-A]l—Answering
Service. I obtained these photos prior to the closing down of their operation,
because I had received an advance tip from a telephone employee about the
telephone tap. I took thede photos for the lawsuit mentioned above that I
subsequently filed. [ discoy dt i u were no

r ered wi Califor t of Motor Vehicles, a fact that
substantiated my belief that Answer-All-Answering Serviqe was being

b. More on Wire Tapping. At apprOXimately. 8:00 p.m. December 11, 2003, both

telephone lines in my Las Vegas condo suddenly went “dead”.
1. Icalled Sprint and was advised that the telephone system was being

1. On the evening of December 16, 2003, my fax line suddenly began
operating, oo

Al
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iii. On December 17, 2003, a “telephone repairman” came to my condo and
began testing the lines. This repairman was using a sophisticated
computerized device. As he was working, an associate of mine sat down
next to him and asked him about the equipment. He answered by stating
that he did not know much about the device, and had not been
sufficiently trained on-the use of it. The repairman stated that the
problem was that the three-way telephone splitter was the reason the
line was dead. (It should be noted that a two-way telephone splitter had
been plugged in until the day before the repairman came, and the line
was still dead. The two-way splitter was replaced by the three-way
splitter in order to check to see if the telephone line would work with a
different splitter. It did, not.) The repairman suddenly stated that he
had inadvertently pushed the wrong buttons on the computerized device,
which meant I would not be charged for the visit. He claimed that his
error was due to the fact he was a “rookie” and had not been properly
trained on the new equipment. My associate remarked that the way he
handled the device made him look like a pro. The repairman stated that
he had been a telephone man, then a cable mah for many years, then had
come back to telephones, and that his problem was that he was not

" trained on the new devices, From having been around FBI agents for
many years, I surmised that he had the demeanor of an FBI agent. [ am
preparing an artist conception of him.

iv. Before the repairman left, I asked him if my telephone was tapped. He
replied that it was not tapped. I asked him where the “box™ was located.
He said it was located on the “third floor”. A week later I found the “box”
on the fourth floor of my complex.

V.. Swveillance/Stake-out. Another tactic | have 'used in order to determine the

extent of the surveillance on me involved throwing trash down the trash chute
from the third floor of my condo complex. The chute leads down to a dumpster
located in a room off the garage underneath my condo building. On this particular
occasion I threw trash down the trash chute from the third floor where I lived at
that time, and then 30 minutes later I went to the dumpster in the garage and
discovered that someone had retrieved my trash bag. It was not the trash pick-up
day, so all of the other garbage was still in the dumpster. Also, it is unlikely that
the trash bag I threw down the chute could have been taken by someone
rummaging through the dumpster, because I live in a gated community that hae a
gate house and a 24-hour guard. There is an eight foot fence around the property.
This tactic used by the FBI is called a “trash cover”, wherein the trash of the
person surveilled is covered by an FBI agent staking out the subject. This
incident further confirms that I an audio-listening device and/or a camera is
located in my condo (posaibly a surveillance device through the cable on my TV,
see my letter dated December 9, 2003). This incident also confirms that someone,
probably the FBI, is renting a condo in my condo complex (there are 40 condos in
my building alone), which I believe is being used as a base of operation for the
stake-out. [ have noticed an influx of three young men (FBI types) inside the
gated walls of our condo complex that only allows people 55 years of age and up to

A
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rent or purchase a condo. These three men are in their thirties. I am preparing
artist conceptions of these men.

- Interference on a Radio Talk Show. On November 26, 2003, I was a guest on the

radio talk show “Talk at 10:00”, WFOB, 1430 A.M. of Fostoria, Ohio. When [
talked about the 9-11 cover-up, the show went off the air and all that was heard
was static.

a. This happened two times during the show, the first lasting three minutes, the
second time lasting seven minutes. The host of the show told me he could hear
me on the telephone and even though there were no technical problems with
the transmitter or any of the equipment, only static was heard on the air. Thia
had never occurred before on this station.

. b. Italked to the radio talk show host on December 22, 2003, who advised me
that this problem has not recurred since November 26, 2003.

c. The show during which I was the guest was the only time in the history of the
station when the station had the problem. Co

d. If the Iluminati and New World Order satanists continue with this
harassment, they will make a “poster boy” out of me.

. The Jeffrey MacDonald Case. My adversarial relationship with the FBI began in
1980, shortly after my retirement, when I was asked by the Defense to investigate

the triple murder of Dr. Jeffrey'R. Macdonald’s wife, Colette, who was pregnant,
and Dr. MacDonald’s two children, Kimberly and Kristén, who were 5 % and 2 %
years of age. Dr. MacDonald, a Green Beret doctor, had been convicted of the
murders that had occurred on February 17, 1970 at Fort Bragg, North Carolina,
and he had been sentenced to three consecutive life sentences. An examination of
the case at that time and later revealed the following:

a. Critical evidence favorable to Dr, MacDonald was missing from government
diagrams and charts;

b. An early prosecutor was the former son-in-law of the judge;

¢. Human skin under Colette’s fingernails diappeared. This was critical
' evidence. The last person to have control of this evidence was William F.
Ivory, Chief Investigator of the Army Criminal Investigation Division (CID);

d. Seven fingerprints found at the crime scene not belonging to the family were
discarded by the investigators because “they kept getting mixed up with the
known prints”; (Article 32 testimony) :

e. Half-filled bloody syringes found at the crime scene were not recorded as
evidence and later disappeared. This information was developed later through
a Freedom of Information report;

f. A witness in the case was given bloody clothes by the CID investigator and told
to hid them from the police:

g. Internationally known pathology expert Dr. Thomas Noguchi, Los Angeles,
California, concluded that one of the assailants was left-handed. Dr.
MacDonald is right-handed:

@
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h. Helena Stoeckley (one of the aseailants) in her October 25, 1980 confession

advised me that her boyfriend, Greg Mitchell, murdered Colette. Mitchell,
who is now dead, was left-handed;

Dr. MacDonald passed a polygraph test;

specific individual. One could only say it was similar or dissirilar. Why
would Colette have pulled out her own hair when she was fighting with her
murderer? It was later determined that the hair was dissimilar to Dr.
MacDonald’s hair.) Although not involved in the MacDonald case,
Stombaugh’s son, Paul Jr., was later identified as a CIA agent and expelled
from the Soviet Union;

. Dr. MacDonald provided an artist’s conception of the assailants who were later

identified in the confession made to me by Helena Stoeckley. Helena confessed
that she-and other members of a satanic cult were responsiblé for the murders.
It was her initiation ceremony into the satanic cult;

Wax drippings from candles found on Kristen's bed sheets did not match any of
the cgndles in the MacDonald home;

- An outside telephone call. was made to the MacDonald home while the murders

were taking place. The caller stated that a female answered the telephone,
He then heard a male voice yell “Hang up the god-damn phone!” Helena
Stoeckley later admitted to me during her confession that she had answered

made arrangements by telephone to interview Frier, who was in prison, but
was denied this opportunity when I arrived at the prison the following day and
was told Frier had escaped the day before. I later learned that he had not
escaped. '

. One of Dr. MacDonald’s neighbors gave me 3 signed statement in 1980. She

said she saw numerous males and females leaving the neighborhood in
automobiles at about 4:00 a.m.. She identified one of the individuals from the
artist conceptions that were provided earlier by Dr. MacDonald. She also

One of the assailants, Cathy Perry, gave a confession to the FBI in 1984,
Perry’s confession was ignored by the FBI because she said the murdered
children were boys (Cathy Perry was a satanist who are accustomed to killing
many children and are not interested .in their gender);

. Greg Mitchell told his neighbor he needed money to leave the country, because

he was involved in a serious crime. Mitche]] confessed his part in the murders

&
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while he was in a drug detoxification center in 19I72. This confession was
ignored by the FBI. .

q- Evidence either destroyed or missing, and unusua!l series of events in addition
to those mentioned above are: -

i

iv.

V.

vi,

Dr. MacDonald's pajama tops were destroyed.

Blood, fibers and original evidence that had been in the exact spot
where MacDonald had struggled with the assailants “lost”, never
collected, or hidden by the prosecution.

. A bloody footprint in the child’s bedroom was destroyed.

The flower pot and baby bottle found near a child was not processed for
fingerprints,

Dr. MacDonald's wailet was stolen and recovered the next day on the
street in Fayetteville, :

The crime scene was rearranged prior to being photographed.

vii. A bloody knife was wiped clean after the murders by an unknown

person or persons.

viil. Two family heirloom ﬁngs taken from a jewelry box in the master

.ml

bedroom are still missing.

FBI expert Paul Stombaugh, who earlier had identified exit and entry
holes in Dr. MacDonald's pajama tops, reversed six statements in his
testimony in order to cause the positions of the holes in Dr.

MacDonald’s pajama top to identically correspond with the positions of
the 21 stab wounds located in Colette’s chest. This “analysis” is ‘
fraudulent because multiple knife penetrations would have repositioned
the pajama top during the stabbing. It is physically impossible for

there to be a perfect correlation between the stab wounds and the tears

‘in Dr. MacDonald’s Pajama top. Dr. MacDonald testified that he used

his pajama top in an attempt to ward off the knife and ice pick blows
from the assailants who were attempting to kill him,

Ten shaﬂotyﬁicepick wounds in the form of an “S” were found in
Kristen's chest. Also, unexplained bird feathers (the MacDonalds did
not have a bird) and a headless doll were located at the crime scene.
Helen Stoeckley informed me that the “S” in Kristen’s chest
represented “Satan”. The bird feathers and the headless doll were

satanic tokens left behind by the assailants.

After I began investigating this case, T was subjected to four separate
investigations by the FBI. I believe that this was an intimidation

. tactic. Also, later I was given an attempted assassination case to

investigate by Brian O'Neill, MacDonald’s defense attorney, and a
“contract” was made on my life by a satanic cult out of Florida and
Houston, Texas. This was the only case O’Neill ever gave to me. His
client still owes me $3,600. O'Neill was an Assistant U.S, Attorney
before he became Dr. MacDonald’s defense attorney,

(%)
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xii, Helena Stoeckley gave me a confession on October 25, 1980. She stated
that she was involved in the MacDonald murders which were
committed during a satanic ceremony.

1) She stated that there were six others involved in the killings. Four
of the six matched the artist conceptions given earlier by Dr.
MacDonald.

2) Helena advised me that the cult was in the habit of performing
animal and human sacrifices. Helena’s initiation ceremony that
night required human deaths.

3) During her confession, I asked Helenia to confirm her presence in the
MacDonald home by identifying their furniture, particularly the
jewelry box in the master bedroom. I showed her numerous pictures
in the Sears & Roebuck catalog and asked her to pick out jewelry box

. that matched the one belonging to Colette MacDonald. Helens
pointed out an exact match. Helena told me she had attempted to
‘ride the child’s rocking horse located in the child's bedroom in the
MacDonald home; but that she could not ride it because the spring
was broken. Only members of the MacDonald family knew that the
spring was broken. The prosecution claimed that Helena had this
knowledge because a reporter had taken a picture of the child’s
bedroom through the child’s window, and the broken rocking horse
could be seen. I own a copy of this photograph. It is not possible to
ascertain from the photograph that the spring of the rocking horse is
broken merely from viewing the photograph.

4) The prosecution and the judge claimed that Stoeckley was not

" credible, yet she was an informant for the police. Through the years
she was responsible for dozens of drug arrests. Retired police officer
P.E. Beasley told me Helena was the most productive informant in
the history of the Fayetteville, North Carolina, Police Department

5) Helena told me that members of the military were flying drugs into
Ft. Bragg from the far East in plastic bags hidden in the body
cavities of the dead G.I.s who were returned from the Vietnam War.
She said that members of her satanic cult were distributing the

" drugs on the East Coast. The leaders of the drug operation — which
‘included generals, other military personnel, police and two attorneys
in Fayetteville, North California — were concerned that if the satanic
cult was identified as being involved in the MacDonald murders,
resulting in an investigation, then the investigation would expose the
Bragg drug operation and the involvement of other military bases
located throughout the United States. (Time Magazine, January 1,
1973) For details, see the attached signed statement furnished to me
by retired police officer P.E. Beasley (Fayetteville, North Carolina
Police Dept.), who was Helena Stoeckley’s handler when she was an
informant for the Fayetteville Police Dept.

@
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6) Helena also informed me that cult members suspected that at least
two CID agents had infiltrated their group. I asked her if the
suspected infiltrators had been involved in the murders. She refused
to identify these possible infiltratora or to state whether or not they
had been involved in the MacDonald killings.

7) Helena told me that she would tell me everything, if she was given
immunity. With Helena's permisaion I wrote a letter to the U.S.
' Dept. of Justice asking for immunity for Helena. Former Assistant
U.S. Attorney Brian O’Neill, Dr. MacDonald's defense attorney, then

wrote to the U.S. Dept. of Justice and told the Dept. to disregard my
request.

8) Helena passed a polygraph test which concluded that she was telling
the truth about her involvement in the MacDonald murders.

9) Helena died in January, 1983, under mysterious circumstances. She
was found nude from the waist down and had been dead for several
days. The kitchen faucet was running. Her six-inonth old baby was
found alive nearby. The condition of the body and the running water
are known to be satanic symbols showing the presence of satanists.

iO) The courts rejected Helena's confession and Dr. MacDonald remains
in custody to this day.

xiii. In 1997 the courts agreed to allow DNA examination of 15 evidence
exhibits only. The condition was that only the prosecution would be
present when the evidence envelopes were opened. The prosecutor
subsequently announced that five of the evidence envelopes had been

empty when opened. Key evidence has dlsappeared The DNA tests
atill have not been conducted.

VII.Missing Children. I recently received information &61:1 a Mafia source that.

judges, attorneys and the younger-generation Mafioso in Phoenix, Arizona, are
jointly involved in a scheme in which children are being taken from parents who
allegedly abuse the children and are then placed in a foater home.

a. Some of the children are adopted using their true ngmes. $4,000 of federal

funds is given to each parent who adopts a child. $10,000 is given by the
federal government for each child who requires special care. (Adoption and
Safe Families Act of 1997)

. According to my sources, some children in Phoenix are then adopted again and

again up to 75 times using a different name variation each time. From 1998 to
2002 states have placed more than 230,000 children in adoptive homes. This
figure culminates to more than the previous ten years (1988 to 1998).
(Newsmax, December, 2003) 230,000 x 4,000 = $1 Billion. If my information
about Phoenix adoptions is true, one can multiply $4,000 by 75 adoptions per
child and come up with $300,000 per child. If those 230,000 is adopted at least
75 times and $4,000 is provided for each time an adoption occurs, the total
would be $69,000,000,000 (69 Billion Dollars).

s
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"¢. My Phoenix source claims that judges, attorneys and Maficso divide the
money. The older generation of the Mafia are against this operation, but have
no control over the younger set. | am concerned about the children being lost
in the system. What happens to them? Do the miseing children become part
of the International Finders Movement? Do.they become a commodity? Are
they then sold on the international slaves market? I can put you in contact
with my source for verification and possible investigation, if you are interested.

V1IL.More Missing Children. It was recently reported that approximately 900
children in the care of Child Proteative Services in Florida were unaccounted for.
It was later announced that all but around 90 had been located. Several months
ago while I was in Los Angeles | heard a radio news broadcast stating that 700
children were missing from the custody of Child Protective Services in Los
Angeles. I attempted to confirm this by reviewing the Los Angeles Times, but the
Times did not report it. Shouldn't your agency (FBI) check into this?

IX. Terrorism. In 1996 the FBI Phoenix Division issued a pamphlet to local and state
law enforcement agencies that set forth the profile of various terrorists in the
United States and instructed the local and state agencies to notify the FBI Joint
Terrorism Task Force if these agencies learn of a person or persons who fall in
this category. This profile includes: ’

a. “Defenders of the U.S. Constitution against the federal government and the
UN (super patriots)”;

b. anyone “who makes references to the United States Constitution”;

¢. Pick Up List. A reliable and knowledgeable source has advised me that the
FBI has a “pick up list” containing the names of 110,000 Americans. Based
upon the FBI Phoenix pamphlet, this “pick up list” apparently includes those
who believe and support the Constitution.

Ms. Knowlton; didn’t you and all FBI agents take an ocath of office upon entering the
FBI to protect, support and defend the Constitution of the United States? Does this “pick
up list” for “terrorists” and the information contaiged in the FBI Phoenix pamphlet mean
that you and all other FBI agents, who took the oath, will be arresting’each other at some
date in the future? Is the FBI going to arrest every judge, police officer, sheriff, mayor, city
councilman, ete. in the country who took the oath at the time they assumed office?

As you can see, telephone taps and trapa, surveillance via audio and video,
surveillance via automobile, surreptitious entries in my condo and my vehicle, apparent
condo rental in my complex by someone-staking out my condo, attempts to frame and
prosecute me, attempts to assassinate me — all dating from the time of my retirement —
cause me to believe that for the past 23 years I have investigated and exposed some
incredible information that the power structure wants to keep from the public. I know
their game. I know exactly what they are doing. This information is about the
Iluminati/satanic cults that for the most part control this country.

Both the CIA and the FBI obviously has spent hundreds of thousands of dollars
attempting to discredit and silence me. A confidential CIA source told me several years
ago that he had never seen a CIA file as thick as mine. | am confident your bureau’s file
compares favorably to the CIA file.

©
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I realize that money and manpower are not a problem for the FBI as you have an
ample supply of both. If you ever ran low on funds, you can always borrow money from
illegal CIA drug trades, the CIA’s trafﬁckmg and marketing of kidnapped children,
prostitution carried on by the CIA, money laundering conducted by the government,
international gun running coordinated by the CIA, world banking directed by the
INiuminati, and the international slave trades conducted by the government, to mention a
few.

I have two things going for me: 1) God and 2) the truth, and [ do not plan to stop

. whatI am doing. Someone has to flush the Illuminati (satanists) out of the weeds. Itis a
statistical fact that it only takes three percent (3%) of any group to make a difference. How
about you and other FBI personnel? If you don't wake up, this country is going to be

overtaken by the I]lummat1 (satanists) so that only God will be able to stop them and their
evil deeds.

I hope that you and all Las Vegas FBI personnel have a great holiday season. That

is not a sarcastic statement. 1 will be praying for all of you who are misinformed or
uninformed.

Sincerely,

cc: Nolan Caldwell - ' " Ted L. Gunderson
Postal Inspector
101 Convention Ctr. Dr., Ste. 1050
Las Vegas, NV 89109

Enclosures: ) .

1. 2 video tapes of Stewart Webb
. 2. Beasley’s signed atatement

T agven lzécét\ff?o A RESPomsE @
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On May 5, 1986, P. E. Beasley, retired Fayetteville, North
Carolina police officer advised that Helena Stoeckley was his
drug informant from 1968 to 1972.. Helena told Beasley that
drugs, mainly heroin, were bging smuggled into the United States
in the body cavities of the dead soldiers from Viet Nam. These
drugs were being brouéht into the country in U.S; Army planes.
Stoeckley furnished this information to Beasley prior to the

MacDonald murders on February 17, 1970.

After the_ MacDonald murders, Stoeckley told Beasley the drugs
were placed in the body cavities in plastic bags after the autopsy
in Viet Nam and before the bodies were pla;ced on the airplanes.
The bodies were then sewn up and shipped to various U.S.Army
air bases in the U.,S., including the air base at Fort Bragg.
Stoeckley advised that those who handled the bodies . in Viet
Nam and the U.S. were army personnel., Most of the drugs' came

from Thailand.

Stoeckley stated she could give names, dates, places and more
details after she was given immunity by the U.S.Government.
She stated military and civilian police officers were involved
in this net work. Stoeckley advised her Satanic cult group
that murdered Colette MacDonald and MacDonald children were.
involved in this international drug network. Army authorities
were concerned that an investigation of Stoeckley's Satanic
Cult group involvement in the MacDonald murders could expose

this international drug network. 70



S/5/86
Fayetteville, N.c.

I. Prince Everette Beasley, make the following free and
voluntary statement to Ted L. Gunderson, a private investigator
from Los Angeles. No threats or promises were made to get me
make this statement.

I was born 6/15/25 at Maxton, N.C. I presently reside at

104 Myra Rd., Raeford, N.C., 28376, Phone: 919-875-36913,

I am a retired police officer who served on the Fayetteville, N.C.
Police Department from 1953 to 1973.

Helena Streckley was my drug informant from approximately 1968

until 1972, She was turned over to me by Lt. R.A. Studer,
Fayetteville, N.C. Police Dept. He turned her over to me because
Helena's parents were mad at him for working Helena in the drug
community, and because he was made a Lieutenant, and couldn'‘t

devote the necessary time to working with her. Studer told me

the reason he turned Helena over to me was because of his promotion.
Helena told me he turned her over to me because of the problem with
her parents.

Shortly after I was assigned to the Narcotie Squad, Helena told

me that drugs, primarily heroin, were being smuggled into this
country in the body cavities of the dead soldiers being returned
by air from Viet Nam to the United States. She named Ike Atkinson
as';he ring leader. Atkinson was located in Goldsboro, N.C..
supposedly working out of Johnson Air Force Base. Helena told me
they were smuggling drugs in the same manner into Johnson Air Force
Base. Johnson Air Force Base is located at Goldsboro, N.C.

She advised Atkinson was in the service, but subsequently got out
and continued his business in drugs with the same contacts.

I didn't pay much attention to Atkinson because he wasn't in

our jurisdiction.

The above information is all that Helena told me up to the time
of the MacDonald murders in 1970.
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Helena told me after the MacDonald murders that there were
contacts in Viet Nam who put the drugs in the G.I.'s bodies,

in plastic bags, after the autopsies were complete. The bodies
were sewn up and shipped to Pope Air Base, Ft. Bragg, Johnson
Air Base, and other bases which she did not name.

When the bodies arrived in the U.S., they were mat by a contact
in the United States at cne of the military bases, and after the
drugs were removed by this contact, the bodies were sent to their
final destination.

The person who met the bodies at the respective Air Bases knew
which bodies to check, based on a pre-determined code. Although
I believe Helena knew their identities, she never gave me this
information. Helena told me that the people who handled the
assignments in Viet Nam, and those who met the planes in the
United States, were military personnel. She stated most of the
drugs came from Thailand.

Helena stated the drugs and the pickups were made at the base

at Fort Bragg. The reason sha gave me more details after the
MacDonald murders was because she wanted me to know that she
knew what she was talking about, and she stated she would give
me details, including names, dates, and places, once she was
given immunity by the U.S. Government. When Ted L. Gunderson
and I initially interviewed her, we told her we would attempt to
get immunity for her on these matters.

Helena advised thai Spider Newman, his son, Red Newman, Wineford
(Winnie) Cole, Tommy Hart, and June Bug Walters (I don't know
Walters' real first name) were several steps in the organization
under Atkinson. All of these individuals were civilians who
operated in the Fayettville, N.C. area, selling drugs. None of
these individuals had a business cover, but so0ld drugs out of
their house.

Those of us in law enforcement knew through our intelligence
community that Atkinson ran the Viet Nam smuggling operation on
the Eastern Seaboard. I believe Atkinson was arrested by the
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Federal Narcotic authorities in the middle 1570's, and he is
presently serving time. He was recently turned down on parole.

Spider Newman was being tried for drugs in the mid 1970's.

There was a court room break., and he was later found in his car
behind his home, shot in the head. 1I later heard that Spider
was getting ready to turn states evidence when this happened.

The police ruled this a suicide. His trial was in Federal Court.

Red Newman has been tried on drugs, and is serving time in the
Federal System. Cole went to State Prison on drug charges in
Fayetteville.

Winford Cole, Tommy Hart, and June Bug Walters were all tried
and convicted of drug traffickihq. I believe they were all
tried in local and Federal Court at different times. I don't
know if Cole and Walters are in jail now, but I know Hart is in
the North Carolina State Penal System.

In regard to the Viet Nam operation, Helena told me that
military, civilian, and police officers were involved in the

Viet Nam drug network. She stated there were two prominant

local attorneys and Army officers as high as Generals, who were
part of the operation. She stated she would name and identity
the people if given immunity‘by the U.S. Government. I believe
this is part of the "bomb shell” she said she was going to drop.
Helena never named the police officers she said were involved in
the Viet Nam operation, but she did state that Studer and Sonberg
were involved in drugs. Possibly these are the individuals she
was referring to in regard to the Viet Nam drug network, who were
police officers. Helena also told me after the MacDonald murders,
that Alan Mazorelle, who was in her coven Satanic Cult, was a
drug runner up and down the East Coast. Mazorelle took drugs

as far away as Florida and New York City. Mazorelle was in the
Army at the time. She never said where Mazorelle obtained his drugs.

Helena also told me that Don Harris, also a member of her coven
Satanic Cult, was a heavy user of drugs. This is all she said

about him.



Helena told me that Dwight Smith was a drug dealer locally. She
never said where Smith obtained his drugs. She said Smith was

an "alright guy."

Helena told me that Kathy Perry was a user of drugs. She said
Perry took as many drugs as she could get her hands on. She said
Perry dealt drugs only to maintain her habit.

Helena told me that Greg Mitchell was a dealer and a heavy user

of drugs. She never gave details regarding how he dealt, but she
stated anytime someone couldn't find drugs, they could always go to
Mitchell, and he would have them. At times, he would supply the
whole group.

Helena told me that Bruce Fowler was a drug dealer and a user,
and that she was his girlfriend. She never gave more details
than this.

- Dwight Smith, Don Harris, Alan Mazorelle, Bruce Fowler and

Greg Mitchell were all in the same coven Satanic cult with Helena.
and were all in the military. She stated that all of the above
were dangerous, but she was the most afraid of Mazorelle. She
stated Mazorelle would kill you in a minute.

I had extensive intelligence files on all of the above close
associates of Helena's, but this information has disappeared from
the Fayettevilli Police files. I learned these files disappeared
in August, 1979. During the MacDonald trial I was given a subpoena
to bring these records to the trial. It was then that I learned
they were gone.

In 1981 or 1982, I talked to Mrs. Greg Mitchell, after Greg
had died. She told me Greg had previously told her about
drugs being smuggled into the U.S. in the body cavities of the
dead G.I.'s from Viet Nam. She stated Greg didn’'t give her the
names of persons involved, but told her about the contacts in
Viet Nam who placed the drugs in plastic bags, into the bodies,
and others in the U.S. at our Air Bases who met the planes, and
took the drugs from the bodies., She stated military personnel
were involved in this operation in Viet Nam and !n the U.S.
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Lieutenant Studer told me in 1968-1969 that drugs were being

brought into the U.S. from Viet Nam in the body cavities of the

dead soldiers. He said they were being flown into the United States
to the military Air Bases, and dispersed from there by contacts
within the military.

Studer subsequently was promoted to Captain, Chief of Detectives,
but was forced to resign because he misappropriated pornographic
material obtained during an investigation. Helena told me that
Studer monitored the drugs that Helena obtained, and if he didn‘'t
like them he had her exchange those drugs for drugs that Studer
could use. Helena told me that if the police obtained drugs on an
arrest, they would often be on the street the next day. Studer
would take the drugs and give them to Helena to sell back on the
street. The only way I know that Studer could get these drugs was
from the evidence room. Studer and Detective Larry Sonberg both
had keys to the evidence room.

Helena told me that William F. Ivory, C.I.D., and Studer were

close friends. She stated that Ivory was dealing drugs with Studer.
She stated she would give more details concerning Ivory 1f she

was given immunity. Ivory was involved in the crime scene search

on the MacDonald case. She also stated she would give more informati:
on Studer if she was given immunity.

Joseph Bullock was an informant and undercover operator for me and
Studer from 1969 to 1971. Bullock advised me that he saw Studer

and Ivofy exchange envelopes on occasion at the Dunkin' Donuts,
Bragg Blvd., Fayetteville, N.C., during this period of time. Studer
dropped Bullock shortly after this because, according to Bullock,
Studer knew too much of what was going on. Bullock was subsequently
shot in the head during an ambush when he came home from work. It
was general knowledge in the community that Bullock was an informant
for me. Bullock described Studer as a “son of a bitch.”

Sonberg left town unexpectedly, shortly after the MacDonald murders.
The rumor was that Sonberg had double-crossed some drug dealers,
and had to leave town. Helena told me that Sonberg was dealing
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drugs even though he was a police officer. I have no knowledge
that Sonberg was {nvolved with the drug operation out of Viet Nam.

Helana once mentioned the name Proctor to me. I don't recall
what was said about him, but I know she knew him. I assume she
was referring to James Proctor, Judge DePree's former son-in-lawvw.
1 don't recall if she referred to Proctor by his first name.

She mentioned this sometime after the MacDonald murders. She
said she would talk more about Proctor if given immunity.

Helena told me that 3 or 4 nights after the MacDonald murders

she was picked up by Ivory and I believe c.I.D. agent, Shaw.

(I don't know his first name.) She stated they talked to her about
the MacDonald murders. Helena advised she gave them a story that
they didn't believe, and they turned her loosse.

Helena told me that Studer contacted her shortly after the MacDonald
murders and Studer told her to get out of town because Beasley
was after her. She ultimately left, and went to Rashville, Tennessee

puring the time I worked with Helena (1968 to 1972) I estimate

that she was responsible, as an informant, for the arrest of hundreds
of individuals. I estimate at least 200 persons or more were arreste
as a result of information furnished by her.

She set up Mazorelle and Thomas Riizo for the arrest on drugs just
before the MacDongld murders. When I looked for the intelligence
files on the sgretchly group in 1979, I recall also locking for

the arrest file on Mazorelle and Rizzo for their arrest. I recall
they were arrested in January 1970. 1 remember that these arrest
files were intact at that time. I have since been told that the arre
files on Mazorelle and Riz20 are now missing.

It is interesting to note that Mazorelle claims he was in jail the
night of the MacDonald murders. He claims he can prove this from
Superior Court records in Cumberland County. T have been told
there is a slip of paper in the court records that shows Mazorelle
was in jail the night of 2/16-17/70. These records are available
to the public.
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I know Mazorellas was not in jail 2/16-17/70 because I arrested
him in January 1970 and recall that the trial was set for
Mazorelle the day of 2/17/70. 1If Mazorelle had been in jail

that date (2/16-17/70) he would have been available for trial

on 2/17/70. and I would have appeared in court as a witness.

John De Carter of the Sheriff's office was with me¢ in the arrest of
Rizzo and Mazorelle and he would have alsc had to aopear in court
2/17/70. 1 specifically recall that I did not appear in court

on any case at the Cumberland County Court House on 2/17/70.

I was on the street all day looking for suspects on the
MacDonald murders.

I don't recall that Mazorelle was out on bail, but I believe he
was, or he would have appeared in court 2/17/70. Since he didn't
appear I believe he jumped bail, which means a bench warrant

would have been issued for him. I recall he was subsequently
arrested in Waycross Georgia for burglary, but I have been informed
through my sources in law enforcement that the Waycross arrest '
records are also missing.

I recall that a bondsman, C.B. Avertt, went to Waycross to extradite
Mazorelle for jumping bond on my drug arrest. I talked to Avertt

in 1979, and he told me that he didn't recall making the bond

and had no record. I talked to him a month later and he recalled
that he made bond for Mazorelle for $2500.00 after the MacDonald
murders, which, according to him, would confirm that Mazorelle was
in jail the night of 2/16-17/70. Avertt is either involved in the
cover up or is mistaken. Mazorelle's bond could not have been made
after the MacDonald murders because the trial was set for 2/17/70,
as explained'above.

I don't have knowledge concerning the possible altering of Court Hous
records concerning the Mazorelle-Rizzo drug arrest, but I recall a
number of occasions when Cumberland Court House records were altered
after working hours at night. I don't believe Mazorelle was in jail
the night of the murders. ’



In addition to the above, Helena told me that Mazorelle was out
that night and involved in the MacDonald murders.

In regard to cases that Helena made for me, I recall that she

was responsible for the largest drug recovery in the history

of our police department up to the time I retired. Several months
before the MacDonald murders., she tipped us on drugs that were
being transported from Canada to Fayetteville. Seven suspects
were arrested, and over $20,000.00 worth of drugs were recovered,

Helena was also responsible for the arrest of four suspects
from Texas, who were also transporting and selling drugs in
Fayetteville. We recovered about $40,000.00 worth of drugs
on this case.

Helena told me about every instance where drugs came into Fayetteville
£rom other areas. At the time I didn‘'t think about it, but I now
believe she told us about drugs coming from outside Fayetteville

to eliminate competition, probably protecting the local drug scene,
i.e. The Viet Nam operation. This is my opinion.

Judge DePree and the U.S. Government have attempted to discredit me,
insinuating I am having, and have had mental problems. I would like
to point out that I have been on the Police Officers Advisory
Commission for North Carolina since before I returned from the
Fayetteville Police Department in 1973.

T have read this 8 page statement, and it is true and correct, to
the best of my knowledge. '

Prince E, Beasley

Wwitness: Ted L. Gunderson

5/5/86
Fayetteville, N.C.
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PAGE: 000001
Recuested By: VALENTA, DONNA. J

Date: 08/03/04 Timeg: 18:12
INCIBENT RECALL
Close
Incident Time Type Pri Dispo Address Bldg Apt Callers Name P-unit Date/ Operator
Location callera Address Time
Rl T T Beat Team/Dist Area - - - - callers Phone J T
LLV040803002569 16:11 416E E Z 750 ROYAL CREST CI GUNDERSON, TED 04/08/03 TW7345
CASABLANCA APTS SEAC 18:11
N2 N sC 7027915195
Date Time Operator
04/08/03 18:11 Incident Initiated By: LV/VALENTA, DONNA J VALENTA, DONNA J
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04/08/03 18:11 O IS ACTIVELY INVESTIGATING SATANIC CULTS. Sb VALENTA, DONNA J
04/08/03 18:11 Original Location : CASABLANCA APTS 5D VALENTA, DONNA J
p4/08/03 18:11 Operator LV7345 overrode priority & with 8 Priority of event = 9 8D VALENTA, DONNA J
—=== Vehicle / Subject Information ====
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Ted L. Gunderson

FBI Senior Special Agent in Charge (Ret.)
California License # 12878
PO Box 18000-259 * Las Vegas, NV 89114
VM: (310) 364-2280 * Fax: (702) 696-1004
www.tedgunderson.com

Ted Gunderson, retired FBI head of Los Angeles, 2"° largest office in USA
Kicked Out of Conference, Chino, CA, September 27, 2003

TO WHOM IT MAY CONCERN:

My friend, Shirley Moore, was kind enough to invite me to sit on her speakers’ panel today, September 27, 2003. She
called me September 24, 2003 and advised that an “unidentified female” called the Chino Police, the Champion news-
paper and numerous govemment officials and politicians in Sacramento. The female informed them that | accepted
money from individuals to work on the McMartin Preschool case and didn't perform. This female also said | stole money
from her. Shirley advised me that because of these accusations, she was removing me from the panel.

Then, | called Lt. Beckman with the Chino Police Department. He advised that he received a phone call from a female in
Manhattan Beach, CA who refused to identify herself. She stated she did not want me to discuss the McMartin case or
talk about her daughter who was a McMartin victim. After that ( called Mark, a reporter at the Champion newspaper, who
stated he received a call from an unidentified female and a second call from an unidentified male. The male stated that if
| appeared at the conference, | would be arrested and there would be trouble.

Because of this, | calied a lady who is at the conference today and is aware of the above ailegations. She advised that
she reviewed the Internet and noted there are allegations claiming that | am a government informant.

NONE OF THE ABOVE STATEMENTS BY MY ACCUSERS ARE TRUE! Since retiring in 1979, | have been actively
investigating and exposing government corruption and cover-ups involving violent crimes against children throughout the
nation. Although most people in law enforcement are honest, a few dishonest police, district attormeys, US attomeys,
FBI, CIA and military leaders are destroying the reputation of their agencies.

One of my accompiishments, since my retirement, invoived initiating and coordinating the McMartin Preschaool tunnel
discovery and excavation in Manhattan Beach. Many sexually abused and tortured children said there were tunnels
under the school. in an effort to resolve these allegations, [ hired and paid Dr. Gary Stickle, a geologist and UCLA
graduate, who subsequently documented that the tunnels had existed at one time, but were filled in. | coordinated the
excavation project and handled payments to the contractors. Dr. Stickle and Jackie McGauley, who claims to be the
mother of one of the victims, prepared a 200-page report. Some of the more important pages from this report are
available today at my table, including a one-page summary of the evidence found in the tunnels that included over 40
animal bones, photos taken of the tunnels, and other valuable, irrefutable evidence.

Later, Ms. McGauley collected thousands of dotlars from individuals, and then refused {0 send them the copies of the
report. One nationdlly prominent child advocate told my associate, Doug Millar, and me that her friends and she paid
$3,000 for a one copy of the report, but Ms. McGauley refused to deliver it Ms. McGauley also refused to give me a
copy, even though | spent $17,000 of my own money on the project. | donated my time and received no compensation
for the 34-day project. Total cost of the project was approximately $55,000. Throughaout the years | have lectured about
the McMartin case on many occasions, but at no time have | identified the victims or their parents, until now.

Several hundred children told the same story about being sexually abused and taken into tunnels under the building by
the owners of the day care; yet Los Angeles County District Attorney Ira Reiner refused to acknowtedge the tunnel
evidence during the second trial of Raymond Buckey, Mrs. McMartin's grandson. After Buckey's jury failed to convict
him, the jury forewoman made public statements quoted by the media that jurors believed the children had been sexually
abused, but the prosecuting attorneys failed to furnish the jurors evidence that would have convicted him.
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Many of the child victims reported that they were taken through the tunnels and transported in vehicles and prostituted to
prominent Los Angeles individuals. They reported seeing animals tortured and killed in the tunnels. They were also taken
to a site, mortuary and church where the children reported witnessing adults in black dresses, with hoods and human
sacrifices of adults, children and babies. The children described many of the murder victims as “brown babies."

xtensive efforts to slander and defame me. Most recently a government informant, Stew Webb, and some of his
cohorts, including Ms. McGauley, have spread false rumors about me being an informant for the FBI and CIA. This is a
technique used by the government that is called a “disinformation program.” | have a copy of a letter Mr. Webb wrote to
the Las Vegas Police and a video interview of him, wherein he identifies himself as an FB informant, with a symbol
number, and boasting that he is working for Las Vegas FBI agent Robin Sandoval. | also have a copy of a letter in my file
from Barbara Hartwell, one of his assoclates, stating that Webb and Ms McGauley are working together. Webb's police
letter and video interview of him are available to you for $13 (includes shipping and handling). If you desire a copy of this
evidence, send your check or maney order payable to Ted L. Gunderson, PO Box 18000-259, Las Vegas, NV 83114,

It should be noted that Mr. Webb has g criminal record. His friends have has identified him as an illegal drug user. | have
documentation that he spent 7 months in a mental hospital. Recently he solicited a Vietnam veteran in Denver to arrange
for the murder of Tim White, one of Webb's former associates. On August 26, 2003 | spoke with the individual who Webb
approached to commit the murder and confirmed that Webb attempted to hire this veteran to kill Mr. White.

documentation that includes three U.S. Customs reports, and a US NEWS and World Report article dated January 24,
1984. If | had appeared on today's panel, ! would have show you pictures of THE FINDERS' two locations in
Washington, DC. Mr. Millar and | took them on Father's Day last year, after visiting the Vietnam Veterans Memorial )

Regarding the 9-11 terrorists’ attacks, documentation available at my table confirms that the FBI had six months advance
warning, but ignored it. In my opinion, had they taken proper action, 9-11 would have been prevented. Enclosed is a
copy of my August 29, 2003 letter to U.S. Attorney General John Ashcroft that addresses this issue. | encourage you to
obtain a copy of my 45-page or 90+ page 9-11 report, “Terrorists' Activities: Advanced Knowledge Furnished to the FBI 6
Moanths Prior to 9-11.” These reports are available at my table or you may order them from my enclosed order form.

[ invite you to visit my table and review the above referenced documentation and other material that expases corruption
at the highest levels of our government It includes “Conspiracy of Silence,” the Discovery Channel's one-tour document-
ary on "The Franklin Cover-up: Child Abuse, Satanism and Murder® that was never shown. After advertising it nation-
wide, certain member of Congress blackmailed the Discovery Channel by introducing restrictive legislation against the .

parties with members of Congrees This book and a bootleg copy of the video are able today. | also encourage you
to visit my web site for additional details and documentation. Most people will not believe the corruption, without the
written evidence. The truth is the truth; one can attempt to distort or manipulate i, but the truth remains the truthl

Today, 'm somry that you will not have the opportunity today to hear what i have to say. But this is how the rogue, carrupt

govemment warits it Do you agree that we must lay aside our différences and TAKE BACK AMERICA NOW? Do you
agree that when children are not safe in America, your and.my freedoms and loved ones are not safe? :

When we leave here today, let's make a commitment to join forces and build a unique, NON-PARTISAN and NON-
SECTARIAN coalition, TAKE BACK AMERICA NOWII | invite you to see Mmy web site for details and volunteer to join
forces with us. Will God bless America, if America doesn't bless God? WAKE-UP AMERICAI WAKE-UPI

For Christ, Ch %mmﬁmﬁan. Country and Justice,
Ted E defson !



The Intérnational Exploitation of Children Via

Child Abuse, Child Pornography and Child Murders

by Ted L. Gunderson
-January 11, 2004

Information contained in this summary regarding The Franklin Cover-up and The
Finders lays the foundation and will explain and decument the fact that the following
described activities are occurring not only in the Northern Hemisphere (U.S., Canada and
Mexico), but are actually occurring internationally.

The report is the product of years of investigation and background research. The
information it contains is all documented and is, for the most part, all a matter of public
record. Information was drawn from articles in the Omaha World-Herald, the Lincoln
Star, The Nebraska Observer, the Omaha Metro Update, The Washington Times, The
Franklin Cover-up: Child Abuse, Satanism _and Murder in Nebraskg by former State
Senator John W. DeCamp, U.S. Customs Report, and my numerqus interviews with
suspects, victims and witnesses.

The account of the testimony that led to the Douglas County Grand Jury's indictment of
Alisha Owen for perjury was taken, primarily, from an article that appeared in the 5-31-91
edition of The Nebraska Observer. The article was compiled from tapes made by Gary
Caradori, former Nebraska Highway Patrolman and private investigator, and Owen’s
Grand Jury testimony which was made available at that trial, as well as from sources close
to her.

The material on Paul Bonacci was taken from interviews conducted with Bonacci by a
number of different individuals, including Gary Caradori.

It should be noted that the purpose of giving the lurid, graphic details in these accounts
is neither for shock nor sensationalism, but simply to document the gravity of the sexual
abuse situation in the United States of America. It is also meant to alert unsuspecting
parents to the manner in which the pedophile network lure and ensnare children into the
hideous web of pain and bondage that is part and parcel of ritual child abuse, child
exploitation, child pornography, child kidnappings, and satanic cults.

This report is by no means the final word on this subject. Much information was not
included because of its sensitive nature and the magnitude of my investigations. New
information is coming t6 light almost daily. There will be future revisions and updatings of
this report as well as books and reports by other authors.

Introduction

The Franklin Credit Union was established for the purpose of providing loans to
minorities, schools and churches. '

Nov. 4, 1988 — At 1:00 p.m. on a Friday afternoon, the Franklin 'Community Credit
Union was closed by the FBI and the IRS. The closing was based upon information
developed by an audit of Credit Union manager Larry King’s personal tax returns. The
IRS stated that they received “inside information,” but would not reveal who blew the
whistle on King or why. The IRS had been investigating King since 1985 and the FBI had
been investigating since 1987.
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Shortly thereafter, reports began to circulate concerning pornography videotapes and
photos which had been confiscated from the office of the Credit Union by the FBI. Then, in
a trickle, which acon grew to a flood, other allegations began to arise. These allegations
involved drugs, sexual misconduct, child abuse, pornography - even satanic activity.
Names of prominent individuals in the Omaha community began to surface. The
information alleged that pedophile activities, carried out by prominent citizens in the
Omaha community, were taking place.

January 10, 1989 ~ The Nebraska State Legislature constituted. a special committee to
look into the allegations.

January 30, 1990 — Nebraska State Attorney General Robert Spire called for a grand
jury to investigate allegations of what came to known as the Franklin Casge.

February 8, 1990 - Former Lancaster County District Judge Samuel Van Pelt was
appointed as special prosecutor for the Douglas county Grand Jury, which then officially
convened on March 12, 1990.

dJuly 23, 1990 — After hearing many hours of testimony, the Grand Jury issued an
unusual and unprecedented report, throwing out all of the allegations concerning sexual
child abuse and labeling them a “carefully crafted hoax.” Two of the victim/witnesses were
indicted for perjury, on the basis of their testimony before the Grand Jury. Two other
victim/witnesses, both of whom had previously given detailed accounts of involvement with
known pedophiles in the area, recanted their testimony. :

Many residents of Omaha felt that the Grand Jury Report was the closing of a very
painful and turbulent chapter in the city's history. But the Franklin Case did not begin
with the closing of the Credit Union (FCU) in November of 1988. Nor did it end with the
Grand Jury report in July of 1990, Many events transpired before and after these dates,
These facts are the subject matter of Franklin Cover-up: Child Abuse. S, 1sm and
Murder in Nebraska written by former State Senator John W. DeCamp, whose purpose is
to unravel the truth behind the mystery of the “Carefully Crafted Hoax.”

Larry King and the Franklin Credit Union

The Franklin Community Credit Union was incorporated on December 31, 1968, by a
Franklin neighborhood group because of concerns about a lack of financial institutions in
Northern Omaha. It was later to serve South Omaha neighborhoods through its branch
office. In August 1970, Lawrence E. “Larry” King Jr., an African American, became the
mangager and principal executive of the credit union. A companion organization,
Community Services Organization (CSO) was started in 1974 to teach clients about money
management, to provide advocacy services, as well as to help people in financial crises.

In July, 1976, Tom Harvey was hired to take over as accountant for the FCU. Harvey
quickly discovered that Larry King was manipulating the FCU accounts for his own
personal expenses. Harvey had a Masters Degree from University of Nebraska, Lincoln
(UNL) but was not a CPA. His major was in music and he is reputed to be an
accomplished tenor. He had farmerly been a teacher at Burke High School in Omaha. He
had left there in 1972 under unspecified circumstances which were described as “less than
ideal” (he was fired). Uafortunately, Harvey’s decision was to cover up King's activities,
rather than to report them to the authorities. He also began to cover some of his own
personal expenses and the scheme to cover up the shortages began.
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By December of 1976 there was a total shortage of credit union funds in the amount of
approximately $400,000. Meanwhile, King was attracting community support for the
credit union and adding many prominent individuals to the Board 6f Directors as well as to
the FCU advisory board. Among the members on the advisory board were Harold
Andersen, then publisher of the Omaha World-Herald, as well as noted attorneys, bankers
and executives of Con Agra, Union Pacific and North Western Bell. When asked, Harold
Andersen stated that, as a member of the advisory board, he had never offered any advice
to King or FCU. Andersen also stated that he had no idea what was going on at the credit
union and did not remember when he had initially been approached by Larry King to
become involved in the FCU.

And yet, in addition to serving on the advisory board, Andersen did commercials for the
FCU, raised money for the FCU, solicited business for the' FCU, and was lavish in
showering public praise and endorsement on King and the FCU.

At the same time, King was becoming more active in community affairs. He was also
becoming highly visible in State and National Republican Party affairs (GOP). In August
of 1984, during the GOP convention, King flew an entourage to Dallas to host a lavish
party at the South Fork’s Ranch (site of the set for the “Dallas” TV show). At the GOP
Convention King sang the National Anthem.

King repeated this affair in August of 1988, at which time he chartered three jets and
flew his entourage to the New Orleans GOP Convention. There, King hosted a party at a
cost of over $100,000. Again King opened the convention by singing the National Anthem.

Although King had started in politics as a Democrat (he was once Chairman of the
Black Democrats for George McGovern) he saw more-opportunity in the Republican Party.
King eventually became a heavy financial contributor to Republican causes and later
associated with the Republican National Committee. King was described by friends and
cohorts as being “incredibly ambitious”. Amongst his goals was to become the U.S.
Ambassador to Jamaica.

Storm Warnings Arise

While the Credit Union was growing by leaps and bounds, and King seemed to be
fulfilling both personal and political goals, some storm warnings began to appear on the
horizon. While it would be several months before the storm broke, when it did, it would be
totally devastating.

In 1981 an anonymous letter was sent to the National Credit Union Association,
detailing certain concerns about the FCU. A limited on-site investigation was conducted,
but revealed nothing. By this time Harvey was operating two sets of books.

However, ultimately, the IRS investigated Larry and his wife Alice’s tax returns for the
years of 1982 and 1983. King did not even try to fight the charges against him. Ever the
politician, King agreed to pay the IRS almost $72,000 in back taxes. He did not seem the
least bit bothered by the whole affair. :

On February 8, 1984, Edward Hobbs, a teller for five years at the FCU wrote a memo to
the Franklin Board. In his memo, Hobbs alleged embezzlement and other improprieties at
the credit union. Hobbs showed the memo to King. The following day, Hobbs was fired.
Copies of the memo later were supplied to Attorney; and then State Legislator Peter
Hoagland, as well as to the State Banking Director Roger Beverage. Beverage's response
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to Hobbs was: “We’ve been watching Larry King for some time. We are aware of his living
beyond his means. However, the department can’t do anything, because we don’t want to
seem like the big bad white guy jumping on the tiny black credit union.”

Was Larry King living beyond his means? His salary from the credit union was only
about $17,000 annually. However, King had numerous other business interests. These
included: The Carnivale Restaurant, purchased in 1987 for $150,000; the Showcase
Lounge, purchased for $52,000 in 1988; Al's Place, an employee cafeteria at the People’s
National Gas Company; AKASAKA, a restaurant owned by King and two partners; EJ's
Continental Café; the food and beverage service for the Cleopatra Lounge; The King
Company, (a catering company) and L&M Lawn Service,

Despite his numerous businesses, King was not generating enough money to support
his lavish lifestyle, which included a home in Washington D.C., another in Omaha,
frequent vacations, apartments at various locations around Omaha, and lavish gifts for his
intimate friends. .

Credit Union audits in 1982 and 1984 by an Omaha accountant revealed nothing. In
1986 the accountant was unable to complete the audit because he had not received
complete records. In 1987 a Federal team criticized the FCU for its loan record keeping
system. Attempts by the Omaha Planning Director to secure audits for 1986 and 1987
(covering the $6.3 million loan portfolic Franklin administered to the city) were
stonewalled by Tom Harvey citing computer problems. And then, suddenly, it happened;
** National Credit Union Association (NCUA) auditors were on-site, conducting an
examination of the FCU's books, after it was closed by the FBI and the IRS.

And with that the house of cards which Larry King had built came tumbling down.

Secret computer files were discovered. ‘The losses began to mount. Soon, a small
neighborhood credit union thought to have assets of appraximately $2.1 million was found
to have liabilities of nearly $40 million!

Where did ail the money go? Part of it was explained by the fact that the Kings indeed
lived like kings. They rented a house in Washington D.C. off of Embassy Row for a hefty
$5000 a month. Suites at the famed Beverly Wilshire Hotel in California and Helmsley
Palace in New York were used frequently. Mercedes, BMWSs and stretch limos were
always available to take King and his coterie to their various locales, Lavish parties,
expensive gifts for this friends, were order of the day. During the period from June, 1987
to October 1988 King spent a whopping $4.6 million!

According to National Credit Union Admin_istration (NCUA) general counsel Robert
Fenner, a preliminary estimate of where the funds went is as follows:

¢ 40% — personal spending by King

¢ 16% — expenses for King’s businesses
¢ 18% — interest to CD holders

6% - salaries at - CSO

20% — unaccounted for ($8,000,000)

According to one informant who had worked at the FCU, Larry King received several
calls from Switzerland at the FCU. There were also reports of King taking money to
Jamaica and Tom Harvey taking money and a lot of trips to Spain.

Child Pornography, Child Abuse 4
and the International Trafficking of Children
and Child Murders in the U.8., Canada and Mexico



Larry and Alice King's 1986 From 1040 showed income of $122,642. The Kings filed an
amended tax return for the same year showing income of $2,649,101. Did Larry and Alice
King actually declare all the money he was siphoning from the FCU as taxable income? If
not, then where was the money coming from? His businesses were not even supporting
themselves. What was the source of this great prosperity‘:?

Larry King - The Dark Side

Larry King is just one example of a satanist. While Larry King was busy building his
public image as a successful restaurant entrepreneur and civic-minded manager of a
minority credit union, glimpses of another, a darker side, began to emerge. Slowly at first,
then with increasing speed and detail, a new image of Larry King began to come into focus,

The first alarm went off on June 10, 1985, when the Washington County, Nebraska,
Sheriffs Department contacted a Nebraska Department of Social Services (DSS) social
worker handling the case of three children living in the home of Jarrett and Barbara Webb
(a cousin to Larry King). :

One of the children had run away, and this runaway instigated the alarm.

The social worker’s write-up of the call included the fact that the three children were
picked up due to a child abuse complaint. One of the boys had welts and scratches over
parts of his back which he said resulted from beatings by the Webbs using a railroad iron
and belt. He said that the Webbs had been beating them for quite some time, and that
they were afraid to say anything the other times. The other son also complained of
beatings by the Webbs.

The other nine children living in the home tried to run away as well. Some were
returned, others remained with grandparents. One of the daughters was removed by social
workers and she told a story of sexual abuse by Jarrett Webb.

On January 2, 1986, the two eldest girls in the Webb home were removed. Over the
next few weeks, they began revealing stories of sexual and physical abuse by Jarrett Webb,
as well as the fact that they had seen pornographic videos and photos in the home.

In February of 1986, DSS requested immediate removal of two other children, who
reported long beatings while naked with belts, rubber hoses and the “railroad prop”, denial
of meals in the home, sexual abuse.

The Webbs aggressively attempted to terminate their statua as adoptive parents so as
to stop the investigation. '

. In March of 1986, the oldest girl, Lisa, began revealing details concerning prostitution
and abuse by Barbara Webb's cousin, Larry King. The girl described going to parties in
several cities around the country, to which they had been flown by King, along with several
young boys from Boy's Town.

Julie Walters, a Boy's Town family teacher and assistant community director, was
asked to interview the two oldest girls. In April of 1986 Walters prepared a report for
State Foster Care Review Board member, Carol Stitt, and wrote another report for the
head of internationally-acclaimed Father Flannigan's Boy’s Town, Father Val Peter. Sgt.
Bill Skaleske of the Omaha Police Department was given the information about the Webbs
and Larry King, as well as the Nebraska State Patrol. There were no apparent results.
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various locations where she was forced to engage in sex. This 15-year-old girl said that her
ritualistic abuse began when she was ten-years-old, at the time the “men” began taking her
to the “power meetings”, Drugs, pornography production, devil worship, human sacrifices
and homicides and power meetings took place at those locations, s

On June 28, 1988, ari Omaha police officer by the name of Irl “Chris” Carmean
interviewed the girl. He believed her stories, but because she was unable to provide
sufficient details for a real case, he was unable to reach definitive conclusions. However,
she supplied him with names of those present at the “power meetings”. Larry King's
named appeared among them. In the next few days, she called Officer Carmean with
additional details, but he never interviewed her again. .

. OnJuly 18, 1988, at an executive board meeting of the Foster Care Review Board, the
decision was made to turn all information gathered on the Webb girls, including the
information about this 15-year-old girl, over to Attorney General Robert Spire, as well as to
the police.

On May 5, 1988, a mother and her daughter filed a complaint against an Omaha
photographer, Rusty Nelson, which the Omaha Police Department logged under “possible
child pornography”. . :

According to police records, Nelson approached the daughter and told her he was doing
some photographic work for the Easter Seals Campaign and that he needed to take
pictures of redheads like her for a “European portfolio”. He told her she would be posing in
swimming suits and lingerie. Nelson also told her she could bring her mother to the
shoota., o

aged 12 to aged 20.

The mother ecalled around to the references Nelson had given. Only one had heard of
him, and this modeling agency warned the mother about Nelson, calling Nelson a
“pervert”.

The mother and daughter told Carmean that Nelson had made references to “the boss”,
whom he said paid for the apartment where the shoot took place, and kept it well-stocked.

Carmean discovered that “the hoss” was none other than Larry King.

Nelson suddenly vacated the apartment on May 14, 1988, nine days after the mother
and daughter filed thejr complaint.

On August 29, 1988, officer Carmean told Dennis Carlson, a Nebraska Foster Care
Review Board official, he would be re-interviewing the 15-year-old girl, but he never did.
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Carmean was removed from the Robbery and Sex Unit and assigned to another unit in
September of 1988. The investigation halted.

Nothing of subatance was done by any of the law enforcement agencies.

Attorney General Spire decided to turn the entire investigation over to the Nebraska
State Patrol.

On December 14, 1988, representatives of the FBI and the State Patrol contacted the
Foster Care Roview Board and began to question the children’s reliability and credibility,
even though one of them had passed four polygraph examinations. The FBI stated that
child abuse issues are handled in the local area and were not in the jurisdiction of the FBI.

Meanwhile, the FCU had closed and an emplbyee stated that when it shut doﬁrn, FBI
agents immediately began asking questions regarding child pornography and drugs.

Specifically, the FBI confiscated a porno movie containing local children. One person
overheard one of King’s employees say: “We'll probably both end up in Leavenworth.”

The FBI asked about the suspicious lifestyle of Larry King. The lavish homosexual
lifestyle of King had become common knowledge in the community. The horrific
allegations made by the Webb girls as well as the 15-year-old Girl's Club victim would
eventually be corroborated and expanded upon by other children.

On December 25, 1988, the State Foster Care Review Board turned over their file
containing reports of sexual abuse victims to the Executive Board of the Nebraska
Legislature. ‘

In July, 1988, Omaha police officers in the Robbery and Sex Unit received an
unexpected visit from their boss, Chief of Police Robert Wadman. According to the officers’
own account, as related-by Nebraska Foster Care Review Board official Denriis Carlson in
testimony to the Legislature’s Executive Board, they took precautions to keep Wadman out
of their work on Larry King. The officers feared a police cover-up from within the
department.

Meanwhile, the Senate Franklin Credit Committee disbanded due to resignations and
criticism by the Omaha World-Herald. However, after much soul-searching, the remaining
members of the Senate Franklin Credit Committee decided to continue the investigation.

. In April, 1989, Lincoln private investigator Gary Caradori was hired as the Senate
Franklin Credit Committee's new chief investigator. The investigation came alive again
when Caradori found Alisha Owen at the Women’s Center at York, where she was serving
a sentence for writing bad checks. Caradori found new victims and witnesses.

In October of 1989, Owen put Caradori in touch with other victims., His interviews
produced 21 hours of sworn, videotaped testimony detailing the involvement of prominent
people in Omaha who had abused the victims,

On January 18, 1990 local attorney and former State Senator John DeCamp mailed
what came to be known as “the DeCamp Memo” to the news media as a response to a
request by Omaha World-Herald reporter Robert Dorr. This Memo named five prominent
Omahans involved in the case: Omaha World-Herald publisher Harold Andersen; Larry
King; former Omaha Palice Department chief Robert Wadman; Peter Citron (a columnist
for the Omaha World-Herald); and Alan Baer, heir of the Brandeis fortune.
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The furor over the DeCamp memo prompted Attorney General Spire to call for a Grand
Jury on January 30, 1990.

On March 16, 1990, the Senate Franklin Credit Committee shared its evidence with
special prosecutor former Lancaster County Lincoln, Nebraska District J udge Samuel Van

Pelt. ’

On March 19 the Grand Jury began hearing evidence. Some Committee members
questioned the wiadom of sharing all their evidence, based on past experience with
different law-enforcement agencies, but the majority felt that they should work within the
system and they turned over everything they had. This was a decision they later came to
regret, :

Alisha Owens testified against an enforcer and lover of Larry King’s known as “Larry
the Kid”, who had taken Owen to a party in 1983. There Owen observed Harold Andersen,
Robert Wadman, Alan Baer and Larry King, among others. Owen described the party as
being one that had “lots of dope” (cocaine) and child pornography videotapes being shown
on television. - ' ;

She related many parties that escalated quickly to sexual abuse perpetrated against
her by Robert Wadman. Wadman forced Owen through blackmail and intimidation to
perform sexual acts and to pose nude. “Larry the Kid” picked Owen up often and toock her
to motel rooms where unknown men would be waiting. Owen was forced to have sex with
these men.

Owen testified that Larry King held sex parties which.Owen was forced to attend.
Photographers attended these parties and took pornographic photos. Owen was forced by
“Larry the Kid” to have sex with Theodore Carlson, a District Court Judge.

At the age of fourteen, Owen testified that she became pregnant and that the father is
Robert Wadman. She gave birth to a baby girl on May 31, 1985. Y

Paul Bonacci was another victim who shared his stories about the same prominent
people in Omaha.

Alisha Owen and her boyfriend, Troy Boner and his friend Danny King (no relation to
Larry), as well as Loretta Smith (the 15-year-old girl) and the children from the Webb
home all told the same story of physical, emotional and sexual abuse, being pimped out to
strangers, sex parties, child pornography. Some told the horrific story of child murders
(snuff films, satanic sacrifices and inducement killings).

Alisha Owen’s outcome was that she was convicted of perjury, because she refused to
recant her testimony against Chief of Police Wadman.

Chief Robert Wadman attempted to have Carmean declared insane 8o as to cover up his
participation. DeCamp says in his book that the Robert Kerrey administration from 1983
to 1987 caused the most complete concealment of this evil. Robert Kerrey was then the
Governor of Nebraska and later a U.S. Senator.

This is a story told by many counties and provinces throughout America and Canada.
In fact, this story gets worse. .

What ultimately was discovered through Paul Bonacci, another victim and witness, was
that he was part of a child kidnapping ring that originates in Washington, D.C. The
perpetrators are none other than the Central Intelligence Agency (Cl1A).
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Bonacci gave testimony to the Senate Franklin Credit Committee; specifically, that he
would be taken to Sioux City, Iowa where he and other children would be flown in a private
jet to Washington, D.C. where they would be forced to engage in sexual acts, pornography,
and human sacrifices, satanic ceremonies and rituals and “snuff films”,

Bonacci was used as a “lure”. His job was to locate children, lure them away from
crowds and toward vans and vehicles belonging to the CIA, who would then kidnap the
children. Those children then became victims of the Finders. These children are auctioned
off near Las Vegas, Nevada and Toronto, Canada, Lincoin, Nebraska and Houston, Texas.
Marion David Pettie is the leader of the Finders cult. His son was a former employee of
the CIA proprietary firm, Air America. ’

Since the Douglas County Grand Jury of Omaha was part of the conspiracy, they
convicted Bonacei of perjury in order to render his testimony meaningless.

Since the time of the unmasking of the child pornography, child-kidnapping ring
originating from Washington, D.C., Bonacci has gone “underground”, Owen is serving a
sentence for perjury, and Caradori was killed in an airplane explosion that witnesses say
resulted from an unusual explosion. The airplane was his private plane.

Caradori was transporting pornographic photos from Chicago tq Lincoln, Nebraska,
that showed America’s leading politicians as high as the White House engaged in sexual
acts with children.. A deputy sheriff was the first to arrive at the crash site and he noted
the photos and started gathering them up. An FBI agent grabbed the phétos from him and
told him to keep his mouth shut. The deputy sheriff's wife was murdered a year later. As
a result, he refuses to discuss the matter. Caradori’s briefcase has never been found, nor
has the back seat of the aircraft. Even though Caradori was a civilian, the private plane
was taken to a military base for examination. Several years after Caradori’s death, [
attempted to physically seize the airplane for forensic examination, but I was denied
access. I strongly suspect, although I cannot prove, the reason the back seat is missing is
because the bomb was placed under it. I believe that if I Had been able to examine the
location where the back seat had been, I would be able to confirm this conclusion.

My evidence of international child pornography, and the wholesale sale and
international trafficking of children is extensive. I have letters, documents and sources

substantiating the facts herein. One source i8 The Franklin Cover-up: Child Abuse,
Satanism and Murder in Nebraska written by DeCamp. .

The Federal Bureau of Investigation and the U.S, Department of Justice assist the CIA
in concealing facts by incitement to perjury and tampering with evidence, rigging grand
juries, harassing witnesses. DeCamp investigated and was threatened by Omaha FBI
head Nick O’Hara in his office in early 1989. He has received threats against himself and
his family that were so intense that he moved from Lincoln, Nebraska to a small town
many miles away. .

The July 1982 Readers Digest states that 100,000 children go missing every year. The
newest National Crime Information Center (NCIC) figures show that 83 children go
missing every hour in America. NCIC is a government-operated computer that keeps
records concerning crimes in America.

The Finders is a national and international covert operation of the Central Intelligence
Agency. The Finders locate children, photograph them, kidnap them, and auction them off
to the highest bidder. It was established in the 1960s. The children are tortured,
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photographed nude, sexually abused individually and in satanic orgies (revels), that result
in bloody rituals and human sacrifices. Many of those humsans who are sacrificed are
children.

An article in The Washington Times published June 29, 1989, entitled Homosexual
Prostitution Probe Ensnares Officials of Bugh, Reagan, states:

“A homosexual prostitution ring is under investigation by federal and District
authorities and includes among its clients key officials of the Reagan and Bush
administrations, military officers, congressional aides and U.S. and foreign
businessmen with close ties to Washington’s political elite, documents obtained
by The Washington Times reveal. )

“One of the ring’s high-profile clients was go well-connected, in fact, that he
could arrange a middle-of-the-night tour of the White House fot his friends on
Sunday, July 3 of last year. Among the six person on the extraordinary 1 a.m.
tour were two male prostitutes.”

This article reveals that “Among clients who charged homosexual prostitute
services on major credit cards over the past 18 months are Charles K. Dutcher,
former associate director of presidential personnel in the Reagan
administration.”

“In the 19708, Mr. Dutcher was a congressional aide to former Rep. Robert
Bauman, Maryland Republican, who resigned from the House after he admitted
having engaged in sexual liaisons with teen-age male prostitutes”.

Another article of The Washington Times dated June 30, 1989, entitled.Eé)wgr Broker

Served Drugs, Sex at Parties Bugged for Blackmail, states:

“Craig J. Spence, an enigmatic figure who threw glittery parties for key officials
of the Reagan and Bush administrations, media stars and top military officers,
bugged the gatherings to compromise guests, provided cocaine, blackmailed
some associates and spent up to $20,000 a month on male prostitutes, according
to friends, acquaintances and records.

“The 48-year-old D.C. power broker has been linked to a homosexual
prostitution ring currently under investigation by the U.S. Attorney’s Office. Its
clients included several top government and business officials from Washington
and abroad.

“Among the clients identified in hundreds of credit-card vouchers obtained by
The Washington Times — and identified by male prostitutes and escort operators
— are government officials, locally based U.S. military officers, businessmen,
lawyers, bankers, congressional aides, media representatives and other
profeasionals.

The Washington Times published an article, Justice Probe Links to Finders, on Friday,
December 17, 1993, that states:

“A Justice Department special task force is investigating whether the CIA used
a cult called the Finders as a front organization to provide computer training to
intelligence agents in the 1980s.
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“The task force is also trying to determine whether the dIA —in an effort to hide
any links with the Finders — impeded local law enforcement probes of the
Washington-area communal group for child abuse in 1987 :

“The central question being asked is: Did the CIA have an association with this
group and did it try to shut down their (state and local officials’) investigations

*“A senior CIA official yesterday ‘denied that the agency was involved with the
Finders or tried to impede police probes of the cult.

“Most days we expect our share of unusual question, but this one is clear off the
wall,” a CIA spokesman told The Washington Times.

“A Washington computer-training company that employed Finders members
said it trained CIA personnel, but the firm’s president denied it was owned by
the Finders. He said he was uUnaware of any use of the training for covert
activities. ' .

“dustice Department officials have declined to discuss what, if anything, their
probe has uncovered. “We are still in the review brocess,” a senior official said.

“The Finders, a group that has dwindled from about 40 members to fewer than a
dozen, made front-page news in February 1987 when two of its members were
arrested in Tallahassee, Fla, on charges of child abuse.

“The case received close media scrutiny partly because of accusations that the
group was involved in satanic rituals, but the charges were dismissed by a
Florida judge. .

Service records suggesting a cover-up in the Finder's case to protect the CLA,

“The Times has obtained these cugtoms records and documents from hoth
federal and local law enforcement agencies and the intelligence community that
chronicle the Investigation of the Finders.

“One of the key documents that have prompted the Justice Department and
members-of Congress to question what happened six years ago is a report dated
April 13, 1987, that was written by a junior Customs Service agent who was on
the original team that raided Finder's property in Washington and Virginia,

“The investigations into the activity of the Finders had become a CIA internal
atter...[The Metropolitan Police Department) report has been classified Secret
and not available for review,” the agent wrote in his memo to superiors.

“I was advised that the FBI had withdrawn from the investigation severa] weeks
prior and that the FBI Foreign Counter Intelligence Division had directed MPD
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not to advise the FBI Washington Field Office of anything that had transpired,”
the memo says. )

“No further information will be available. No further action will be taken.”

“Other Customs Service documents and records from the FBI and Metropolitan
Police provide indications that the CIA had links to the Finders or at least to
some of the group’s members.

“A Metropolitan Police document dated Feb., 19, 1987, quotes a CIA agent as
confirming that his agency was sending its personnel to “a Finders Corp., Future
Enterprises, for training in, computer operations.™

“And a later Customs Service report says that the CIA “admitted to owning the
Finders organizations as a front for a domestic computer training operation but
that it had ‘gone bad’.” ' '

“A senior Customs Service official confirmed the content of the memos and said
the agency “only had a small role'in the case”,

“A CIA official who asked not to be named confirmed that the agency had sent
personnel for computer training to a company called Future Enterprises Inc.

“But he cautioned, “I'm not sure if that was a Finder's organization” as
suggested by the Metropolitan Police and Customs Service reports.

“Joseph Marinich, the president of Future Enterprises Inc., said he once had a
contract to train CLA employees in computers.

“But he denied that he or his firm had any involvement with the Finders or
acted as a front company for the cult on behalf of the CIA. “I'm shocked and
appalled that our company’s name exists in any” law enforcement files.

“Mr. Marinich said that when the news reports.on the Finders broke in
February 1987, he discovered that his tax accountant, R. Gardner Terrell, was a
member of the group. '

“It was a total surprise to us,” and Mr. Terrell's employment was ended, Mr.
Marinich said. _

“Mr. Terrell, who left the Finders a few years ago and no longer lives in the
Washington area, could not be reached. But a friend confirmed that he worked
for Future Enterprises while a member of the Finders.

“Current and former members of the group said Mr. Terrell’s work for Future
Enterprises was separate from the group’s other activities.

“I guess you could say we're odd’, said Steve Usdin, a free-land writer associated
with the Finders. ‘But we’re not criminal.”™

Although the FBI knows of the child pornography, drugs, sexual abuse and kidnapping,
they run interference with any investigation. Because the ring goes all the way to the
White House, nothing is being done to expose and interrupt it.

These articles are only some samples of the evidence collected regarding the
exploitation and trafficking of children.
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I constantly am receiving telephone calls and letters from satanic ritual abuse survivors
or victims throughout the United States, Mexico and Canada. These victims and survivors
all tell the same story of child pornography, ritualistic child abuse, human and animal
sacrifices, child prostitution.

Paul Bonacci told me during a five-hour interview that he had been present at child
auctions in Toronto, Canada, where children kidnapped from the Upited States were being
sold primarily to foreigners. He described the auctions in detail, and these descriptions
have been repeated by numerous other victims and survivors. The children auctioned
ranged from one year old to twenty years of age. Paul stated that he has been present at
six of these auctions, where as many as 36 children were auctioned at one time for up to
$60,000 USD each. Paul advised that high level politicians, police, bureaucrats and
businessmen in Canada are involved in this network.

This network with ties to the Midwest has ties to the Finders in Washington, D.C. The
Finders were exposed in February, 1987, after the Tallahassee, Florida police arrested two
male adults in a park. These two men had been reported by an anonymous tipster for
appearing suspicious as they were well-dressed and the six children with them were
shabbily dressed. They were covered with insect bites, very dirty, most were not wearing
underwear and all had not been bathed in many days. These children ranged in age from
two to seven. The children told police they were enroute to Mexico to attend a “smart
school”. The children did not know how to use toilets or telephones. The children said they
had been living in tents in a commune in the Washington D.C. area.

The Tallahassee police traced the organization through the license plate of the car
driven by the two male adults to two addresses in Washington, D.C. The Washington D.C.
police searched the two locations (a duplex apartment building and a warehouse) and
found photos of bloody rituals, child pornography photos revealing children posing and
displaying their genitals, photos of the execution, skinning and dismemberment of a goat
at the hands of children. These included photos of the removal by children of the testicles
of a goat. The photos found included photos of a female goat’s womb and the baby goats
inside the womb and the presentation of the goat’s head to one of the children. A
confidential informant has advised me that the goat carries special significance in the
Satanic Movement.

I have in my possession a report from U.S. Customs Special Agent Ramon Martinez
who searched the warehouse in Washington D.C. where some of the six children had been
kept. The documentation found at this location described sexual orgies involving children,
explicit sexual conduct between the members of the community known as the Finders.
Martinez states in this report that he found numerous files relating to activities of the
Finders in different parts of the world, including London, Germany, the Bahamas, Hong
Kong, Malaysia, Africa, Costa Rica and Europe. This documentation sets forth intelligence
files on private families not related to the Finders. The process undertaken appears to
have been a systematic response to local newspapers advertisements for babysitters,
tutors, etc. A member of the Finders would respond and gather as much information as
possible about the habits, identities, occupations, schedules, etc. of the families. This
would allow the Finders the opportunity to plant one of their members into the households
of these families so that they could kidnap the children. There was also large amounts of
data collected on various childcare organizations. .
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On February 5, 1987, Senior Special Agent Bob Harrold and Martinez conducted the
search of the apartment complex and the warehouse where numerous documents were
discovered that concerned the sexual exploitation of children, international trafficking in
children, high tech transfer to the United Kingdom and the international transfer of
currency.

Martinez attempted to investigate this matter further and was told by an individual at
the Washington D.C. Metropolitan Police Department that no further information will be
available and no further action will be taken.

The child abuse charges against the two men were suddenly dropped and the six
children were returned to their families. No further investigation insued.

Because of the notoriety the Finders received, they have moved from the farm in rural
Virginia (which was the remains of a hippie refuge that evolved into a satanist society) to
Wichita, Kansas. .

In the early 19908, Yorkshire TV Production Company, England, sent a crew to the
United States for seven months to produce a TV documentary concerning the Nebraska-
Franklin case and the Finders. The show entitled “Conspiracy of Silence” was scheduled to
air on the Discovery Channel (national TV) as listed in the TV Guide at 10:00 p.m. on May
3, 1994. Unidentified politicians in Washington, D.C. learned about this, threatened the
cable TV industry with legislative restrictions if they aired the show, then bought up the
rights and ordered all copies of the show destroyed. “Conspiracy of Silence” never aired.

both the newspaper and TV Guide.) I also had an associate review the Philadelphia
Enquirer TV section for.the same date, who learned that “Conspiracy of Silence” was listed
in the Philadelphia newspaper. I am in possession of a bootleg copy of this show.

U.S. News & World Report's article in the December 27, 1993 issue reports more
investigation into the Finders that went nowhere. The Finders were connected to the CIA,
that say they refer all matters concerning the Finders and the investigation to the FBI's
Foreign Counterintelligence Division. FBI officials will not comment.,

during the months of June, October and December. Three of the 8 major satanic holidays
occur in June, October and December, Each of these holidays call for human sacrifices.

I have received complaints from airline employees that describe flights to Paris, France
from Denver, Colorado and Los Angeles, California, containing several hundred children,
Informants told us that these children were from Child Protective Services (CPS).

Latest count there were 700 children missing from CPS in Los Angeles and originally
900 from Florida. Authorities in Florida now claim they have found all but 90 children.

I have conducted several lecture tours throughout British Columbia, Canada. Prior to
my last tour in 1999 [ was delayed by Canadian Customs for 1 % hours before being
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admitted into Canada. It was only after the Customs Agent made a telephone call that I
was allowed into the Country. During this particular tour I was notified by the Nelson
Police of British Columbia prior to my scheduled lecture there that I was required to talk
to them before I could present the lecture. I was told by my sponsor that there is a
Canadian law that says one cannot criticize the government, and I felt that the police were
going to force me to tailor my lecture to fit thejr requirements with the threat that they
would incarcerate me if I did not. I canceled the lectures and returned to the United
States.

In addition to receiving much correspondence and many telephone calls from the
British Columbia area, particularly Victoria and Vancouver, I have been told that satanic
activity in Canada is as common and prevalent as it ig in the United States. My sources
have told me that as is the case in the United States, high-level politicians, police,
bureaucrats, and businessmen are actively involved in the Satanic Movement, and are
responsible for the concealment of this activity. .

The disappearance of children is a worldwide catastrophe. Those children found and
those that speak up all describe satanic activity involving child pornography, sex orgies,
satanic blood rituals, human sacrifices — and the murder of adults and little children.

10,7 fomibon
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